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Jubilejni 25. Dnevi narodnih noš 

Praznično opravljena 
Slovenija, pozdravljena! 

Pod tem naslovom bo v nedeljo 
popoldne na Glavnem trgu in v 
starem delu Kamnika poleg jubi
lejne povorke ena osrednjih pri
reditev letošnjih 25. Dnevov na
rodnih noš predstavitev sloven
ske oblačilne kulture skozi stole
tja in nastopi folklornih skupin. 

Sicer pa je prireditveni odbor, 
ki ga vodi župan Tone Smolnikar, 

za vse tri dni, od petka, 8. sep
tembra, do nedelje, 10. septem
bra, pripravil res pester program 
prireditev, ki ga bo dopolnil še 
tradicionalni kamniški sejem na 
številnih stojnicah, ki bodo letos 
postavljene tudi na prenovljeni 
Sutni. 

Staro mesto v naročju kamni
ških planin bo zato v teh dneh pri

zorišče živahnega dogajanja, de
loma oprtega na ohranjanje izro
čil folklorne dediščine, deloma pa 
seveda prilagojenega željam in 
potrebam sodobnega človeka, ki 
si želi tudi modernejših priredi
tvenih zvrsti, zabave in priložno
sti za sprostitev v prijetni družbi. 

(Nadaljevanje na 2. strani) 

XXV. DNEVI NARODNIH NOŠ - KAMNIK 1995 
PROGRAM PRIREDITEV 
PETEK, 8. septembra 
17.00 Uradni začetek programa: nagovor župana - Glavn! trg 

promenadni koncert Mestne godbe Kamnik, 
nastop Mažoretne skupine Veronika Kamnik 

17.30 24 ur na kolesu: start vožnje triatlonca Mira Kregarja 
18.00 Običaji, Šege, folklorna izročila KD Planšar Velika planina, AFS Sava Kranj 

Odprtje razstav: 
Kaiče, pozabljena dedISčina - Dušan Sterle - Razstavišče Veronika 
Oživljanje korenin - Aleš Podgoršek - Razstavišče Veronika 
Kamniški pogledi: Dušan Sterle - Kavarna Veronika 

20.00 Ne le spomin - Kamniški koledniki in gostje - Vrt Kavarne Veronika 
Nekdaj In danes - Revijski program Catv Impulz - Glavni trg 

SOBOTA, 9 . septembra 

10.00 Promenadni koncert Mengeške godbe - Glavni trg 
10.30 Ringaraja - Catv Impulz - Vrt Kavarne Veronika 
11.00 Pozdravi sosedov iz Savinjske doline s pokušino savinjskega želodca 

in drugih dobrot - Glavni trg 
15.00 Tekmovanje v metanju podkve: poslanci, svetniki, župani... -Trg svobode 
16.30 Zvoki tamburlc - Orkester Bisernica Reteče - Glavni trg 
17.00 Lutkarija - Vrt Kavarne Veronika 
17.30 24 ur na kolesu: cilj vožnje triatlonca Mira Kregarja - Glavni trg 
18.00 Kot godil so dedje: harmonikarji in citrarji GŠ Kamnik - Vrt Kavarne Veronika 
18.30 Noše, pesmi In plesi slovenskih pokrajin AFS Emona Ljubljana - Glavni trg 
18.00 Iz pesmarice naših: večer narodnih In ponarodelih pesmi 

- Joži Kališnik, Božo Matičič, Ženski tercet Veronika, Tunjiški oktet, MePZ Mavrica 
- Vrt Kavarne Veronika 

20.00 Koncert Mestne godbe Kamnik - Glavni trg 
21.00 Od tradicije k sodobnosti: Pletenine Špenko 

NEDELJA, 10. septembra 
11.00 Promenadni koncert šentjernejske godbe - Glavni trg 

Lutkarija - Vrt Kavarne Veronika 

15.00 JUBILEJNA POVORKA NARODNIH NOŠ 
16.00 Praznično opravljena - Slovenija, pozdravljena - Kajuhova ul. - Fužine 

Predstavitev noš, nastopi folklornih skupin, AFS Študent Maribor, 
FS Porabje, 
FS Zeleni Jurij, 
FS Mengeš..., - Glavni trg, stari del mesta 

17.30 Pisana noša, veder obraz, 
za pesem, za ples, Je za rajanje čas - Šutna, Vrt Kavarne Veronika, 
Trg svobode, Glavni trg, Trg talcev 

Kamnik in Kamničani vabijo... 
Petindvajseti rojstni dan ponavadi pomeni za človeka približno tretjino prehojene 

življenjske poti, Srebrno poroko mnogi zakonci slavnostno in bučno prošla vljaja... 
Nedvomno je dovolj razlogov za to, da tudičetrtstoletnijubilejtradicionalne prireditve 

Dnevi narodnih noš v Kamniku doživimo kot praznik. 
Čeprav so se programi prireditev v minulih letih v nekaterih odtenkih razlikovali, 

so vendarle dostojno sledili vsebinskemu izhodišču in prejemali pohvalne ocene tako 
nastopajočih kot obiskovalcev, ki so se vedno z veseljem vračali v naše starodavno mesto. 

Thdi tokrat bo raznolikost pretekle oblačilne kulture na Slovenskem predstavljena z 
nizom prireditev, zlasti pa v jubilejni povorki narodnih noš, kjer bodo predstavljeni vsi 
poglavitni tipi narodne noše slovenskega narodnostnega prostora. Mnogi posamezniki in 
skupine bodo v našem mestu pod Grintovci ponovno izrazili svoj poklon in spoštovanje 
dediščini, identiteti, kije hkrati tudi pomenljiv sestavni del naše sedanjosti. 

Ozke ulice našega mesta po tradiciji dajejo prireditvenim doživetjem poseben pečat. 
Ob prazniku še posebej želimo prinesti novo življenje in živahen utrip staremu mestnemu 
predelu Šutni, kije v minulih mesecih doživel svojo prenovo. Prepričan sem, da bo poslej 
večkrat živahno zaživel. 

Organizatorji prireditve Dnevi narodnih noš v Kamniku z veseljem in ponosom vabimo 
tako domačine kot tudi sosede ter goste in prijatelje od blizu in daleč, da praznujemo 
skupaj. 

Dnevi narodnih noš v Kamniku so priložnost, da ob spoznavanju in spoštovanju prete
klosti obogatimo tudi našo sedanjost. Srečajmo in spoznajmo se ob raznolikih prireditvah, 
kjer pa ne bo manjkalo možnosti tudi za dobro razpoloženje v prijetni družbi. 

DobrodošU! 
ŽUPAN 

Tone Smolnikar 

Nnslednja, 16. številk« Kamni
škega občana bo izšia v četrtek, 
21. septembra. Prispevke spre-' 
jemamo do srede, 13. septem
bra; oglase, zahvale in obvestita 
pa do torka, 19. septembra. 

OZIMNICA '95 
Priporočamo vam nakup OZIMNICE KOČNA: 
* posebej doma vzgojenih, zdravih in okusnih 

sortnih jesenskih in zimskih jabolk (embalirano 
v lesene zabojčke po 15 kg) 

* krompir beli ali rumeni (v vrečah po 30 kg) 
* čebula v vrečah po 10 kg 
* česen v vrečah po 5 kg 
* kompleti ETA ozimnice 
po konkurenčnih cenah In z možnostjo obročnega 
plačila! 
Vse to vam bo na razpolago v SADNI DREVESNICI 
KOČNE (831-352), DISKONTU (812-580) in VSEH 
ŽIVILSKIH PRODAJALNAH KOČNE! 
Informacije v prodajni službi KOČNE (811-402) pri 
gospe Joži ŠTRAJHAR. 

Moste 88 A 

Prodajalna obutve in tekstila 

jesenska obutev: Lumberjack, 
Reebek, Nike... 
jesenska oblačila: jakne, 
bunde, kairbojke, puloverji... 

Nizke cene, 
ugodni plačilni pogoji! 

ljubljanska banka 

Nova Ljubljanska banka, d.d, Ljubljana 
Podružnica Kamnik 

Nova Ljubljanska banka, d.d., Ljubljana, Podružnica 
Kamnik, nudi številne storitve, ki vam olajšajo 
denarno poslovanje in prihranijo čas. 
Plačilna kartica Nove Ljubljanske banke in 
LB Eurocard 

sta uveljavljena plačilna Instrumenta, saj skoraj ni 
trgovine, ki ju ne sprejema. 

Kupovanje s plačilno kartico je enostavno. Ni vam 
treba pisati čekov, račun samo podpišete. Vse 
nakupe plačate le enkrat na mesec. Datum izberete 
sami in ga prilagodite svojim prihodkom. 

S plačilno kartico dobite kredit za avto ali revolving 
(obnavljajoči se) kredit. •» 

Pridite v banko in zahtevajte plačilno kartico Nove 
Ljubljanske banke in/ali LB Eurocard! 

Nova Ljubljanska banka - pravi 
naslov za denarne zadeve! 

ŠT. 15 
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Jubilejni 25. Dnevi narodnih noš 

Praznično opravljena Slovenija, 
pozdravljena! 

(Nadaljevanje s 1. str.) 
Uradn 
1 začetek jubilejnih prireditev 

bo v petek, ob 17. uri na Glavnem 
trgu z nagovorom župana, prome-
nadnim koncertom Mestne godbe 
Kamnik in nastopom Mažoretne 
skupine Veronika iz Kamnika. Pol 
ure za tem se bo na 24-urno vo
žnjo s kolesom odpeljal triatlonec 
Miro Kregar, ki ima namen na 
70 km dolgem krogu prek Most, 
Vodic, Tacna, Kranja, Cerkelj in 
Komende do Kamnika, postaviti 
nov rekord. Ob 18. uri bodo v raz
stavišču Veronika odprli razstavo 
slik Dušana Sterleta Kašče, poza
bljena dediščina in razstavo Aleša 
Podgorška Oživljanje korenin. V 
kavarni Veronika pa razstavo Ka
mniški pogledi Dušana Sterleta. 
Ta večer bodo na osrednjih pri
zoriščih nastopali folklorna sku
pina Sava Kranj in planšarji s 
pastirskimi običaji z Velike pla
nine. S programom Ne le spo
min pa bodo na vrtu kavarne Ve
ronika sodelovali tudi Kamniški 
koledniki in gostje. Na Glavnem 
trgu pa bo potekal revijski pro
gram, ki ga bo neposredno prena
šala CATV Impulz. 

Sobotni program bodo ob 10. 
uri s promenadnim koncertom za
čeli godbeniki iz Mengša, nada
ljeval se bo s Pozdravi sosedov 
iz Savinjske doline in s pokušino 
savinjskega želodca in drugih do
brot. Sledil bo otroški Ringaraja. 

V soboto in v nedeljo okrog 10. 
in 13. ure bo v Kamnik pripeljal 
tudi znani muzejski vlak iz Lju
bljane, s povratkom iz Kamnika 
ob 17. in 19. uri. Po zagotovilu 
Slovenskih železnic kot sponzorja 
prireditve bo prevoz brezplačen. 
Na Glavnem trgu pa bomo lahko 
pokusili 200 kilogramsko morta
delo MIP. V soboto popoldne se 
bodo na Trgu svobode svetniki, 
poslanci, župani in drugi javni de
lavci pomerili v metanju podkve. 
To popoldne se bodo na Glavnem 
trgu in na vrtu kavarne Veronika 
zvrstili še Zvoki tamburic, Lutka-
rija, harmonikarji in citrarji ka
mniške Glasbene šole. 

Noše, pesmi in plese slovenskih 
pokrajin bo predstavila folklorna 
skupina Emona, izbor Iz pesma
rice naših pa pevka Joži Kališnik, 
harmonikar Božo Matičič, Ženski 
tercet Veronika, Tunjiški oktet in 
MePZ Mavrica Srednja vas. Po 
koncertu Mestne godbe bo ob 21. 
uri modna revija Od tradicije k 
sodobnosti Pletenine Špenko. 

V nedeljsko jutro bodo na 
Glavnem trgu zazveneli zvoki 
Šentjernejske godbe, ki prijate
ljuje s kamniškimi godbeniki. Po
poldne ob 15. uri pa bo izpred Ma
tične knjižnice po Kajuhovi ulici, 
Šutni prek Glavnega trga do Fu
žin krenila jubilejna povorka, v 
kateri bo okrog 600 do 700 naro
dnih noš, v prvem delu po dva 
para izvirnih narodnih noš iz po
sameznih slovenskih pokrajin in 
iz zamejstva, v drugem delu pa 
ljubitelji narodnih noš od blizu in 
daleč. 

Po končanih predstavitvah na-

Centralni sponzorji jubilej
nih Dnerov narodnih noš: 
HIT Nora Gorica 
Mercator, najboljši sosed 
Zavarovalnica Triglav 
Slovenske železnice 

rodnih noš in nastopih folklor
nih skupin se bo ob zvokih doma
čih narodnozabavnih ansamblov 
na kamniških trgih od Grabna pa 
do Šutne nadaljevalo, veselo raja
nje. Sodelovali bodo ansambli Na
gelj, Gamsi, Stoparji, Niko Zaje in 
ansambel Doreta Kogovška s pev
cem Ivanom Hudnikom. Obisko
valci bodo prisluhnili tudi ansam
blom Arche, Transcendence, Fla-
mengo, K vaj dej in Dixilend or
kestru iz Kranja. Upajmo, da bo 
številnim udeležencem, ki bodo 
te dni prihiteli v Kamnik, naklo
njeno tudi vreme zadnjih poletnih 
dni. 

Poskrbljeno bo za urejen pro
met in parkirišča 

Kot nam je povedal Ivan Pri-

stovnik, tajnik občine, so priredi
telji poskrbeli, da bodo imeli šte
vilni obiskovalci čim lažji dostop 
do prireditev in na voljo zadosti 
parkirišč. 

V petek in soboto bo mestno 
središče Kamnika zaprto za pro
met z motornimi vozili od osmih 
zjutraj do dveh po polnoči, v ne
deljo pa bodo v času povorke 
zaprte še Kajuhova, Kovinarska, 
del Ljubljanske, Šutne (od Šolske 
do Usnjarske) in Medvedova do 
KIK-a. Kamniška obvoznica bo 
ves čas prireditev odprta. Odprta 
bo tudi Kolodvorska s šutenske 
strani. Vse zapore in obvozi bodo 
označeni z ustreznimi tablami. 

Na parkiriščih bodo parkiranje 
urejali redarji. Za parkiranje pa 
bo treba odšteti 300 SIT. Na vo
ljo bodo naslednja parkirišča: pri 
športni dvorani.na Usnjarski ulici, 
v Parmovi ulici, na pločniku ob 
obvoznici, pri KIK-u in pred trgo
vino Kočne na Grabnu. Rezervni 
parkirni prostor bo pri avtocampu 
Pod skalco. V petek in soboto pa 
bo mogoče parkirati tudi za fran
čiškanskim samostanom. Organi
zatorji predvidevajo, da bi nave
dena parkirišča v treh dneh lahko 
sprejela okrog 5000 avtomobilov. 
Zato prosijo vse udeležence, da ne 
parkirajo na zelenicah, kot se je to 
dogajalo prejšnja leta. 

Ob vstopu na prizorišča prire
ditev bodo prodajali tudi lične 
spominske priponke po ceni 300 
SIT, ki bodo veljale kot vstopnice. 

Ob tej priložnosti bo izšla ju
bilejna publikacija, ki bo v sliki 
in besedi predstavila zgodovino te 
osrednje kamniške turistične pri
reditve. Občina in Območna obr
tna zbornica pa sta pripravili iz
dajo Kataloga obrti in podjetni
štva v občini Kamnik. 

Publikacija z etnološko pred
stavitvijo in kronologijo dose
danjih Dnevov narodnih noš, v 
kateri bodo reklamna sporočila 
sponzorjev prireditve, je izšla v 
nakladi 3000 izvodov, katalog 
podjetništva in obrtništva pa v na
kladi 4000 izvodov. 

F.SVETEU 

7. seja občinskega sveta 

Sprejeli poslovnik ter odloka o 
občinski upravi in o ureditvi prometa 

Občinski svetniki so na 7. seji 
občinskega sveta 19. julija, za
dnji pred počitnicami, kljub pole
tni vročini opravili kar pomembno 
delo. Seja, vodil jo je predsednik 
Igor Podbrežnik, je trajala kar do
brih devet ur, do 21. ure zvečer. 
Najprej so na predlog Miha No
vaka in Staneta Zamika ob so
glasju župana umaknili z dnevnega 
reda točko o pooblastilu župana 
za odločanje o pridobitvi nepre
mičnin v last občine in sklepanje 
pogodb o najemu občinskih pro
storov. Na predlog župana Smolni
karja pa so na dnevni red uvrstili 
dodatno točko o seznanitvi s stali
šči ministra za okolje in prostor RS 
do pripomb in predlogov z javnih 
obravnav osnutka lokacijskega na
črta za avtocesto na odseku Vran-
sko-Blagovica. 

Niso pa sprejeli predloga Sta
neta Zarnika, naj se zaradi tega, 
ker ni predloženega mnenja KS 
Moste, umakne z dnevnega reda 
predlog odloka o taksah na obre
menjevanje okolja in racionalno 
koriščenje naravnih dobrin, prav 
tako tudi ne predloga Marjete Hu-
mar o umiku predloga o ureditvi 
cestnega prometa, ker ne zajema 
krajev izven Kamnika in ker je po 
njenem mnenju danih nanj preveč 
amandmajev. 

Po obrazložitvi Janeza Jegliča, 
predsednika komisije za pripravo 
statuta in poslovnika o delu ob
činskega sveta, ki je povedal, da 
je komisija upoštevala večino pri
pomb Rudija Meršaka in Marjete 
Humar, danih k osnutku poslov
nika, ne podpira pa amadmajev 
Antona Špenka in Vinka Ovijača, 
ker zakon in občinski statut ne 
omogočata razpisa referenduma o 
posamičnih aktih občinskega sveta 
v eni ali več krajevnih skupnosti, 
kot sta predlagala svetnika, pač pa 
mora občinski svet, kadar odloča 
o zadevah, ki prizadevajo interese 
prebivalcev posamezne KS, prido
biti njeno mnenje. Svetniki so pre
dloge komisije upoštevali in skoraj 
soglasno sprejeli poslovnik o delu 
občinskega sveta. 

Ob sprejemanju odloka o orga
nizaciji in delovnem področju ob
činske uprave so poslanski klubi 

Titanu certifikat kakovosti ISO 9001 
Kolektiv Titana, ki zaposluje 

1170 delavcev, je 21. julija v gale
riji Repanšek v Rudniku pripravil 
slovesnost ob podelitvi certifikata 
za zagotavljanje sistema kakovosti 
ISO 9001. 

Titanu je brez tuje svetovalske 
pomoči v treh letih dokaj trdega 
dela uspelo doseči to, česar v Ka
mniku dosedaj še nismo imeli. So 
torej edino kamniško podjetje, ki si 
je prislužilo certifikat kakovosti, pa 
tudi edino slovensko livarsko pod
jetje s tem priznanjem. 

V svojem slavnostnem govoru se 
je direktor Jože Berlec najprej za
hvalil vsem sodelavcem za dobro 
opravljeno delo. Ob tem je še pose
bej izpostavil Janeza Škrlepa, vodjo 
službe kvalitete kakovosti, ki je tudi 
pooblaščen za kakovost, in njego
vega sodelavca Franca Resnika, ki 
sta s svojo predanostjo, preciznostjo 
in doslednostjo skrbno bedela nad 

operativnim izvajanjem tega pro
grama. Certifikat so si pridobili za 
vse dejavnosti v podjetju: livarstvo, 
obdelava, ključavnice, izdelava oro
dij, izdelava strojev, konstrukcije. To 
je zelo široko področje, zato so se 
ga na začetku nekoliko bali, ko pa 
je bila odločitev dorečena, so pogu
mno zakorakali proti cilju. In danes 
so veseli, da so uspeli. 

Kot je poudaril direktor Jože 
Berlec sam sistem kvalitete seveda 
še ne zagotavlja kvalitete, potrebno 
bo storiti še marsikaj, zlasti na po
dročju kakovosti. Vedo, da delajo 
pravilno, da so v pravem sistemu, ki 
ga Evropa priznava, in da so torej na 
pravi poti.Ob uvajanju tega sistema 
je bilo veliko aktivnosti namenje
nih kakovosti. S projektom so dose
gli precejšnje znižanje stroškov po
slovanja in povečanje obsega proi
zvodnje. Veliko truda so namenili 
razvoju. Kvaliteta proizvoda še ne 

Jože Berlec, direktor Titana, z listino - certifikatom o zagotavljanju 
sistema kakovosti ISO 9001, ki mu ga je na slovesnosti izročil Stevan 
Radovanorič, predstavnik firme TCV BAYERN - izvajalec certitikacU-
ske presoje. 
pomeni uspeha, potrebna je kva
litetna komerciala, ki ji je izhodi
šče tudi mednarodno priznan način 

Slovesne podelitve certifikata so se udeležili tudi gostje: kamniški poslanec in podpredsednik odbora za gospo
darstvo v državnem zboru Maks Lavrinc, predsednik Gospodarske zbornice Slovence Jožko Čuk, minister za 
gospodarske dejavnosti dr. Maks Tajnikar, kamniški župan Tone Smolnikar in drugi predstavniki gospodarskega 
in političnega življenja na občinski in državni ravni. 

dela, standard, sistem kakovosti. 
Kolektivu Titana je ob svečani 

podelitvi certifikata čestital naš žu
pan Tone Smolnikar. Izrazil je po
nos in željo, da bi še kakšnemu 
kamniškemu podjetju uspel takšen 
podvig. 

Predsednik Gospodarske zbor
nice Jožko Čuk je povedal, da prido
bitev certifikata kakovosti pomeni 
neko potovanje proti celoviti kako
vosti, proti nekim višjim ciljem celo
vite kakovosti v kolektivu. Omenil 
je, da pripravljajo zakon o prizna
nju R Slovenije za kakovost, ki bo 
pomenilo še eno stopničko več, kot 
jo uresničuje certifikat ISO 9001.0 
pomenu certificiranja je spregovoril 
tudi minister za gospodarske dejav
nosti dr. Maks Tajnikar. Čestitkam 
se je pridružila Jožica Puhar, vele
poslanica v R Makedoniji, ki s Ti
tanom dobro sodeluje na gospodar
skem področju. 

Praznično vzdušje na slove
snosti so popestrili Titanovi pevci in 
pevke, ki sestavljajo edini tovarni
ški pevski zbor v občini, v njem pa 
rad prepeva tudi Titanov direktor. 

Po uradnem delu slovesnosti so 
v sproščenem vzdušju stekli številni 
zanimivi pogovori. 

VERA MEJAČ 

Občinski svetniki so na julijski seji vztrajali več kot en »šibt«, da so 
spravili pod streho vse predvidene zadeve 
in svetniki predlagali nekaj amand
majev. Poslanski klub SKD je pre
dlagal tri amandmaje. Med drugim 
so predlagali, naj naloge vodenja 
občinske uprave in usklajevanje 
dela med oddelki in uradom žu
pana ter uresničevanje kadrovske 
politike opravlja župan in ne taj
nik občine, in da naj bo načelnik 
oddelka za svoje delo neposredno 
odgovoren županu, ne občinskemu 
tajniku. Vse tri amandmaje je žu
pan upošteval, svet pa jih je po raz
pravi tudi sprejel. Prav tako je svet 
sprejel tudi amandma PK LDS, 
naj se v odloku opredeli tudi po
trebna izobrazba in odgovornost 
za vodjo zavoda in direkcije. To 
bo višji upravni delavec, kar po
meni 7. stopnjo izobrazbe. Zeleni 
Kamnika so predlagali, naj bi z do
polnitvijo nalog oddelka za okolje 
in prostor zagotovili njihovo izva
janje, kar so svetniki sprejeli. 

Marjeta Humar je predlagala 
več dopolnitev, predvsem redakcij
ske narave, ki jih je občinski tajnik 
Ivan Pristovnik v imenu predlaga
telja vključil kot njegov predlog, 
ker so bili dostavljeni na dan seje. 
Vsekakor pa velja posebej omeniti 
amandma vsebinske narave, po 
katerem se strokovna služba ob
činskega sveta izloči iz organiza
cije urada župana in pod nazivom 
urad občinskega sveta organizira 
kot samostojen oddelek, ki ga vodi 
tajnik občinskega sveta. Po krajši 
obravnavi je občinski svet odlok o 
organizaciji in delovnem področju 
občinske uprave sprejel. 

Predlog odloka o ureditvi ce
stnega prometa na območju občine 
Kamnik bodo občinski svetniki na 
9. seji sveta spet dopolnjevali. Po 
mnenju Marjete Humar, Antona 
Hočevarja in še nekaterih naj bi 
z odlokom uredili promet na celo
tnem območju občine, s čimer je 
soglašal tudi župan Smolnikar. 

Svetniki so najprej kljub ne
katerim pomislekom (Pavel Oce-
pek, Stane Zamik) sprejeli dopol
nilo predlagatelja, ki ga je obra
zložil Bojan Mlakar, naj bi z odlo
kom omogočili v izjemnih prime
rih umirjanje prometa v naseljih 
tudi z zvočnimi zavorami ali grbi
nami. Na predlog svetnikov LDS 
so med ulice za lokalni promet 
uvrstili tudi Kolodvorsko, Streliško 
ulico in Zaprice. Niso pa sprejeli 
njihovega amandmaja, naj bi bil 
promet na Trgu prijateljstva eno
smeren, ker so svetniki upošte
vali pojasnilo župana, da bodo to 
vprašanje rešili v jesenski dopolni
tvi odloka. Občinski svet je nato z 
večino glasov (nihče sprejemu ni 
nasprotoval) odlok o ureditvi ce
stnega prometa sprejel. (Povzetek 
odloka objavljamo posebej.) 

Med točkami, ki so najbolj ra
zgrele občinske svetnike na vroči 
julijski seji, je bil gotovo predlog 
odloka o taksah in povračilih za 
obremenjevanje okolja in racio
nalno rabo naravnih dobrin. Kot 
smo že poročali, gre za uvedbo do
datnih plačil za porabo vode, kana
lščino in odvoz odpadkov. 

Miha Novak je v imenu po
slanske skupine SKD postavil več 
vprašanj, ki naj bi jih razčistili pred 
sprejemom odloka. Med drugim je 
vprašal, ali slonijo analize cen ko
munalnih storitev na verododstoj-
nih podatkih oziroma na pregledu 
poslovanja izvajalcev teh storitev, 
kakšen je vpliv neplačevanja stori
tev nekaterih porabnikov na ceno 
in kakšni ukrepi so bili sprejeti pri 
tem, kakšne bodo obremenitve in 
kakšni učinki sprejema ali nespre-
jema odloka itd. Miha Novak je 
tudi predlagal sklep, naj vsi izva
jalci predložijo revizijo cen svojih 

storitev, naj bodo v skupino za 
pripravo ureditvenega načrta za 
območje prekladalne postaje Su-
hadole vključeni tudi svetniki in 
predstavniki KS. Urediti je treba 
tudi vprašanje rente in se lotiti 
iskanja nove deponije odpadkov. 
Bojan Mlakar je v imenu predla
gatelja k sprejemu odloka ponudil 
dodatni sklep, naj se pri pripravi 
proračuna za leto 1996 zagotovijo 
sredstva za ureditev cest na obmo
čju KS Moste. 

Vinko Ovijač, ki ga je podprl 
tudi Anton Špenko, je predlagal, 
naj se iz odloka, dokler ne bo re
šena lokacija za kompostiranje, čr
tajo prispevki za odvoz in deponi
ranje odpadkov. Po njegovem mne
nju še vedno ni ugotovljeno, na 
osnovi katerega dokumenta so bila 
izdana dovoljenja za prekladamo 
postajo Suhadole. Vzdrževanje ce
ste je občinska obveznost in se 
ne more poimenovati kot renta. 
Rudi Meršak je tudi kot predse
dnik odbora za varstvo okolja po
nudil svoje sodelovanje v razgovo-
ril s krajani Most. Zavzel pa se je 
tudi za to, da bi dovoz odpadkov 
v jamo nadzorovala neodvisna var
nostna služba. Po mnenju Igorj8 

Podbrežnika je treba najprej pri
praviti tehnološki projekt kompo-
stame, česar pa še ni. 

Po krajšem odmoru sta Vinko 
Ovijač in Anton Špenko svoja 
amandmaja v zvezi s suhadolsko 
jamo umaknila, ker so se poslan
ski klubi uskladili glede nekaterih 
dodatnih sklepov, ki jih je občin
ski svet ob sprejemu odloka o ta
ksah in povračilih za obremenjeva
nje okolja tudi sprejel. 

Svetniki so sklenili, da se v 
prihodnjem občinskem proračunu 
za leto 1996 za komunalne pro
grame v KS Moste nameni 5 mili
jonov SIT iz naslova rente. V odbor 
za pripravo ureditvenega načrta 
Suhadole bodo obvezno vključili 
predstavnike KS Moste, svetnika 
Ovijača in Špenka ter odbora za 
prostor in komunalno infrastruk
turo in odbora na varovanje oko
lja. Na sestanku, ki ga bo do 10. sep
tembra sklical župan, bodo vsebin
sko in časovno opredelili naloge, 
predstavnikom KS Moste pa dali 
na vpogled vso razpoložljivo doku
mentacijo v zvezi z dejavnostjo v 
suhadolskijami. 

Komunalno podjetje in Publicus 
pa sta bila zavezana, da do 15. av
gusta zagotovita režim in evidenco 
odvoza komunalnih odpadkov, iz 
katerega bo vsak trenutek razvi
dna količina, vsebina in izvor od
padkov. 

Pooblaščeni predstavniki KS 
Moste Lah, Skok, Špenko in Štu-
par ter pooblaščeni člani odbora 
za prostor in odbora za varovanje 
okolja imajo pravico od izvajalca v 
vsakem trenutku zahtevati knjigo 
z evidenco in dostop do deponije. 
Pooblastila izda župan. 

Občinska uprava mora do 8. 
seje občinskega sveta predložiti 
podatke o reviziji cen storitev na 
področju komunalnih dejavnosti. 

Občinski svet je sprejel tudi 
odlok o nadomestilu za uporabo 
stavbnega zemljišča, ki razvršča 
zazidalna območja v štiri kakovo
stne skupine, dopolnil pa je tudi 
odlok o ustanovitvi Matične knji
žnice Kamnik ter sprejel osnutek 
odloka o načinu izvajanja gospo
darske javne službe za distribucijo 
zemeljskega plina. Do konca leta 
1995 bo občino Kamnik po poobla
stilu občinskega sveta v vseh prav
nih zadevah zastopala odvetniška 
pisarna Benjamina Turka iz Lju
bljane. 

F.SVETEU 
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Svetniki sprašujejo in predlagajo 
Kaj je s študijo o negativnih 
vplivih prometa na Cankar
jevi cesti? 

»Ali je bila Studija FAGG o 
ekološki sanaciji negativnih vpli
vov prometa na Cankarjevi cesti z 
zahtevami po izvedbi predložena 
Republiški upravi za ceste in kdaj 
bodo znane strokovne podlage o 
možni ureditvi predela med reko 
Kamniško Bistrico in Cankarjevo 
cesto,« je na seji občinskega sveta 
Postavila vprašanje KS Mekinje. 

Župan Tone Smolnikar odgo
varja, da je navedeno študijo ob
čina Kamnik posredovala Repu
bliški upravi za ceste 9. junija 
1994. 

25. julija letos je občina Ka
mnik ponovno opozorila Republi
ško direkcijo za ceste na odpravo 
negativnih vplivov prometa, pred
vsem v smislu takojšnje zaščite 
Predela, ki meji na Cankarjevo ce
sto. 
0 ustanovitvi radia Kamnik 
že tri leta vse tiho 

»Kakšen je bil odgovor ob
čine na pobudo za ustanovitev ra
dia Kamnik leta 1991 in kakšni 
so pogoji občine za postavitev 
radijskega oddajnika na Starem 
gradu,« je zanimalo svetnika Bra
neta Golubovica. 

Upravna enota Kamnik v svo

jem odgovoru pravi, da je izvr
šni svet SO Kamnik 29. 2. 1991 
podprl pobudo projektne skupine 
Mediji za pričetek postopkov za 
ustanovitev lokalne radijske po
staje in predlagal skupščini zago
tovitev proračunskih sredstev za 
izdelavo idejnega projekta radij
ske postaje. Občinska skupščina 
je 26. junija 1991 obravnavala pre
dlog odloka o ustanovitvi Radia 
Kamnik in ga sklenila vrniti v fazo 
osnutka. Izvršni svet je zato no
vembra 1992 predlagal Projektni 
skupni Mediji, naj preuči vsebino 
odloka glede na zastavljene cilje 
in nepokritost celotnega območja 
kamniške občine, zlasti Tuhinjske 
doline z radijskim signalom. Od 
takrat naprej so prenehale vse na
daljnje aktivnosti. 
Radar na Menini bo 

Na vprašanje svetnika Rudija 
Meršaka, ali bo na Menini res po
stavljen vojaški radar in na pre
dlog, da bi se občina morala temu 
upreti, če je to res, ker to pred
stavlja veliko sevanje, Ministrstvo 
za obrambo odgovarja, da per
spektivno na tej planini načrtuje 
izgradnjo »stacionarnega objekta, 
ki spada v telekomunikacijski in 
informacijski sistem za potrebe 
obrambe«. Objekt bo zgrajen po 
postopku in pod pogoji, predpisa

nimi s splošnimi predpisi. 
Koliko časa bodo Moščani 
še pili rjavo vodo iz krva-
vškega vodovoda? 

»Taka voda namreč priteče iz 
vodovodnih pip v Mostah ob vsa
kem večjem deževju,« je dejal sve
tnik Vinko Ovijač in vprašal, kdaj 
bo ta problem rešen. 

Stanovanjsko komunalno pod
jetje Domžale, ki je upravljalec 
»krvavškega sistema«, odgovarja, 
da res prihaja do občasnega ka
ljenja drenažnega sistema zaradi 
prekomerne sečnje gozdnih povr
šin. Zaradi tega bo letos izvrtal 
nekaj vrtin in ob zadostnih količi
nah vode bodo montirali indika
tor, ki bo v primeru kaljenja iz
ključil drenažno zajteje. 

Zaradi dotrajanosti salonitnih 
cevi, ki so stare od 35 do 40' 
let, so v zadnjih dveh letih zame
njali vodovodne cevi na relaciji 
Vodice - Bukovica - Sinkov turn 
- Selo in zgradili dodatni rezer
voar v Bukovici. Lani pa so za
menjali tudi cevi od Vodic proti 
Komendi v dolžini 5200 m in od 
Komende proti Mostam v dolžini 
300 m. Z zamenjavo primarnega 
cevovoda proti Cerkljam, Mostam 
in Mengšu bodo nadaljevaii glede 
na razpoložljiva sredstva. 

m 
Komisija za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

O varni poti učencev v šolo in domov 
»Vsa naša prizadevanja mo

rajo biti usmerjena v to, da za
gotovimo varno pot v šolo in 
domov še posebej okrog 500 
najmlajšim, ki bodo v naši ob
čini letos prvič prestopili šol
ski prag,« je dejal Ivan Pristov-
nik tajnik občine, na seji ko
misije za preventivo in varnost 
v cestnem prometu, ki je pod 
predsedstvom Matevža Skamna 
obravnavala naloge pod naslo
vom »Prvi dan šole - varna pot 

cestah poskrbelo Komunalno 
podjetje. 

Pristojna inšpekcija bo mo
rala opozoriti lastnike živih mej 
in ograj ob cestah, da njihovo 
višino uskladijo z novim občin
skim odlokom, ki dopušča višino 
do 70 cm. 

Predstavniki Policijske po
staje, mentorjev prometne 
vzgoje na šolah.AMD.ZŠAM in 
Komunalnega podjetja Kamnik, 
ki so se tudi udeležili seje, so 

trebno zagotovitev varnega pre
hoda v križišču pri Kralju v Mo
stah in predlagala, da komisija 
podobno kot prejšnja leta po
skrbi za ustrezne rutice za prvo-
šolčke. 

V preventivno akcijo se bodo 
vključile tudi nekatere krajevne 
skupnosti, katerih predsedniki 
so sodelovali na seji. Npr. v KS 
Kamniška Bistrica se bodo po 
izjavi Karla Repanška dogovo
rili s šolo za prevoz prvošolcev iz 
Stolnika in Spodnjih Stranj. 

Zanimiv je bil tudi predlog 
predstavnika AMD Kamnik, ki 
so ga člani komisije podprli, naj 
bi starši že od prvega dne dalje 
svoje najmlajše v šolo pripeljali 
peš, ne z avtom, saj bi tako otroci 
laže spoznali pot in vse nevarno
sti, s katerimi se na tej poti lahko 
srečajo. 

F. S. 

Tiidi nove talne oznake na kamniških ulicah bodo prrošolčkom, 
ki naj bi vsaj pire dni prihajali v šolo peš v spremstvu staršev, 
pripomogle k večji varnosti. 

v šolo in domov«. 
Poleg dodatnega varovanja 

učencev na prehodih za pešce in 
na nekaterih najbolj ogroženih 
mestih naj bi posebna skrb ve
ljala tudi opozarjanju staršev in 
drugih udeležencev v prometu, 
da bi v teh dneh s svojim ob
našanjem zagotovili varen pri
hod učencev v šole in domov. 
Potrebno bo urediti prometno 
signalizacijo, še posebej pa talne 
oznake, za kar bo po predlogih 
Policijske postaje na lokalnih 

predstavili svoje poglede na to 
aktualno vprašanje in zagotovili 
svoje sodelovanje v tej vsakoletni 
akciji. Tako bodo policisti poo
strili nadzor nad prometom na 
območju celotne občine, še po
sebej pa bodo prve dni pouka 
spremljali promet v okolici šol 
Toma Brejca, Marije Vere, Ko-
menda-Moste in Nevlje (križi
šče pri GD Nevlje). 

Mentorica Andreja Črtanec z 
Osnovne šole Komenda Moste 
je še posebej opozorila na po-

Znižati žive meje! 
Občinska uprava opo

zarja vse lastnike živih 
mej, naj njihovo višino v 
skladu z nedavno spre
jetim občinskim odlokom 
znižajo na dovoljenih 70 
cm in tako zagotovijo pre
glednost v križiščih. 

V nasprotnem primeru 
bodo to na stroške lastnika 
opravili upravljala javnih 
cest. 

Novinarska konferenca župana Smolnikarja 

Bife v telovadnici? 
Osrednja tema novinarske kon

ference, ki jo je 21. avgusta sklical 
župan Tone Smolnikar, držal je na
mreč besedo, da bo pogovore z no
vinarji pripravil enkrat mesečno, je 
bila nameravana gradnja bifeja v 
telovadnici osnovne šole Frana Al
brehta oziroma v kamniški športni 
dvorani. 

Župan je povedal, da ga je na 
to gradnjo opozoril Anton Kamin, 
dosedanji ravnatelj OŠ Frana Al
brehta, ki je zdaj načelnik občin
skega oddelka za družbene dejav
nosti. Gospod Kamin je opazil, da 
je bil 21. julija letos v Uradnem li
stu objavljen razpis, s katerim Špor
tna zveza občine Kamnik išče naju
godnejšega ponudnika za izgradnjo 
bistroja v športni dvorani. 

Povedal je, da ga potem, ko je 
prek Catv Impulz o tem seznanil 
javnost, stalno kličejo občani, ki 
se s takim posegom v telovadnico 
ne strinjajo, ker menijo, da gostilna 
in telovadnica za šolske otroke ne 
spadata skupaj. Svoj protest je pi
sno izrazila tudi v.d. ravnateljice OŠ 
F. Albrehta Emilija Gregorčič, ki 
je prepričana, da je mogoče poma
gati športu tudi drugače, brez pi
jače.'tribune naj bi bile namenjene 
gledalcem, če pa so prevelike, naj 
bi jih namenili namiznemu tenisu, 
trim kabinetu ali podobni dejavno
sti. Tudi tako bi lahko prišli do de
narja. Bifejev pa je v neposredni 
bližini dvorane že zdaj dovolj, meni 
Gregorčičeva. 

Župan je dejal tudi, da je 
upravna enota Kamnik za gradnjo 
bifeja na tribuni športne dvorane že 
izdala gradbeno dovoljenje. Po nje
govem mnenju gre za spremembo 
namembnosti dela objekta, zato bi 
morala ŠZ predhodno pridobiti lo
kacijska soglasja, o čemer pa odloča 
občina. Zato bo občina vložila zah
tevo za obnovo postopka. 

Po besedah Antona Kamina je 
OŠ Frana Albrehta leta 1990 ne
odplačno prenesla pravico uporabe 
telovadnice na Športno zvezo, ker 
je šola ni bila v stanju sama vzdrže
vati. To je bilo malo pred sprejetjem 
zakona o zavodih, ki je določil, da 
premoženje, ki je bilo ustvarjeno 
s samoprispevkom, pripada občini. 
Šola je največji uporabnik objekta, 
saj v njem preživijo učenci čas od 8. 
do 16. ure. 

Zvedeli smo še, da bo vrednost 
izgradnje bifeja znašala okrog 4 mi
lijone SIT. Športna zveza pa name
rava potem prostore dati v najem. 

Športna zveza je na intervencijo 
župana 3.8. 1995 županu med dru
gim odgovorila, da je razlog za tako 
odločitev pomanjkanje sredstev za 
vzdrževanje športnih objektov, saj 
občina za to namenja vsako leto 
manj denarja (v 5 letih le z lanskim 
rebalansom 3 milijone SIT). 

Sklep o pridobitvi dokumenta
cije za bistro so v predsedstvu Špor
tne zveze sprejeli že 17. junija lani. 
V odgovoru je še rečeno, da bo 

celotna naložba vredna 9,5 mili
jona SIT in da bo za ta namen iz 
občinskega proračuna porabljenih 
le že omenjenih 3 milijone SIT iz 
lanskega leta. Po mnenju Športne 
zveze bo gostinski obrat za večna
mensko dvorano ustrezna pridobi
tev. Tudi vzgojnoizobraževalni pro
ces v športni dvorani ne bo moten, 
ker bo bistro popolnoma ločena sa
mostojna enota, je še rečeno v od-
tovoru Športne zveze. 

utna - kamniški Montmartre? 
V zvezi z dokončanjem del pri 

prenovi Šutne je župan dejal, da 

ki ni bil majhen,« je poudaril žu
pan Smolnikar. Samo v nedeljo, 6. 
avgusta, na praznik Marije Snežne, 
je bilo na planini preko 5000 ljudi, 
od tega so jih kar 2000 prepeljali 
žičničarji, ostali pa so se do parki
rišč prek Kranjskega Raka povzpeli 
z avtomobili. Izrazil je priznanje 
planšarjem za uspelo izvedbo prire
ditve, na kateri so predstavili tudi 
svoje pastirske običaje in navade. 

Občina z razpisom, ki traja do 
15. septembra, išče nove najemnike 
za prevzem gostišča na Šimnovcu in 
na Zelenem robu. Občinsko podje-

Gradnja bifeja na tribuni športne dvorane, ki te dni v javnosti 
doživlja različne komentarje, že poteka. 

izvajalci ne bodo uspeli končati del 
v predvidenem roku. Tudi zaradi 
tega, ker jim je zmanjkalo kamnitih 
plošč. 

Kljub temu pa bodo v času od 
23. do 26. avgusta potekale na 
Šutni kulturno zabavne prireditve 
pod naslovom Rojstvo kamniškega 
Montmartra, kijih organizira Hram 
Lužar v sodelovanju z občino in ne
katerimi sponzorji. Osrednja prire
ditev bo gotovo slikarska kolonija 
Šutna 95, na kateri bodo slikarji 
upodabljali motive iz tega dela sta
rega Kamnika. Med organizatorji 
teh vsekakor zanimivih prireditev 
sta kamniški slikar Dušan Sterle in 
novinar Silvo Teršek. 

Sicer pa bo treba na Šutni poskr
beti Še za primerno opremo (klopi, 
cvetlična korita, dodatne svetilke 
itd.). V pripravi je tudi pravilnik 
o redu na Šutni, v katerem bo do
ločen način uporabe prostora in 
ustrezne pristojbine. Verjetno pa se 
bo treba o času, ko bo Šutna od
prta za dostavni promet, sedaj je ta 
predviden med 5. in 9. uro, še pogo
voriti z uporabniki. Ugotovili pa so 
že, da garaž, ki bi imele dostop z 
ulice, na Šutni ni. 

Velika planina - razpis za na
jem Šimnovca in Zelenega roba 

»Za letošnje poletje je za Veliko 
planino značilen velik obisk planin
cev in turistov, še večji od lanskega, 

tje Velika planina - Zaklad narave 
bo v kratkem poskrbelo za ustrezna 
vzdrževalna dela, zlasti za ureditev 
lesenih delov na fasadi. 

25. Dnevi narodnih noš - noša 
Slovencev skozi stoletja 

Osnovna usmeritev letošnjih ju
bilejnih 25. Dnevov narodnih noš 
od 8. do 10. septembra bo po be
sedah župana Smolnikarja, ki vodi 
pripravljalni odbor, noša Slovencev 
skozi stoletja. Čeprav podrobnega 
programa prireditev odbor še ni do
končno oblikoval, je vendarle že 
znano, da bo jubilejna povorka se
stavljena iz dveh delov. V prvem se 
bo predstavilo 80 parov v izvirnih 
narodnih oblačilih iz vseh sloven
skih pokrajin in posameznih krajev. 
V drugem delu pa bodo sodelovali 
ljubitelji narodnih noš iz Kamnika 
in njegove okolice. Računajo na 
okrog 600 do 700 udeležencev. 

Poleg nastopa enega izmed naj
boljših slovenskih ioklornih ansam
blov bodo obiskovalci lahko videli 
in slišali Kamniške kolednike, na
stopili bodo člani kulturnega dru
štva Planšar in plesalci na novo oži
vljene folklorne skupine Kamniška 
Bistrica. Predvidevajo, da bodo le
tos s stojnicami poživili tudi pra
znični utrip na prenovljeni Šumi. 
Podrobnejši program prireditev je 
objavljen posebej. 

F.SVETEU 

Boštjan Kovačič. minister za lokalno samoupravo, v Kamniku 
Priznanje za uspešno organiziranost nove občine 

Konec julija je kamniško občino 
obiskal Boštjan Kovačič, minister 
za lokalno samoupravo, z dr. Du
šanom Verbičem in Andrejem Čo-
kertom, sodelavcema vladne službe 

OBVESTILO 
ZDRUŽENJE BORCEV IN UDELEŽENCEV NOB 

občine Kamnik obvešča vse svoje člane in druge občane, 
da smo pisarno preselili v druge prostore v stavbi občine 
Kamnik, Glavni trg 24, soba št. 6, pritličje, desni hodnik. 

Nova telefonska številka je 831-468. 

Kamniški Občan - ustanovitelj občina Kamnik, izdajatelj Bistrica, d.o.o., 
Kamnik, Ljubljana 3/a, direktorica Saša Mejač, oec. Ureja uredniški odbor. 
Glavni in odgovorni urednik Franc Svetelj. Strokovna sodelavka Vera Mejač. 
Lektorica Breda Podbrežnik-Vukmir. Tehnični urednik Franci Vidic. Na podlagi 
zakona o PD in mnenja urada vlade za informiranje (St. 23/231-93 z dne 15. 
9.1993) sodi časopis med proizvode informativne narave po 13. točki tarifne 
Številke 3, za katere se plačuje 5% davek. Kamniški občan izhaja dvakrat 
mesečno v nakladi 11.200 izvodov in ga prejemajo vsa gospodinjstva brezplačno. 
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 24 (Občina), tel./fax: 831 -311. Žiro račun: 
Bistrica, d.o.o., 50140-603-53872. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk DP 
DELO, Ljubljana. ^ ^ ^ ^ 

Obveščamo vse enote malega gospodarstva, da je Mini
strstvo za gospodarske dejavnosti v Uradnem listu RS št. 44/95 
objavilo 

RAZPIS ZA SUBVENCIONIRANJE OBRE
STNIH MER V MALEM GOSPODARSTVU 

Prednost imajo prosilci: 
1. v kolikor predstavljajo njihovi projekti proizvodnjo 

in proizvodne storitve 
2. ki so sklenili kreditno pogodbo: 

- p o 01. 01.1995 
- z obrestno mero nižjo od 13% na letnem nivoju 

3. ki imajo čim večji delež lastne udeležbe 
4. ki zagotavljajo: 

a) povečanje dodane vrednosti na enoto proizvoda 
b) povečanje zaposlovanja 
c) pospeševanje In spodbujanje konkurenčnosti 
d) visoko stopnjo inovativnosti 
e) uvajanje sodobne tehnologije in sodobnih metod dela 
f) energetsko varčnost in ekološko pozitiven odnos do okolja 

Podrobnejše informacije dobite v Ur. I. RS 44/95 ali na Upravni 
enoti, soba 32, tel. 817-278 ali v poslovno Informacijskem centru 
Občine Kamnik, tel. 817-443. 

Vloge sprejema SKLAD ZA RAZVOJ MALEGA GOSPO
DARSTVA, Štefanova S, LJubljana do 30 . septembra 
1995. 
Upravna enota Kamnik 
Darinka Prešeren, svetovalka za podjetništvo 

za lokalno samoupravo. V razgo
voru z županom Tonetom Smol
nikarjem, podpredsednikom občin
skega sveta Antonom Hočevarjem, 
svetniki Mihom Novakom, Pavlom 
Ocepkom in Dušanom Jesenikom 
ter Ivanom Pristovnikom, tajnikom 
občine, in s sodelavci v občinski 
upravi Bojanom Mlakarjem, An
tonom Kaminom in Marijo Gor-
jan so se pogovarjali o dosedanjem 
delu pri organizaciji lokalne samo
uprave v občini in nekaterih odpr
tih vprašanjih v zvezi s tem. 

Župan Smolnikar je na kratko 
predstavil dogajanje v občini v pr
vih šestih mesecih uvajanja lokalne 
samouprave. Minister Kovačič, ki 
je sproti spremljal potek organizi
ranosti pri nas, je pohvalil dosežene 
rezultate, saj je bila naša občina 
med prvimi, ki je sprejela temeljne 
akte za delovanje lokalne samou
prave to je občinski statut, občinski 
proračun, poslovnik za delo občin
skega sveta in odlok o organizaciji 
občinske uprave. 

Ministra je zanimal tudi status in 
organiziranost krajevnih skupnosti 
ter organiziranost občinskih skla
dov (stavbna zemljišča, stanovanj
ski). Organiziranost in delo občin
skega sveta pa je gostom predsta
vil Anton Hočevar, podpredsednik 
občinskega sveta. 

V zvezi z vprašanjem svetnika 
Pavla Ocepka o upravičenosti ob
stoja KS kot pravnih oseb so gostje 
pojasnili, da so naloge in poobla
stila KS določene z občinskim sta
tutom in da so KS pravne osebe z 

omejeno pravno sposobnostjo. Mi
nister pa je še dodal, da v Slove
niji obstaja 1903 KS in da zelo go
spodarno ravnajo z denarjem, zato 
jih ne bi kazalo ukinjati. Pogovor 
je tekel tudi o delitvi sredstev iz 
republiškega proračuna za podro
čja, ki niso v pristojnosti občine, bo
doči vlogi programa za celovit ra
zvoj podeželja itd. Minister Kovačič 
je dejal, da je razdelitev proračun
skih sredstev občinski projekt, da 
pa pri tem občina lahko sodeluje z 
upravno enoto. 

Predstavniki ministrstva so po
vedali tudi, da bo vlada do konca 
julija 1996 jasno opredelila funkcijo 
državne uprave in lokalnih skupno
sti, na področju komunalne energe
tike pa bo probleme reševala s po
dročno zakonodajo. 

(fc) 

Ob 27. juliju spomin 
na padle 

Predstavniki Krajevne organiza
cije Zveze borcev in udeležencev 
NOB Kamnik, pod vodstvom pred
sednika Franca Trdina, so 27. ju
lija ob občinskem prazniku in ob 
petdesetletnici zmage nad nacifa-
šizmom položili vence k spomeniku 
ob perovski brvi, kjer sta padla prva 
slovenska borca Miklavčič in Mla
kar, k spomeniku revolucije in spo
meniku NOB na Žalah. 

m 
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Z julijske novinarske konference župana Toneta Smolnikarja Mednarodni ekološki delovni tabor »Bistrica 95« 

Kam z odpadki po letu 1996? Mladi skrbijo za okolje 
Župan Tone Smolnikar je 17. 

julija sklical svojo prvo novinar
sko konferenco in na njej sku
paj s sodelavci Ivanom Pristovni-
kom, Bojanom Mlakarjem in An
tonom Kaminom predstavil ne
katera najbolj aktualna vpraša-
nja, s katerimi se srečuje skupaj 
z občinsko upravo. 

Seveda je župan najprej opo
zoril na razmere v občinski hiši, 
ki niso preveč rožnate. Od bivše 
občinske uprave je namreč občini 
ostalo le 24 ljudi, ostali, predvsem 
strokovnjaki, pa so »odšli« v dr-

daj upravna enota plačuje občini 
400 SIT za m2 za stroške tele
fonije, ogrevanja in razsvetljave. 
Nerešeno je še lastništvo računal
nikov, ki jih je prevzela upravna 
enota, uporaba avtomobilov in 
še nekaj podobnih stvari. Župan 
pravi, da bo do jeseni naredil na
tančno analizo položaja v zvezi 
z razmerji do upravne enote in 
pripravil ustrezne predloge. 

»Sicer pa je 80 odstotkov na
šega dela namenjenega komu
nalnim problemom, zlasti odpad
kom in investicijam na področju 

Ali bo gradnjo osnovne šole v Šmartnem res treba ustaviti? Tak 
je bil pogled na gradbišče sredi letošnjega julija. 

žavno upravo oziroma v upravno 
enoto. Pri tem pa je poudaril, 
da je kar štiri petine nalog bi
vše občine ostalo lokalni skupno
sti. Za njihovo strokovno izvaja
nje bi morala občina imeti okrog 
40 delavcev, predvsem z visoko 
in višjo izobrazbo. Tako pa sedaj 
ni »pokrito« področje kmetijstva, 
podjetništva, turizma pa tudi ure
janja prostora. 

Po mnenju župana bo treba 
po sprejetju odloka o organizaciji 
občinske uprave (konferenca je 
bila pred zadnjo sejo občinskega 
sveta) do jeseni zaposliti najmanj 
5 do 7 ljudi, med njimi enega do 
dva pravnika, enega ali dva grad
bena inženirja itd. 

Odprto je še vprašanje razme
jitve prostorov v občinski hiši 
med občinsko upravo in upravno 
enoto. Razrešiti bo treba vpraša
nje pokrivanja stroškov vzdrže
vanja in fupkcionalne stroške. Se-

šolstva in otroškega varstva,« je 
poudaril in opozoril na težave 
pri gradnji osnovne šole v Šmar
tnem, kjer je država obljubila 133 
milijonov SIT svoje udeležbe (od 
tega letos 59 milijonov SIT), ven
dar doslej ni dala niti tolarja. 
Zato bo verjetno treba gradnjo 
ustaviti, kar pa bo samo podra
žilo investicijo, ki bi morala biti 
končana do sredine prihodnjega 
leta. Podobne težave z zagotovi
tvijo denarja so tudi pri otroškem 
vrtcu v Kamniku, kjer pa so grad
bena dela v glavnem že pri kraju. 

Glede dokončanja prenove ce
ste Duplica - Volčji Potok pri Ar-
boretumu je župan dejal, da so 
z lastnico zemljišča sicer že dose
gli nek kompromis, da bo odsto
pila del zemljišča, ki je potrebno 
za razširitev ceste, vendar se je 
pojavil nov problem, ker vodno
gospodarska inšpekcija ne dovoli 
napeljave cevi za meteorno vodo 

pod cestiščem. 
Eden izmed trenutno najbolj 

perečih problemov v občini je 
gotovo prekladanje in odlaganje 
odpadkov, Z mestno upravo Lju
bljane je bil dosežen dogovor, da 
bo mogoče kamniške odpadke 
voziti na ljubljansko Barje še do 
konca prihodnjega leta. Zato že 
poteka iskanje nove ustrezne lo
kacije za odlagališče odpadkov. 
V tem sklopu bo treba čimprej 
rešiti tudi problem suhadolske 
jame, o čemer bo tekla beseda na 
bližnji seji občinskega sveta. To 
vprašanje zadeva tudi domžalsko 
in mengeško občino, saj iz pod
talnice na mengeškem polju pije 
vodo okrog 35.000 ljudi. Zato se 
bo treba po županovem mnenju 
o tem čimprej pogovoriti tudi s 
predstavniki obeh sosednjih ob
čin. 

Z občinama Cerklje in Men
geš se bomo dogovarjali tudi o 
skupnem reševanju kanalizacije 
za južni predel naše občine (Ko
menda, Moste, Križ, Podgorje) 

Kot kaže z ureditvijo stražnega 
stolpa na Malem gradu zaenkrat 
ne bo nič. Župan je že podpisal 
sklep o razveljavitvi pogodbe z 
najemnikom Omanom, ker ta ni 
izpolnil pogodbeno dogovorje
nih obveznosti. Verjetno bo treba 
razmisliti, da bi občina to uredila 
sama. Zaenkrat je za občinske fi
nance ta zalogaj prevelik. Občina 
se ukvarja tudi s vprašanjem po
zidave zemljšča pod zgornjo ben
cinsko črpalko. Želja je veliko. 
»Od SKG, Kočne do Kambusa 
ima v torbi vsak svoj načrt uredi
tve oz. pozidave,« je dejal župan, 
»vendar menimo, da bilo zemlj-
šče škoda prodajati po delih, pač 
pa ga je treba urediti na podlagi 
celovitega programa.« 

Ker Železniško gospodarstvo 
nima interesa za nakup poslo
pja železniške postaje, bo po
trebno s sodelovanjem Koržeto-
vega sklada obrtni zbornici omo
gočiti pogoje za nakup prostorov 
bivše Ideje. 

V zvezi s prenovo Šutne je žu
pan napovedal odprtje za konec 
julija in dodal, da parkirišča pred 
šutensko cerkvijo ne bo. Razmi
šljajo pa o »ležečem policaju« pri 
Ambrožu. O tem, kakšne in kje 
bodo fizične zapore na Šutni pa 
se bodo še dogovorili. 

F.SVETEU 

Krajevni praznik v Motniku 

Sejem obrti in odprtje novih cest 
V okviru vsakoletnih prireditev 

ob prazniku Krajevne skupnosti 
Motnik so marljivi krajani pripra
vili že 11. sejem obrti in drobnega 
gospodarstva. Predstavili so vrsto 
zanimivih izdelkov, ki so bili tudi na 
voljo kupcem. Število razstavljal-
cev je bilo tokrat nekoliko manjše 
zaradi slabega vremena. 

Krajevna skupnost se lahko po
hvali z vrsto uspešnih pridobitev, 
pomembnih za delo in življenje kra
janov. Tako so ob tej priložnosti 
v nedeljo, 27. avgusta, izročili na
menu modernizirano cesto v Be-
vski graben, dolgo skoraj 2000 m. 
Sredstva so prispevali: Krajevna 
skupnost, krajani, občina, deloma 
pa so se natekla iz namenskih sred
stev za geografsko ogrožena podro
čja. Odprli so del ceste proti Blancu 
v dolžini skoraj 1000 m. Sredstva 
pa so prispevali KS in Blanc sam. 
Namenu je bila izročena tudi delno 
modernizirana cesta v dolžini pri
bližno 150 m proti Planincu, drugi 
del ceste pa je bil površinsko do
bro obdelan, a gradnja se bo nada
ljevala, ko bo mogoče zagotoviti fi
nančna sredstva. 

Otvoritev cest so se udeležili šte
vilni krajani in mnogi gostje, ki niso 
mogli skrivati veselja zaradi teh pri
dobitev. 

Predsednik sveta KS Motnik g. 
Jože Semprimožnik je v krajšem 
nagovoru spomnil na obsežna dela, 
ki jih je uresničila KS. Pri teh na
logah sta se zlasti močno angaži
rala svet KS in gradbeni odbor. Po 
besedah predsednika sveta KS so 
krajani vedno pripravljeni materi
alno sodelovati pri takih delih, ki 
so v njihovem širšem interesu. Tak 
odnos do skupnih ciljev živi med 
prebivalstvom že dolgo dobo. 

Odprtja cest so se poleg kraja
nov udeležili tudi mnogi drugi, med 
njimi je bil tudi kamniški župan g. 
Tone Smolnikar. Pred zbrano mno
žico ljudi je govoril o izrednem 
prizadevanju KS in vseh njegovih 
organov ter krajanov. Občina Ka
mnika to ceni in bo tudi v prihodnje 
podpirala take in podobne akcije, 
čeprav je finančno omejena. Za
slugo za posodobitev teh cest ima 
tudi prejšnji Izvršni svet občine Ka
mnik in njen predsednik, ki je pra
vočasno načrtoval vse aktivnosti. 

Ceste je blagoslovil motniški žu
pnik g. Frančišek Hočevar in zaže
lel vsem uporabnikom srečno vo
žnjo. 

Župan kamniške občine g. Tone 
Smolnikar je nato prerezal vrvico in 
ceste izročil namenu. 

Številni udeleženci so se za tem z 
avtomobili popeljali po asfaltirani 
cesti in se po drugi nedokončani 
poti vrnili v Motnik. 

Krajani Motnika vsako leto ob 
tem času obudijo spomine na težke 
čase II. svetovne vojne, ki jim po
svečajo svoj praznik. 19. avgusta 
1943 so Nemci nasilno odpeljali več 
kot 40 domačinov v celjske zapore, 
potem pa večino v taborišče Dac-
hau, od koder se jih več kot po
lovica ni nikoli vrnila na svoje do
move. 

Vreme tokrat organizatorjem 
prireditev ni bilo preveč naklo
njeno. Pričelo je deževati. Proti ve
čeru je deževje ponehalo, razve
drilo se je in krajani so ob prijetnih 
zvokih Slakovega ansambla tudi 
zaplesali. Prijetno razpoloženje se 
je potegnilo v pozne večerne ure. 

Ob vsakoletnih prireditvah, ki 
jih organizira KS Motnik, velja po
udariti, da tukaj živijo marljivi in 
kleni ljudje, ki vedo, kaj hočejo. 
Za napredne cilje so se pripravljeni 
vključiti v vse akcije in jih tudi gmo
tno podpirati, kar so do sedaj že 
mnogokrat dokazali. 

Priloga: Župan g. Tone Smolni
kar in predsednik KS g. Jože Sem
primožnik pred odprtjem cest 

STANE SIMŠIČ 

V nedeljo, 27. avgusta, smo 
bili v parku pri Osnovni šoli 27. 
julija priča prisrčni mednarodni 
kulturni prireditvi. Pripravili so 
jo udeleženci letošnjega medna
rodnega ekološkega tabora Bi
strica 95 ob zaključku že tradi
cionalne delovne akcije mladih, 
na kateri so se spet srečali mladi 
iz različnih držav sveta. Tabor je 
pripravil Študenski klub Dom
žale v sodelovanju z mednaro
dno organizacijo MOST SCI -
Service Civil Internacional. Na 
tabor so prišli mladi prostovoljci 
(petnajst jih j e bilo) iz Madžar
ske, Finske, Španije, Belgije, Bo
sne in Hercegovine, Velike Bri
tanije, Nemčije, Irske, Južnoafri
ške republike in seveda Slove
nije. Vodja tabora je bil Uroš Ko
šir iz Most. 

Od 16. avgusta pa do konca 
tega meseca so udeleženci na še
stih mestih jemali vzorce za mi
krobiološko analizo vode reke 
Kamniške Bistrice od izvira do 
Domžal, na njenih bregovih so 
pobrali za 120 velikih vreč me
šanih odpadkov in za poldrugo 
tono starega železja, na Veliki 
planini so počistili nekaj divjih 
odlagališč na Zelenem robu, kjer 
so nabrali za 200 vreč smeti, 
poleg tega pa še približno eno 
tono kovinskih odpadkov, kot 
so sodi, štedilniki, umivalniki in 
celo stara registrska blagajna. 
Ker rezultati analiz vode v Ka
mniški Bistrici še niso obdelani, 

jih bodo objavili septembra v po
sebnem biltenu. 

Nekatere odpadne predmete 
so »razstavili« tudi na zaključni 
prireditvi, kjer so obiskovalci 
lahko videli odslužene pridobi
tve naše civilizacije od televi
zorja, hladilnika, otroškega vo
zička do bojlerjev in postelj. 

Udeležence tabora sta poz
dravila naš župan Tone Smolni
kar in domžalska županja Cveta 
Zalokar Oražem. Zaključnega 
srečanja pa se je udeležil tudi dr. 
Pavle Gantar, minister za okolje 
in prostor. 

V kulturnem programu je na
ravne lepote kamniško domžal
skega območja, izvore onesna
ževanja okolja in akcijo udele

žencev tabora predstavil FK Ma
vrica. Mladi pa so nam predsta
vili nekaj pesmi in plesov iz de
žel, od koder so prišli. Tako smo 
lahko videli irski ples, madžar
ski čardaš, z nekaj pesmimi pa 
so se predstavili tudi bosanski 
najstniki, ki žive v Ljubljani. Vsi 
skupaj so zapeli tudi našo naro
dno Ob bistrem potoku je mlin. 
Gost večera pa je bil znani pevec 
Vlado Kreslin. Polni novih vti
sov in izkušenj z novimi prijatelj
skimi vezmi se bodo udeleženci 
tabora Bistrica 95, prav tako pa 
tudi udeleženci ostalih 23. slo
venskih delovnih taborov, vrnili 
v svoje daljne dežele z željo, da 
bi se prihodnje leto spet srečali. 

F. S. 

Taborniki so zaželeli obiskovalcem prireditve »dober večer«, vsi 
v svojem matemem jeziku. 

Praznik Marije Snežne na Veliki planini 

Življenje se vrača na planino 
Člani Pašne skupnosti Velika 

planina so v soboto, 5., in v ne
deljo, 6. avgusta, v prekrasnem 
vremenu in naravi v planšarskem 
naselju na Veliki planini pripra
vili tradicionalno, že osmo planin
sko žegnanje - PASTIRSKI PRA
ZNIK NA VELIKI PLANINI. 
Prireditev so organizirali na pra-
znik Marije Snežne, ki je zavetnica 

pan je pozdravil vse prisotne, še 
posebej tiste, ki živijo s to pla
nino. »Mislim, da je današnji dan 
prelomnica za razvoj Velike, Male 
in Gojške planine. Se naprej bo 
treba skrbeti za planino. V prete
klosti so se slišali glasovi, da bomo 
Veliko planino prodali. Ne bomo 
je prodali, bomo jo oživljali!« je z 
gotovostjo zatrjeval župan v svo-

jem prazničnem govoru. Spomnil 
se je tudi planšarjev, ki so na ob
čino hodili po dovolilnice za vo
žnjo po planini. Poudaril je, da 
so te namenjene le za najnujnejše 
primere, planino je treba pustiti 
kravam, konjem in jo obdržati 
čimbolj neokrnjeno. Skupni denar 
20 milijonov tolarjev, ki ga bo le
tos prispevala občina, je vredno 

Župan g. Tone Smolnikar in predsednik KS g. Jože Semprimožnik 
pred odprtjem cest. 

Stane Grilje -Škofov prikazuje način izdelave skodel. 

planšarjev na tej planini. 
Več tisočglava množica lju

biteljev planine se je v nede
ljo zgrinjala najprej h kapeli k 
maši, nato pa so se udeležili 
slavja, ki so ga pripravili mar
ljivi in trdoživi planšarji. Vla
dalo je vsesplošno veselje. 

V soboto je obiskovalce za
bavala glasbena skupina Vihar-
nik, v nedeljo pa ansambel Loj
zeta Slaka, kije tu igral že pred 
30. leti ob prvem pastirskem 
prazniku. Na tej prireditvi je 
prvič sodelovalo Kulturno dru
štvo Planšar. Kamniški policisti 
- konjeniki so tudi te dni skrbeli 
za varnost na planini in nadzi
rali promet. 

V imenu Pašne skupnosti 
Velika planina (ta je nastala 
že v času Marije Terezije, ki je 
pastirjem podelila pravico do 
paše na planini) je v nedeljo 
planinsko razpoložene obisko
valce prisrčno pozdravil pred
sednik Franc Šimenc. Toplo se 
je zahvalil tudi vsem sponzor
jem, ki so omogočili to tradicio
nalno prireditev. Nato je pova
bil na oder našega župana To
neta Smolnikarja. Njegov pri
hod so obiskovalci toplo poz
dravili z bučnim aplavzom. Žu-

žrtvovati za Veliko planino. Želi si, 
da bi planina taka ostala tudi na
prej, hkrati pa čimveč tako mno
žično obiskanih prireditev na pla
nini. Pohvalil je povezanost in so
delovanje bajtarjev, pastirjev, go
stincev in vseh, ki delajo v pod
jetju Zaklad narave. Edini izdelo-
valki trniča Rezki Mali (to spre
tnost nadaljuje za Debevčevo Ze-
fko z Gojške planine), ki je na 
prireditvi prikazala njegovo izde
lavo, je zaželel, da izročilo trniča 
prenaša na mladi rod. 

Zanimiv kulturni program s 
prikazom pastirskih običajev so v 
planšarski opravi pripravili člani 
KD Planšar, ki ga uspešno vodi 
Stane Erjavšek. G. Erjavšek je 
pozdravil vse zbrane in tiste, ki 
se s planino na kakršenkoli način 
ukvarjajo, z njo živijo in jo spo
štujejo. Člani KD Planšar ohra
njajo izročilo kulturne dediščine 
pastirja, kamor prav gotovo sodijo 
pastirska obleka in druga oprava 
ter pastirski običaji. 

Leta 1988 so pastirji skupaj s 
člani PD Bajtar in ostalimi doma
čini postavili novo kapelo. To je 
bil najbolj srečen dogodek za pa
stirje, da lahko v novi kapeli pra
znujejo praznik Marije Snežne. 
Kapelica je danes nekakšno sredi
šče vseh treh planin, kjer se dobi
vajo vsi ljubitelji Velike planine. 
Pred tridesetimi leti je bil prvi 
praznik pastirjev, ki ga je organi
zirala Pašna skupnost, Turistično 
društvo Kamniška Bistrica, staho-
viški lovci in drugi domačini. 

VERAMEJAČ 

H kapeli Marije Snežne seje zgrnila množica vernikov in ljubite
ljev Velike planine. Somaševai in pridigal je župnik iz Stranj Tone 
Berčan. 
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Iz odloka o ureditvi cestnega prometa v občini 
Kamnik 

Fizične zapore na Šutni 
in v Kolodvorski ulici 

Občinski svet je na zadnji seji 
pred počitnicami sprejel nov odlok 
o ureditvi cestnega prometa na ob
močju občine Kamnik, ki je začel 
veljati 26. avgusta. Ker prometna 
ureditiv zadeva slehernega občana 
in ker je v novem odloku precej 
novosti, smo se odločili za povze
tek najpomembnejših določb tega 
odloka. 

Kot posebno prometno površino 
za pešce je odlok določil ulico Šu-
tne od Samčevega predora do hišne 
Številke 50 na eni ter hišne šte
vilke 23 na nasprotni strani ceste 
(križišče Usnjarske s Šutno) ter Šla-
karjevo pot od spomenika revolu
cije do temena predora na severni 
strani. Promet z vozili je na teh 
ulicah dovoljen samo za stanovalce, 
ki imajo vhod v garažo oz. na dvo
rišče. Samo lokalni promet je do
voljen po delu Šutne od križišča 
Usnjarske do križišča Šolske ulice 
ter po Parmovi, Petruškovi, Usnjar
ski, Sadnikarjevi, Prešernovi, Sa
mostanski, Kolodvorski in Streliški 
ulici ter Zapričah. V trgovske lo
kale se bo na Šutni, v Maistrovi 
in Medvedovi ulici ter na Glavnem 

trgu možno z motornimi vozili pri
peljati samo ob delavnikih od S. do 
9. ure. V tem času bo možno tudi 
pranje ulic in odvažanje smeti. 

Odlok določa tudi enosmerne 
ulice, ki so: vezna ulica od Šolske do 
Usnjarske, Usnjarska ulica v smeri 
proti Šutni, del Šutne proti Šolski 
ulici ter Samostanska in Japljeva 
ulica od Trga svobode proti Glav
nemu trgu. 

Zelo pomembna je odločitev o 
fizični zapori Šutne in Kolodvorske 
ulice, ki je doslej ni bilo. Župan bo 
izdal navodilo za upravljanje z na
pravami za fizično zaporo. 

Poleg Prešernove, Sadnikarjeve 
in Petruškove bo poslej slepa ulica 
tudi Samostanska in sicer v smeri 
Kolodvorske ulice. 

Izmed določb o parkiranju in 
ustavljanju naj omenimo, da je pre
povedano ustavljanje na križišču in 
na razdalji manj kot pet metrov od 
najbližjega roba prečne ceste, dalje 
na razdalji manj kot pet metrov od 
prehoda za pešce in seveda tudi na 
javnih zelenicah in sprehajalnih po
teh. 

Zaradi zapore starega mestnega 

Avgustovska krvodajalska akcija 
Druga krvodajalska akcija v 

Kamniku, ki je bila 22. in 24. 
avgusta, je popolnoma uspela. 
Zaradi temeljitih priprav ob
močne organizacije Rdečega 
križa Kamnik se je tokratne ak
cije udeležilo 405 krvodajalcev. 
V celem letošnjem letu je daro
valo kri že 1410 občanov. Šte
vilo dajalcev krvi se že pribli
žuje preteklemu letu, ko seje te 
akcije udeležilo 1840 občanov 
oziroma 6,6% prebivalstva ob
čine. 

Na avgustovsko krvodajal
sko akcijo je prišlo kljub do

pustom veliko ljudi iz delovnih 
in drugih organizacij ter krajev
nih skupnosti. Odbori RK v teh 
sredinah so se polno angažirali, 
zato v kamniški občini ni ču
titi stagnacije na tako pomemb
nem človekoljubnem področju. 

Po oceni RK Kamnik bo na
črtovano število dajalcev krvi 
za leto 1995 doseženo ali celo 
rahlo preseženo. Kamnik že vsa 
zadnja leta po številu krvoda
jalcev presega republiško pov
prečje. 

STANE SIMŠIČ 

Srednja šola RUDOLFA MAISTRA 
IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH 
KAMNIK, Novi trg 411 a 

Telefon: 817-210,817-538, 817-516,817-494 

vabi k vpisu v naslednje izobraževalne oblike: 

1. TEČAJE TUJIH JEZIKOV: 
- NEMŠČINE l, II. in III. stopnja - 60 urni 
- NEMŠČINA za šolsko in predšolsko mladino 
- ANGLEŠČINA I. stopnja in konverzacija 
-60 ali 40 urni 

2. RAČUNALNIŠKE TEČAJE: 
-osnovni tečaj DOS in VVS -15 umi 
- urejevalnik besedil WINDOWS-WORD 2.0 - 20 umi 
3. TEČAJE UČINKOVITE PRODAJE 

4. KROJNOSlVIUSKI TEČAJ: 
začetni in nadaljevalni 
- modeliranje, krojenje, Šivanje izdelka -približno 40 umi 
5. TEČAJ HIGIENSKEGA MINIMUMA: 
- osnovnim obnovitveni tečaj 
6. Za pridobitev IZOBRAZBE IV. in V. stopnje 
pa vas vabimo k vpisu v smeri: 

- PRODAJALEC (za dokončanje šole) 
- EKONOMSKO-KOMERCIALNI TEHNIK 
•POSLOVODJA (pogoj:končana trgovska šola 
in 2 leti prakse) 
- OSNOVNA ŠOLA ZA ODRASLE - 6., 7. in 8. razred 
(za osnovno šolo je šolanje brezplačno). 

7. PRIPRAVA NA MATURO. 

Če bi se želeli izobraževati ali obiskovati katerega od navedenih 
tečajev, vas vabimo, da se prijavite do 20. septembra 1995. 

Podrobnejše informacije dobite lahko po zgoraj navedenem 
telefonu VSAKDAN, RAZEN PETKA, od 12. do 16. ure. 

Prijave za tečajne oblike sprejemamo po telefonu, o pričetku 
izobraževanja pa vas bomo obvestili pisno. 

Štampiljke v Kamniku 
Izdelujemo kvalitetne gumijaste štampiljke vseh vrst 
Nadvse ugodne cene! Prepričajte se! TAKOJ zapišite 
našo telefonsko številko, Čeprav nas ta hip ne potrebujete 
INFORMACIJE: tel.: 831-524 ali pri Ivančič, Cesta treh 
talcev 24A, KAMNIK, vsak dan od a do 21. ure. 

jedra je aktualno vprašanje, kje so 
določena parkirišča. Ta so pri fran
čiškanski cerkvi, pri avtobusni po
staji, pri športni dvorani, na Trgu 
prijateljstva, kjer je še vedno možen 
dvosmeren promet, na Trgu talcev, 
na Glavnem trgu do Samčevega 
predora ter na levi strani Usnjarske 
v smeri Šutne in še na desni strani 
Usnjarske v smeri Trga svobode. 

Posebej je treba poudariti, da je 
parkiranje avtobusov in tovornja
kov dovoljeno le na površinah, ki so 
označena z ustreznim prometnim 
znakom. Obvestilni znaki bodo na 
mestnih vpadnicah. 

Občinski svet lahko na posame
znih območjih mesta omeji hitrost 
na manj kot 60 km na uro. Glede na 
upravičenost zahtev za zavarova
nje pešcev se promet lahko umirja 
tudi z zvočnimi zavorami ali grbi
nami. Zlasti bo o takih umirjanjih 
potrebno razmisliti pred šolami in 
pred nevarnimi križišči. 

Novi odlok določa tudi, v ka
kšnih primerih je mogoče odstraniti 
vozilo z določenega prostora in ga 
prepeljati na drugo mesto. To velja 
za prostore, ki so označeni z obve-
stilno tablo oz., če je zaradi prire
ditve na cesti odrejena splošna pre
poved prometa in vozilo predsta
vlja oviro za promet ali za izvedbo 
prireditve. Na ostalih krajih pa bo 
odvoz vozila odrejen, če parkirano 
vozilo predstavlja neposredno ne
varnost za udeležence v prometu. 

Neuporabno vozilo mora lastnik 
sam odstraniti z javne površine. Če 
sam tega ne stori, opravi to na nje
gove stroške Komunalno podjetje. 

Odlok posebno pozornost po
sveča zagotovitvi preglednosti cest, 
zlasti v križiščih, še posebej z žele
zniško progo. Na razdalji manj kot 
3 m izven naselja in manj kot en 
meter v naselju je prepovedano po
stavljati kakršne koli objekte in na
prave ali saditi drevje in grmičevje, 
ki bi zmanjševalo preglednost ce
ste ali železniške proge. Dovoljena 
višina ograj, živih mej In drugih 
objektov je največ 70 cm. 

Z odlokom je poostren tudi nad
zor nad njegovim izvajanjem. Za to 
bodo skrbeli komunalni nadzorniki "s 
in delavci policije. 

Komunalni nadzornik bo lahko 
izrečeno mandatno kazen izterjal 
na kraju samem. Z odlokom so bile 
sedanje kazni za posamezne prekr
ške kar precej povečane. Gibale se 
bodo od 5000 pa do 50.000 SIT. 

3.000 SIT bo treba na mestu pre
krška odšteti za vožnjo po Šutni 
izven dovoljenega časa in za vožnjo 
po ulicah, kjer je dovoljen samo 
lokalni promet. Enako kazen bo 
lahko nadzornik izrekel in izterjal 
za parkiranje na prepovedanih kra-
jih. 

Kdor se z odlokom želi podrob
neje seznaniti, ga lahko najde v 
Uradnem listu R Slovenije štev 47. 
z dne 11.8.1995. 

F. S. 

Ob izidu knjige Toneta Palčiča 

Tunjice - prizorišče 
kulturnega dogajanja 

Prebivalci Tunjic so se na leto
šnjem zboru krajanov odločili, da 
19. julij, na ta dan so njihovi pre
dniki pred 98. leti ustanovili dru
štvo samopomoči Tunjice, praznu
jejo kot krajevni praznik. 

Prizadevni člani sveta krajevne 

Milan Sedušak, Brigita Bukovec in 
Nives Sitar. 

Vas Tunjice je na zanimiv način 
predstavil Valetin Zobavnik. Pred
sednica sveta krajevne skupnosti 
Tunjice Joži Petek je z velikim ve
seljem pozdravila množico zbranih. 

Joži Petek, predsednica sveta KS Tunjice, podeljuje listino častnega 
krajana Tunjic rojaku Tonetu Palčiču, avtorju knjige Tunjice. 
skupnosti so pod vodstvom pred
sednice Joži Petek in drugih kraja
nov prvo praznovanje krajevnega 
praznika vzorno pripravili v soboto, 
22. julija, na igrišču pred šolo v 
Tunjicah. Osrednja točka priredi
tve je bila predstavitev zgodovinske 
knjige z naslovom Tunjice, ki jo je 
napisal rojak Tone Palčič. Svet KS 
Tunjice je 12. 7.1995 sklenil da se 
g. Tonetu Palčiču dodeli naziv ča
stnega krajana Tunjic zaradi njego
vega osebnega prispevka pri ohra
njanju etnoloških vrednosti kraja, 
zbranih v knjigi Tunjice. Na slo
vesnosti so mu izročili listino ča
stnega krajana in spominsko darilo -
sliko domačina Slavka Smolnikarja. 
V kulturnem programu so sodelo
vali otroci domače osnovne šole, 
Kamniški kolednikiTone Ftičar.Tu-
njiški oktet, ansambel Viharnik in 
kar je še posebej presenetilo - po 
petih letih prisilnega mrtvila se je 
v javnosti ponovno rodilo delova
nje folklorne skupine Kamniška Bi
strica. Vzdušje so polepšale številne 
narodne noše. Program sta povezo
vala Urša Klemene in Valentin Zo
bavnik. Ob tej priliki so se pred
stavili športniki Matej Krumpestar, 

Poudarila je pomen krajevnega pra
znika in 98. obletnice društva samo
pomoči, ki je bilo ustanovljeno z 
namenom pomagati si med seboj v 
nesreči. Tudi na tej prireditvi so se 
združile vse generacije od blizu in 
daleč. Še posebej toplo je pozdravila 
kamniškega župana Toneta Smolni-

dnjih pet let predseduje društvu 
samopomoči, je pozdravil vse 
TunjiČane in jim zaželel, da bi 
bili te pomoči čim manjkrat po
trebni. 

Župan Tone Smolnikar je še 
posebej pozdravil vse prisotne, 
ki imajo svoje korenine v Tunji
cah. Avtorju Tonetu Palčiču, ki 
je tudi doma v Tunjicah, pa je za
želel še veliko pisateljske žilice. 
Izrazil je zadovoljstvo ob izidu 
že druge pomembne knjige v 
kratkem na Kamniškem (prva je 
monografija Sv. Primož nad Ka
mnikom) in podprl taka priza
devanja. S svojim nastopom ga 
je navdušila ponovno oživljena 
folklorna skupina Kamniška Bi
strica. Krajanom Tunjic je če
stital ob prvem krajevnem pra
zniku in zaželel, da bi tako pove
zano živeli ljudje tudi v drugih 
KS v občini. »Prav je, da kra
jevne skupnosti živijo po svoje 
naprej, nedirigirano od občine,« 
je med drugim dejal naš župan. 

Z izdajo knjige želijo avtor 
Tone Palčič in krajani Tunjic po
tomcem zapustiti delček prete
klosti in sedanjosti. 

»Na tem, za mene najlepšem 
koncu naše domovine, sem se 
rodil in preživel sedemnajst let. 
Vračam se vsak prosti trenutek 
in uživam ob pogledu na čudo
vito cerkev sv. Ane, na hribčke 
in dolinice, na vijugaste poti 
ter v klepetu s svojimi rojaki. 
Pogovarjam se z njimi v samo 
njim svojstvenem narečju. Ve
dno sem si želel, da bi del tega, 
kar sem spoznal, ostalo za vedno 
shranjenega. Zato sem z velikim 
veseljem sprejel pobudo, ki mi 
jo je v imenu krajanov prenesel 
sošolec Ivan. Zavedam se nepo
polnosti vsega, kar mi je v letu 
dni uspelo zbrati. Pričujoči se
stavki naj bodo spomin na pre
teklost in morda spodbuda za 
prihodnost,« je v uvodu knjige 
zapisal avtor Tone Palčič. 

Pri zbiranju gradiva so av
torju pomagali krajani Tunjic, 

Med številnimi Ttinjičani smo srečali tudi predsednika društva 
samopoči Justina Klanska z družino 

Razstava koz v Kamniku 
V času dneror narodnih noš v Kamniku si bodo obisko
valci lahko ogledali tudi razstavo koz, ki jo že četrto 
leto zapored pripravlja kozjerejsko društvo iz Kamnika. 
Videli bodo lahko okrog 50 koz obeh spolov - sanske in 
smaste pasme. Živahna razstavi bodo ocenjene in jih bo 
možno tudi kupiti. 
Razsta ra bo 9. in 10. septembra na sejmišču ob Cankarjevi 
cesti od 8. do 19. ure. 

Vabljeni! 

karja in Toneta Palčiča, ki jim je za 
ta praznik pripravil najlepše darilo -
knjigo o Tunjicah. 

Praznovanje je bilo pripravljeno 
z veliko dobre volje in ob pomoči 
vseh krajanov. Med prireditvijo so 
se oglasili zvonovi znamenite tunji-
ške cerkve sv. Ane, enega od naj
pomembnejših spomenikov baroč
nega stavbarstva na Slovenskem. 
Tunjice pa se ponašajo tudi z roja
kom, nestorjem slovenske umetno-
stno-zgodovinske vede, prof. Fran
cetom Steletom. 

Slovesnost je potekala ob strelja
nju iz možnarja z bližnjega hribčka. 
Justin Klanšek - Gradišekov, ki za-

predvsem Ivan Nograšek. 
Veliko zanimivega gradiva o Tu

njicah, ki je tudi v tej knjigi, sta 
zapustila župnik Jože Lombergar in 
domačin, akademik France Štele. V 
knjigi je opisana gradnja mogočne 
baročne cerkve sv. Ane, ki jo je pred 
približno 230 leti zgradil komendski 
župnik Peter Pavel Glavar. Ta vse
stransko razgledani mož je bil tudi 
prvi, ki je popisal prebivalce vasi 
Tunjice. Poleg nastanka in razvoja 
šolstva v kraju so v knjigi opisana 
še vsa društva, ki so bila tu ustano
vljena. Poseben poudarek v knjigi p 
je dan domačijam in njihovim pre
bivalcem. VERA MEJAČ 

Za pomoč pri pripravi in izvedbi Mednarodnega 
ekološkega tabora »BISTRICA 95« se še posebej 
zahvaljujemo: 

Osnovni šoli »27. julij« Kamnik - ravnateljici Majdi 
Žlebnik in kuharici Bredi Štupar, Podjetju »Zaklad na
rave - Velika planina« - direktorju Dušanu Božičniku, 
županu občine Kamnik Tonetu Smolnikarju, županji ob
čine Domžale Cveti Zalokar Oralem, Študentskemu ser
visu Domžale-Kamnik ter številnim organizacijam, pod
jetjem in posameznikom: 

Lek Ljubljana, d.d., Sava Kranj, Upravna enota ob
čine Domžale, Tosama Domžale, Društvo za pomoč du
ševno prizadetim Domžale-Kamnik, Osnovna šola Ven-
clja Perka Domžale, Komunalno stanovanjsko podjetje 
Domžale, LB Ljubljanska banka Domžale, SKB Banka 
Ljubljana, Centralna čistilna naprava Domžale-Kranj, 
Napredek Domžale, Podjetje Postojnska jama, Helios 
Domžale, Farma Ihan, Oikos, d.o.o., Domžale, Diskoteka 
Life Domžale, Štab za civilno zaščito občine Domžale, 
Plastenka Radomlje, Arboretum Volčji Potok, g. Matjaž 
Lunar z družino iz Biščpri Domžalah. 

Študentski klub Domžale in 
Most SCI Service Civil International Slovenia 

Tudi kamniški Zeleni zbirali podpise 
proti jedrskim poskusom 

Zeleni Slovenije so sredi julija začeli zbirati podpise proti jedrskim posku
som na tihomorskem atolu Mururoa, ki bi jih Francija izvedla v jesenskih 
mesecih. Podpisniki peticije od francoskega predsednika Jacquesa Chiraca 
zahtevajo, da spremeni svojo odločitev in odpove napovedane poskuse, uvede 
moratorij za opravljanje jedrskih poskusov, Francija pa naj tudi podpiše 
sporazum o popolni prepovedi opravljanja jedrskih poskusov. 

Tudi Zeleni Kamnika so se pridružili akciji zbiranja podpisov proti jedr
skim poskusom in na Glavnem trgu zbrali podpise Številnih Kamničanov. 

VERA MEJAČ 
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Častniki občine 
Kamnik na pohodu 

Združenje slovenskih častni
kov, organizacija Kamnik, je za 
svoje člane konec meseca junija 
organizirala pohod. Zbrali smo 
se na avtobusni postaji v Ka
mniku, od koder smo se z avtobu
som AP KOTNIK odpeljali proti 
Črnivcu. Od tu nas je pešpot vodila 
po Tomanovi planini, mimo Oj-
strega vrha do planine Ravne na 
obrobju Menine planine. T\i je 

traso smo premagali brez težav. 
Pri tem ni bilo delitve na sta
rejše in mlajše, temveč na pripra
vljene in manj pripravljene. Na 
zaključku pohoda je organizacija 
članom podelila majice organiza
cije, gostilna »PRI LOVCU« pa 
je poskrbela za dobrote, ki se na 
koncu takih pohodov najbolj pri
lezejo. 

Udeleženci si podobnih sre-

nine. Tu je enkraten pogled na 
vrhove Rogatec, Lepenetko, Ve
liko planino in Kamniško-Savinj-
ske Alpe, pa tudi proti Kamniku 
in po Tuhinjski dolini. Po kraj
šem postanku, orientaciji ter ma
lici nas je pot vodila po Kostavski 
planini v dolino. Dokaj zahtevno 

čanj še želijo, zato jih bomo tudi 
v prihodnje še organizirali. Najak
tivnejše člane pa obveščamo, da 
bomo v soboto, 30.9.1995, orga
nizirali družabno srečanje, o če
mer bodo naknadno in pravoča
sno obveščeni. 

JOŽEARKO 

Obisk 96-ietne Kamničanke iz Amerike 
Ga. Vera Maršič, rojena Kraut, 

je prišla v letošnjem juniju že 
šestnajstič domov, v kraj njene 
mladosti in najlepših let. Rojena 
je bila v Celovcu leta 1899 advo
katu dr. Alojziju Krautu in mami 
Anici Grašek, por. Kraut. Njena 
mama je prava Kamničanka iz 
znamenite rodbine Jerneja Gra
ška, gostilničarja in steklarja v 
Kamniku, ki je imel gostilno na 
Šutni. Na njegovem vrtu še da
nes stoji znamenita hruška, stara 
več kot 200 let, pod katero je 
bil ustanovni zbor 1. slovenskega 
pevskega društva »Lira« v Ka
mniku. Takrat je bil kamniški žu
pan dr. Maks Samec, tisti, ki je 
gradi! Samčev predor. Za izkop 
ceste med žalskim hribom in Ma
lim gradom so morali podreti 
enonadstropno hišo, ki je nek
daj stala na prostoru današnjega 
gostišča »Pod gradom«. Ta hiša 
je bila rojstna hiša slavnega aka
demskega slikarja Ivana Vavpo-
tiča. 

Ga. Maršičeva je bila dve leti 
star otrok, ko je prišla v Ka
mnik. TAJ je živela vse do 20. 
leta. Osnovno šolo je končala 
v Kamniku, nadaljevala meščan
sko pri nunah v Mekinjah in po
tem šla še na licej v Ljubljano. 
Kot dekle je sodelovala v čitalnici 
pri salonskem orkestru, kjer je 
igrala klavir, pri Sokolu in dru
gih kolturnih društvih tedanjega 
mesta. Z 20. leti se je poročila 
s pravnikom g. Francem Mari-
čem leta 1919. Imela je tri otroke. 

Njen mož je postal politični ko
misar in okrajni glavar. Služboval 
je na več mestih, tri leta je bil 
celo v Dubrovniku. II. svetovna 
vojna ga je zatekla na položaju 
okrajnega glavarja v Ljubljani. 
Po vojni so odšli najprej v Italijo 
in Nemčijo, potem pa v ZDA v 
Cleveland. Mož ji je umrl leta 
1967. V Ameriki so težko živeli 
in gospa je prijela za vsako delo, 
da je po moževi smrti nekaj za
služila. Ljubezen do mladostnega 
mesta pa jo je neprestano vle
kla nazaj v Kamnik. Imela je po
dedovano stanovanje v Krautovi 
hiši, kjer je danes trgovina Bo
rovo in tam je bila skoraj vse leto 
sama, delala je na vrtu in uživala 
v svojem kraju mladosti. Pred 16. 
leti je začela hoditi v Kamnik in 
je sedaj že šestnajstič preletela 
Atlantik. 

Sedaj je tri leta ni bilo domov, 
ker je bila operirana na kolku. 
Obiskal sem jo in jo našel na vrtu, 
kjer je čistila gredice. 

Sedli smo pod staro hruško in 
začeli obujati spomine na stari 
Kamnik in stare Kamničane. Do
bro se spominja občinskega taj
nika Joška Steleta, njegovega 
brata Franca, prvega zborovodjo 
Liretrgovca Klemenčiča in nje
govega sina Mirka, ki je bil ustre
ljen kot talec v Šentvidu, trgovca 
Stergarja, ki je bil nekoč župan 
v Kamniku, peka Karolnika in 
Novaka, ki sta imela pekarije na 
Šutni, originalno trgovko, ki je 
še hodila po sejmih, Jerco Šinko

vec, njihovo sosedo, apotekarja 
in ustanovitelje Planinskega dru
štva Kamnik mag. Josipa Moč
nika, dr. Riharda Karbo, ki je 
bil tudi Kamniški župan od leta 
1925 do 1927, Antona Slatnarja, 
tiskarnarja, ki je imel tri hčerke, 
približno enako stare kot ona, 
dekana Janeza Oblaka in kano
nika I. Lavrenčiča, živinozdrav-
nika Sadnikarja, Johance Trpine, 
ki je imela znano gostilno na 
Šutni, Glažarjevega očeta, Koro-
bača in še mnogo drugih. Čas je 
neverjetno hitro minil. Letos je tu 
na počitnicah tudi njen brat Igor, 
apotekar v Kopru, star že 93 let. 
To so častitljivi spomini na drugo 
polovico 19. in začetek 20. stole
tja v Kamniku. Letos septembra 

bo gospa stara 96 let in je ver
jetno najstarejša Kamničanka, ki 
živi v Ameriki. Ga. Vera ima 12 
vnukov in 15 pravnukov. Zadnji 
pravnuk se je rodil le dan po tem, 
ko je prišla domov v Kamnik. 

V Kamnik, mesto, v katerem je 
preživljala mladost, nato starost, 
se bo vračala, dokler bo mogla, 
saj je še vedno duševno in telesno 
čila, uživa v delu na vrtu in se 
veseli ponovnega obiska. 

26. julija je s sinom Dušanom, 
ki jo spremlja, spet odšla nazaj 
v Cleveland. Mi pa ji zaželimo, 
da se drugo leto spet vrne, da jo 
bomo spet videli čilo, kot je bila 
letos ob njeni 96-letnici! 

DR.N.SADNIKAR 

Slika iz leta 1915 - salonski orkester kamniške čitalnice (ga. Vera 
Maršič, roj. Kraut, sedi četrta rprvi vrsti od leve proti desni). 

Poletna šola 

Tući učenje je lahko prijetno 
V okviru javnih in prostovolj

nih del je bila v času od 1. 7. do 
31.8. na Osnovni šoli Marije Vere 
poletna šola. V sodelovanju z za
vodom za zaposlovanje, centrom 
za socialno delo ter vodstvom in 
socialno delavko iz OŠ Marije 
Vere smo javni in prostovoljni 
delavci uspeli motivirati učence 
z učnovzgojnimi težavami, da so 
se udeležili poletne šole. 

Srečevali smo se ob ponedelj
kih, torkih in sredah. Ponedeljki 
in srede so bili bolj učno narav
nani, razdeljeni pa smo bili v dve 
skupini, torke pa smo preživeli 
skupaj ob raznih družabnih ak
tivnostih. ; 

Naša srečanja v juliju in prvi 
polovici avgusta so bila bolj spro
ščena, zabavna, vendar hkrati po
učna. 

Ob učnih dnevih smo reševali 
križanke, osmerosmernice, pre-
metanke, uganke, računali, spo
znavali jadranske in druge ribe, 
gozdna drevesa, jagodnice in 
zdravilne rastline, v kamniški 
knjižnici smo iskali podatke o 
kaščah, Veliki planini, Kamniku 
in Valvasorju. Svoje znanje smo 
strnili na plakate. Na splošno pa 
smo se veliko pogovarjali in brali 
in si tako bogatili besedni zaklad. 

Ob torkih smo igrali nogomet, 
telovadili v telovadnici, šli na 
Mali in Stari grad, tekli smo na 
trim stezi, enkrat smo se šli ko
pat na bazen, pogosto pa smo bili 
ob kaščah na gradu Zaprice, kjer 
smo si izmenjali znanje, ki smo 
si ga pridobili ob ponedeljkih in 
sredah. 

V drugi polovici avgusta pa je 
šlo že bolj zares. 

Ponavljali smo, kar smo se na
učili in se že čisto zares učili ma
tematiko in slovenščino. 

Poletno šolo smo želeli zaklju
čiti z izletom na Veliko planino, 
kamor smo povabili tudi starše, 
vendar nam jo je vreme pošteno 
zagodlo. 

Ker smo bili z delom vsi za
dovoljni, bomo s tem nadaljevali 
tudi med šolskim letom. 

Z dekleti in fanti smo delali: 
Aleksander Ogrinec, Nina Car-
nelutti in Tina Zupančič. 

Posebej se zahvaljujemo soci
alni delavki iz OŠ Marije Vere, 
ga. Jeleni Vidmar, za moralno in 
vsakršno podporo., 

O vtisih o poletni šoli pa so 
učenci sami napisali naslednje 
prispevke. 

Naš pouk je potekal med po
čitnicami. Hodili smo na izlete. 
Naši učitelji so bili trije: Sandi, 
Nina in Trna. Imeli smo se lepo 
in se zelo zabavali. Želel bi, da bi 
se imel tudi naslednje počitnice 
tako lepo. (Hilmija L., 4. r.) 

Ko se je šola končala, smo se 
nekateri odločili za pouk med po
čitnicami. Pouk so vodili Nina, 
Sandi in Tina. Zbrali smo se pred 
šolo in odšli h kaščam. Tam smo 
se učili o Veliki planini. Bili smo 
tudi na Starem gradu, od koder 
smo si ogledali Kamnik, Duplico 
in Šmarco. V tej družbi mi je 
zelo všeč. Med počitnicami smo 
se tudi učili. Želim si, da bi se 
imeli še naprej tako lepo kakor 
sedaj. (Alisa A., 5. r.) 

Sem učenec, ki obiskujem po
čitniški program.Ta mi veliko po-
meni.Učitelji programa so mi po
magali v zadnjih minutah, da sem 
naredil sedmi razred osnovne 
šole. Vsi, ki ste v takih težavah, 
prosite svoje sošolke in sošolce, 
da vam pomagajo. Z učitelji pro
grama se ob torkih odpravimo 
na krajše izlete ali na pohode v 
naravo. Na izletih je kar zabavno 
in mi je všeč. Želim, da ostanemo 
skupaj do osmega razreda. (Se-
nadM.,7.r.) 

Med počitnicami smo se zbrali 

po skupinah. Skupaj pa smo šli na 
Stari grad.Tam smo se zabavali in 
gledali v dolino. Šli smo pogledat 
tudi na Mali grad, a je bilo zaprto. 
Večkrat smo šli na grad Zaprice. 
Tam smo reševali križanke, igrice, 
iz knjig smo spoznavali Veliko 
planino. Potem smo šli na trim 
stezo. Tam smo tekli. Smo se pa 
tudi učili. Rad bi, da bi bili tudi 
med šolskimi dnevi skupaj. (Uroš 
Č.,4.r) 

Organizirali so počitniški 
pouk. Učijo nas: Tina, Nina in 
Sandi. Učimo se ob ponedeljkih, 
sredah, a ob torkih se odpravimo 
na krajši izlet. Imeli smo se do
bro in vsi bi radi, da bi bili tudi 
drugo leto skupaj in da bi bili 
prav tako uspešni. Naredili smo 
tri plakate, ki jih bomo obesili v 
šoli. Enega sva naredila s Tino in 
sicer o kaščah. Ostalim sva pove
dala veliko zanimivega, kar prej 
niso vedeli. Drugega smo nare
dili o Veliki planini, tretjega pa 
o listavcih. Počitniški pouk je bil 
kar v redu in vsi smo se imeli 
lepo. Všeč mi je bilo hoditi na 
počitniški pouk tudi zato, ker sem 
se naučil veliko zanimivega, česar 
prej nisem vedel. 

(Mirza D., 6. razred) 
Una in Nina 

OŠ M. VERE 

Konec brezskrbnih počitnic 

Korak k sončku 

Za varen otroški korak na cesti smo dolžni skrbeti prav vsi. Ob 
prehodih čez cesto pomagajmo zlasti 455prvošolčkom iz naše občine 
tudi s svojim zgledom. V prvih šolskih dneh bodo nad varnostjo bedeli 
tudi številni policisti. 

Varno pot v šolo in domov ter veliko uspehov v šoli vam, dragi 
šolarji, želi uredništvo Kamniškega občana! 

V.MEJAČ 

V šolskem letu 95/95 je potekala 
akcija Korak k sončku. Pobudnik 
akcije je bila Zveza društev za ce
rebralno paralizo Slovenije. Vanjo 
se je vključilo zelo veliko osnovnih 
šol po vsej Sloveniji, v naši občini 
se je za priključitev akciji odločila 
učiteljica 2. r. ga. Bernarda Rifel 
iz Osnovne šole Frana Albrehta -
podružnica Mekinje. 

Globalni cilj projekta je bil spo
znati drugačne otroke, kajti preko 
spoznavanja drugačnosti je moč 
vzgajati k razumevanju in spreje
manju. 

Učenci drugega razreda so se se
znanjali s cerebralno paralizo na 
način, ki je bil primeren zanje.To je 
bilo projektno učno delo, ki je tra
jalo od januarja do maja 1995. Za
kaj tako dolgo časovno obdobje? 
Iz preprostega razloga: učenci in 
učiteljica so si zastavili-zelo veliko 
nalog. 

Kot uvodna spodbuda otrokom 
je bila predstavitev knjige Sve-
tlane Makarovič Veveriček dru
gačne sorte. Ob prebiranju kratke 
živalske zgodbice so učenci spo
znali, da se nekateri otroci rodijo 
tudi drugačni. Ker so želeli izvedeti 
kaj več o tej bolezni, ki je prizadela 
tudi veverička Čopka, so zaprosili 
otroško zdravnico ga. Ftičarjevo, da 
jih je prišla obiskat v razred. S to 
otroško boleznijo jih je seznanila z 
medicinskega vidika in odgovarjala 
na vprašanja, ki so ji jih postavljali 
otroci. Naenkrat so se otroci pričeli 
zanimati za svoja lastna rojstva in 
za to, kakšnega otroka so pričako
vali in si želeli njihovi starši. Zbrani 
odgovori so bih' izredno pestri in 
tudi osrečujoči za otroke. 

Okrepljeni s »teoretičnim zna
njem« so se otroci imeli priložnost 
srečati z mamo deklice, ki jo je pri
zadela cerebralna paraliza. Mama, 
ga. Pavla Kališnik, jim je pripove
dovala, kako se je spopadala in 
sprijaznila z boleznijo svoje deklice. 
Nato so učenci spoznali še Darjo 
Kališnik in bili nemalo začudeni, ko 
jim je pokazala svoje medalje, ki jih 
je dosegla na športnem področju, 
kajti tudi ti otroci se udeležujejo 
raznih športnih tekmovanj. 

Radovednost in zanimanje sta 
bila pri učencih vse večja, zato so 
zaprosili, če smejo obiskati invali
dni center v Mengšu, kjer so spo
znali, s čim so zaposleni odrasli in
validi. 

Kaj pa šola za take otroke? Ne
kateri otroci obiskujejo posebne 
zavode. Tako jih je pot vodila v 
ZUIM, kjer so si ogledali učil
nico, delo fizioterapevtke in spo
znali svoje vrstnike. 

Redki otroci, ki so preboleli ce
rebralno paralizo, so vključeni v re
dno osnovno šolo. Kako se v ra
zredu počuti deklica Barbara Zla-

tnar, je na obisku v OŠ Stranje sku
šala ugotoviti skupina petih učen
cev. Spoznali so, da Barbara težko 
hodi, posebej po stopnicah, sicer pa 
je pridna učenka, ki lepo poje. 

Poleg tega, da so sprejemali go
ste, hodili na obiske, so se s to 
tematiko ukvarjali tudi pri likovni 
vzgoji. Risali so veverička posebne 
sorte. Čopka. Ker imajo veverice 
tako prijetno mehak kožušček, so si 
iz umetnega krzna izrezali svojega 
Čopka. Lotili so se tudi dramatiza
cije in nastala je igrica o Čopku. 

Učenci šele drugega razreda se 
niso ustrašili niti pesnjenja in uglas-
bitve pesmice. Naslov je samoume
ven: 

VEVERIČEK ČOPKO 

Veverička smo spoznali, 
ob bratcev je drugačen, 
on ne skače nič po vejah, 
a je naš prijatelj. 

Hej, hej, ho, 
vsem naj bo lepa 
Vsak otrok je zase svet, 
enkraten, čist in lep. 

V mesecu juniju so pripravili za
ključno prireditev, na katero so po
vabili starše in ostale sodelujoče v 
projektu. Predstavili so vse, s čimer 
so se ukvarjali v teh petih mesecih. 
Videli smo igrico, likovne izdelke in 
tudi slišali pesmico. Predstavili so 
tudi časopis, ki so ga izdali ob tej 
priložnosti. 

Učenci so v projektu zelo za
vzeto sodelovali. Aktiven je bil prav 
vsak učenec in čeprav so se sezna
njali le z eno od drugčanosti, sem 
prepričana, da bodo tolerantni tudi 
do vseh ostalih drugčanosti, s kate
rimi se bodo še srečevali v svojem 
življenju. 

Za konec naj ponovim, da je 
poznavanje drugačnosti tudi pot k 
sprejemanju le-te. 

Zapisala 
psih. Marjeta Tomšič 

JATA REJA LJUBLJANA 
Agrokombinatska 84 
61260 Ljubljana Polje 

JATA REJA 
vabi k sodelovanju 

REFERENTA PRODAJE JEDILNIH JAJC 
NA TERENU 
s sedežem na Duplici pri Kamniku 
Od kandidatov pričakujemo: 
- V. stopnjo strokovne izobrazbe - komercialne, ekonomske ali 
kmetijske smeri, 
- vsaj dve leti delovnih izkušenj na podobnih delih in na področju 
izterjave dolgov, 
- možnost uporabe lastnega vozila v službene namene. 
Z izbranim kandidatom bomo sklenili delovno razmerje za nedoločen 
čas s trimesečnim poskusnim delom. 
Pisne vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev razpisa sprejemamo 
v Kadrovski službi JATE REJE 8 dni po objavi. 

ELEKTRO SERVIS 
Marjan Plemeniti 
Vrhpolje 73, tel 831-058 

POPRAVILO 
-pralnih strojev, 
~ električnih štedilnikov, 
~ pooblaščeni serviser bojlerjevJIKj 
"malih gospodinjskih aparatov, 
~ napeljava In popravilo etektro Inštalacij 
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Rojstvo kamniškega 
Montmartra 

»Oživimo in naslikajmo Šu-
tno, srce Kamnika, je klic vseh, 
ki imamo radi svoje mesto in nje
gove prebivalce ter goste.« Zato 
smo se odločili, da eno najstarej
ših in najlepSih kamniških ulic 
preimenujemo v poletni kamni
ški Montmartre in na njem pri
pravimo vse tisto, kar se dogaja 

slovenskih slikarjev, med njimi je 
bilo seveda veliko Kamničanov. 

Sicer pa je v Hramu Lu-
žar nastopil pianist Aleš Studen 
z gosti. Naslednji večer sta s 
svojo glasbo in pesmijo pope
strila znana glasbena ustvarjalca 
Benč in Tomo. Vrh dogajanj na 
Šutni pa je v petek zvečer pri-

SUkar Lojze Adamlje, kije upodobil motiv stare Sutne pravi, da 
kot slikar večkrat pride v Kamnik. 

na umetniškem griču z istim ime
nom v Parizu.« 

Tako so v program leto
šnjih poletnih kulturnih prire
ditev pod naslovom Rojstvo 
kamniškega Montmartra zapi
sali organizatorji Hram Lužar 
s sodelovanjem slikarja DuSana 
Sterleta in novinarja Silva Ter-
ška, občine Kamnik in nekaterih 
sponzorjev. V času od srede, 23. 
avgusta, do sobote, 26. avgusta, 
se je na prenovljeni Sutni zvr
stilo kar nekaj prireditev, ki so 
prispevale k poživitvi utripa sta
rega kamniškega mestnega je
dra. Ves čas je na Šutni in okolici 
potekala prva slikarska kolonija 
Sutna 95, ki se je je udeležilo 26 

pravil Silvo Teršek, ki je sredi Šu-
tne ob soju bakel predstavil glas
benike in pevce Meri Avsenak, 
Meto Malus, Katjo Levstik, Mio 
Žnidarič in Dominika Krta. Ti 
so v zanimivih pogovorih z moj
strom besede Silvom Terškom in 
s svojo pesmijo številnim obisko
valcem, ki so ob mizah (nekate
rih tudi manj primernih in brez 
prtov) napolnili skoraj pol Šu-
tne. 

Slikarji, ki so sodelovali na 
slikarski koloniji, so svoja dela 
z motivi starega Kamnika v so
boto razstavili v Hramu Lužar. 
Ob tej priložnosti je Tone Ftičar 
bral pesmi Kamničana Renata 
Fabiana. Za glasbeni del večera 
je poskrbela pianistka Martina 
Bohte. 

Lahko rečemo, da je pobuda, 
da bi tako poživili enega najlep
ših predlov Kamnika, med Ka-
mničani naletela na ugoden od
mev. Zato bi jo, seveda z dopol
nitvami, kazalo razvijati tudi na
slednja poletja. 

(FS) 

Matična knjižnica Kamnik 

Novičke iz naše 
knjižnice 

Pogled na Šutno med prireditvijo Paramiks Šutna 95, ki jo je vodil 
Silvo Teršek, na sliki v pogovoru z Meto Malus. 

Internet tudi v Kamniku 
Na pobudo Zavoda za usposa

bljanje invalidne mladine, Srednje 
šole Rudolfa Maistra in Matične 
knjižnice Kamnik so se sprožili do
govori za izgradnjo vozlišča Arnes, 
preko katerega bi bila možna raču
nalniška komunikacija z mrežo In
ternet. Precej zajeten investicijski 
zalogaj bosta podprli Ministrstvo za 
znanost in Ministrstvo za kulturo. 

Matična knjižnica Kamnik je 
glede na odločitev Ministrstva za 
kulturo predvidena za prehod v 
nov računalniški program COBISS, 
hkrati pa tudi za vključitev v ko
munikacijsko akademsko in razi
skovalno omrežje Arnes Internet. 
Ravno zdaj poteka nabava najnuj
nejše računalniške in komunikacij
ske opreme, ki bo omogočala upo
rabo Interneta. Inštalacija vozlišča 
bo predvidoma sredi oktobra. Ves 
projekt vodi in izvaja Inštitut in
formacijskih znanosti iz Maribora. 
V naši knjižnici bo tako omogočen 
nov svež in drugačen način pridobi
vanja informacij za povezavo s sve
tom. Kdaj bo celotna zadeva nared 
za uporabo, bodo Kamničani pra
vočasno obveščeni. Pripravili bomo 
tudi osnovno izobraževanje upo
rabnikov. 
Nov računalniški program 

Naši stalni bralci so zagotovo 
opazili, da se v naši knjižnici inten
zivno pripravljamo na računalniško 
izposojo: oblikovali smo računalni
ško bazo podatkov (to delo še ve
dno poteka), vse knjige opremili 
s črtnimi kodami, mnoge smo mo
rali na novo katalogizirati. Zaen
krat uporabljamo program MOLJ. 
S poletjem bi lahko že začeli iz
posojati knjige preko računalnika, 
kar bi zelo poenostavilo admini
strativno delo in mnogokrat, ka
dar je veliko ljudi, zmanjšalo vrste 
pred izposojevalnim pultom. Ven
dar pa smo ravno med najbolj in
tenzivno pripravo dobili obvestilo, 

V Stahovici bodo znova postavili eno naših 
najmarkantnejših baročnih znamenj 

Hvalevredna je pobuda kraja
nov Stahovice za ponovno posta
vitev nekdanje kapelice »Pri Kor-
lnu« (tako seje imenovala nekda
nja gostilna v njeni bližini). Ob 
pregledu dokumentacije, ki je na
stala ob reševanju ceste in kape
lice v letu 1957, smo ugotovili, da 
je bila kapelica eno od naših naj
kvalitetnejših baročnih znamenj. 
V naSi povojni vnemi, da naj se 
vse staro umakne novemu, primer 

zagotovo ni nič posebnega, po
sebno še, ker je vodilna ideologija 
gledala prav na javne spomenike 
z religioznim obeležjem s sovra
štvom kot na spomenike njej na
sprotne ideologije, čeprav imajo v 
resnici naše kapelice in znamenja 
tudi več drugih kvalitet, spomin
skih, pokrajinskih in predvsem li
kovno estetskih. 

Kapelica, ki je stala ob mostu 
čez reko Bistrico, je bila eno od 

naših največjih znamenj. Že po
gled na staro fotografijo (pozneje 
je skico arh. Vlasta Kopača obja
vil dr. T. Cevc v knjigi o Veliki 
planini) kaže, da gre za na pravo
kotni osnovi grajeno znamenje z 
nišo, kjer pa sama vdolbina ne igra 
najpomembnejše vloge, ampak so 
to stene in predvsem monumen
talno baročno čelo z baročno va
lovito streho na ajdovo zrno. Ka
pelica je bila datirana z letnico 
1749 (glej tudi F. Štele: Politični 
okraj Kamnik, 1929, str. 202) in 
letnico 1894. Prva letnica je pome
nila gotovo čas gradnje, druga pa 
je zavezana z njeno prenovo, ki 
jo je izvedel s posiikavo kamniški 
slikar Matija Koželj. 

Kapelica tako po svoji loka
ciji kot po svojem umetnostnem 
izrazu zasluži vso pozornost, se
veda tudi pri ponovni postavitvi, 
zaradi premišljene lokacije in za
radi svojih dimenzij (višina). 

Kapelic, nastalih v baročnem 
času, je pri nas ohranjenih soraz
merno malo. Ta v Stahovici pa je 
imela še globlji pomen. Nastala 
je na točki prehoda čez reko, ob 
drugi pomembni poti, ki je iz Lju
bljane vodila skozi Kamnik v Gor
nji Grad (prva je vodila skozi Tu
hinjsko dolino) kjer je bil v sre
dnjem veku benediktinski samo
stan (kamor je nekaj časa spadala 
tudi župnija Stranje s cerkvijo sv. 
Benedikta) in naprej na Štajersko. 
V novem veku pa je Gornji Grad 
postal rezidenca ljubljanskih ško
fov in ravno v baroku je s škofom 
iz družine Attems doživela grad
bena dejavnost svoj vrh. (Gradnjo 
cerkve in barokizacijo rezidence 
je takrat vodil iz Avstrije prise
ljeni ljubljanski arhitekt Matija 
Perskv.) Tudi ta kapelica je bila 
verjetno zgrajena v času škofa At-
temsa, saj kaže njena gradnja re
prezentativen značaj in to ni nava
dno kmečko znamenje. 

Ker je bila v povojnem času v 
Kamniški Bistrici rezidenca pred
sednika Jugoslavije in so tudi za

radi tega morali razširiti preozko 
cesto, je bila že od leta 1953 kape
lica v nevarnosti, da pade. Iz doku
mentov je razvidno, da je takratni 
direktor Republiškega zavoda za 
spomeniško varstvo v jeseni 1957 
na podlagi sklepa strokovne ko
misije, v kateri sta bila tudi ume
tnostni zgodovinar Nace šumi in 
arhitekt Vlasto Kopač, odločil, naj 
se kapelica ohrani taka, kot je ali 
pa naj se prenese na drugo loka
cijo. To je trajalo vse do novembra 
1957, ko so pohiteli z gradnjo ceste 
(jugoslovanski državni praznik je 
bil 29.11.) in ko je verjetno zaradi 
pritiska moral direktor Republi
škega zavoda za spomeniško var
stvo izdati dokument, naj se kape
lica podre, češ da prestavitev po
meni prevelike stroške (1 milijon 
dinarjev). Nova naj bi se ne gra
dila, ker je bilo po njgovem mne
nju dovolj drugih, pomembnejših 
spomenikov, ki zaslužijo obnove. 
Kapelica je bila podrta in se je 
tako morala kljub strokovnemu 
mnenju komisije umakniti višjim 
utilitarnim (ideološkim) ciljem. 

S ponovno gradnjo kapelice bi 
se kraju in križišču cest vrnil po
men tudi na viden način, ki sta 
jo cesta in kraj nekoč imela, obno
vilo bi se eno redkih monumental
nih baročnih znamenj in ne naza
dnje tudi po dolgih letih izvedla 
zahteva strokovne komisije, ki v 
tistih svinčenih letih ni mogla priti 
do veljave. 

Treba pa bo v dimenzijah na
tančno posneti kapelico (gre za 
nenavadno visok objekt), pred
vsem pa najti zanesljive izvajalce 
(oblikovanje strehe in venca), ki 
bodo usposobljeni izvesti delo. 
Mnenje, da bi postavili kapelico 
v zmanjšanem merilu, ne pride v 
poštev, saj ne gre samo za devoci-
onalni objekt, ampak predvsem za 
arhitekturno vrednoto s simbolno 
vrednostjo, ki kraj tudi prostorsko 
in likovno določa. 

MARKO LESAR 

da smo predvideni za vključitev v 
kooperativi online bibliografski si
stem COBISS. Zato smo se na stro
kovnem kolegiju odločili, da z ra
čunalniško izposojo počakamo, do
kler ne bo jasno, kdaj bo potekal 
prehod na drug sistem. Ekspertna 
skupina pri Ministrstvu za kulturo 
pa je odločila, da se sprejme pro
gram opremljanja splošno izobra
ževalnih knjižnic s GOBISS-om, v 
katerega je vključen tudi Kamnik. 
Zato smo se tudi po posvetu s stro
kovnjaki z Inštituta za informacij
ske znanosti iz Maribora (IZUM) 
odločili, da v Molju sploh ne bomo 
začeli z izposojo, saj bi bila kon
verzija podatkov iz tega v nov pro
gram veliko bolj zapletena in dol
gotrajna. V septembru nam bodo 
zato inštalirali nov program, do
datno računalniško opremo pa do 
konca leta. Prav tako predvide
vamo, da bo računalniško podprta 
izposoja stekla konec leta. COBISS 
bo prijetna osvežitev, predvse pa 
zelo koristna izobraževalna novost 
tudi za naše bralce, saj jim bodo 
na voljo terminali, preko katerih 
bodo imeli vpogled ne samo v našo, 
pač pa v vzajemno slovensko bibli
ografsko bazo podatkov, prav tako 
pa tudi v nekatere druge baze. 

Upamo le, da v naši knjižnici ne 
bomo sokrivci za kakšno računalni
ško obsesijo. 
Zemlja je naš dom - žre
banje ob zaključku kviza 

Slovenija se že četrtič vključuje 
v mednarodni knjižni kviz, ki ga 
za mlade bralce pripravlja nem

ška ustanova Stiftung Lesen. Le
tošnji kviz je zaradi evropskega 
leta varstva narave posvečen oko
lju. Spoštovanje in ljubezen do na
šega domačega planeta je mogoče 
vzpodbuditi tudi z branjem ustre
znih leposlovnih knjig, z razmišlja
njem in pogovorih ob njih. Letošnji 
kviz nosi naslov ZEMLJA JE NAS 
DOM, vprašalnik pa smo že aprila 
razdelili po osnovnih šolah in med 
naše mlade bralce.Vprašanja se na
našajo na naša ali tuja leposlovna 
dela, pa tudi strokovna, ki obrav
navajo naravo ali pa naš odnos do 
narave. Upamo, da ste rešitve že 
oddali šolskim knjižničarkam ali pa 
kar v našo knjižnico. Seveda, rešitve 
morajo biti pravilne. 

V sredo, 13. septembra, bo v Ma
tični knjižnici potekalo nagradno 
žrebanje. Prva nagrada bo knjižna 
ter udeležba enega tekmovalca s 
spremljevalcem na zaključni prire
ditvi, ki bo 17. septembra, na dan 
zlatih knjig, v Ljubljani. Sodelujoči 
na tej prireditvi bodo imeli mo
žnost, da bodo izžrebani za medna
rodno nagrado - to je udeležba na 
mednarodnem bralnem taboru. 

Tudi naša zaključna prireditev 
mednarodnega knjižnega kviza bo 
posvečena okolju, tokrat doma
čemu, kamniškemu okolju. Pred 
nagradnim žrebanjem bo namreč 
naš gost BOJAN POLLAK, ki 
bo z diapozitivi predstavil naravne 
znamenitosti Kamniško-Savinjskih 
Alp. Prireditev bo v sredo, 13. sep
tembra ob 17. uri. Pričakujemo vas. 

Matična knjižnica Kamnik 
Odi. septembra je naš delovni čas spet običajen: pone

deljek -petek od 9. do 19. ure. 
Medioteka: ponedeljek, sreda, petek od 13. do 19. ure. 

Zaključna prireditev ob mednarodnem knjižnem kvizu 
Zemlja je naš dom - nagradno žrebanje 

Prireditev z nagradnim žrebanjem bo v sredo, 13. sep
tembra, ob 17. uri. Naš gost bo BOJAN POLLAK, ki bo 

predstavil naravne znamenitosti v Kamniških Alpah. 

VSI TEKMOVALCI STE PRAV PRISRČNO 
VABLJENI! 

Povabilo k sodelovanju 
Občina Kamnik že dalj časa 

nima publikacije, v kateri bi 
se objavljala dognanja različnih 
strok o ljudeh in naravi tega dela 
Slovenije. Zato se je iniciativni 
odbor, ki ga sestavljajo župan ob
čine Kamnik Tone Smolnikar, dr. 
Božo Drovenik, kulturni delavec 
Tone Ftičar, prof. Marjeta Hu-
mar in prof. Milan Šuštar, odlo
čil, da obnovi Kamniški zbornik. 
Izhajal naj bi na dve leti. Prva 
številka naj bi izšla že spomladi 
naslednjega leta. Z njo bomo po
častili peto obletnico osamosvoji
tve in občinski praznik. Zbornik 
bo imel dva dela: razpravni in 
spominski. Razpravni del bo vse
boval razprave z različnih znan
stvenih področij, npr.: zgodovine, 
jezikoslovja, ekonomije ipd. Spo
minski del pa bo namenjen kraj
šim člankom o pomembnejših 
kulturnih, športnih, gospodar
skih dogodkih v občini Kamnik. V 
njem bi se spomnili tudi pomemb
nih Kamničanov, ki so umrli v 
času med izidom dveh Kamniških 
zbornikov. Tako bi bil Zbornik 
hkrati znanstvena revija in kro
nika občine. 

Razprave naj bi obsegale eno 
tiskovno polo, največ štiri vrstice 
izvlečka (sinopsisa) in največ eno 
stran povzetka v enem od svetov

nih jezikov. Spominski članki naj 
bi bili krajši, prav tako pa naj bi 
imeli kratek povzetek v tujem je
ziku. Članki bodo honorirani. Be
sedilo je treba oddati na disketi -
za Kamniški zbornik 1996 do 31. 
decembra 1995. 

Vabimo vas k sodelovanju. Ker 
se želimo izogniti temu, da bi 
se npr. dva avtorja ukvarjala z 
enako ah podobno problematiko, 
vas prosimo, da nam do 20. sep
tembra 1995 sporočite naslov raz
prave ali spominskega članka, ki 
ga boste napisali. Ker uredni
škega odbora še nismo sestavili, 
vas vabimo, da nam sporočite, če 
bi sodelovali tudi kot član(-ica) 
uredniškega odbora. 

Kamniški zbornik, ki je izhajal 
po vojni, je pogosto odličen vir za 
kamniško zgodovino in druge po
datke. Globoko smo prepričani, 
da naša občina tako publikacijo 
potrebuje in da iz Kamnika izhaja 
ali je z njim povezanih dovolj 
strokovnjakov in odličnih pozna
valcev občine in njenih ljudi, da 
Kamniški zbornik oživimo. Pri
jave in predloge nam sporočite na 
naslov: Marjeta Humar, Žale 4 a, 
61240 Kamnik, ali na telefonsko 
številko 817 739. 

Iniciativni odbor za izdajo 
Kamniškega zbornika 
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Pismo javnosti 

Telovadnica aH bife? 
Osnovna šola Frana Albrehta 

Kamnik od vselitve pa do de
cembra 1979 ni imela svoje te
lovadnice niti zunanjih površin 
za športne aktivnosti. Tudi zdaj 
imajo učenci naše šole športno 
vzgojo v najeti telovadnici, prav 
tako tudi šolsko športno društvo, 
ki ima skrajno neugodne termine 
za delo (od 13.15 do 16.30). In 
ob vsem tem so naši športni pe
dagogi dobro delali in vzgojili 
kar lepo število dobrih športni
kov. Letos pa se je nekaj ljudi 
spomnilo, da bi bilo na tribuni 
telovadnice (!!!) dobro postaviti 
bife (gostinski lokal), češ da bodo 
tako zaslužili. Denar za razvija
nje športa v Kamniku?! Kate
rega športa? Gostinskih lokalov 
je v bližini šole že pet (5). Prepri
čana sem, da je mgoče pomagati 
športu tudi na druge načine - brez 
pijače. Tribune so namenjene v 

prvi vrsti gledalcem, do osvežitve 
pa ni daleč. Le po stopnicah se 
je treba spustiti. Tik ob hali je 
kiosk Dado. Če se komu zdi tri
buna prevelika, jo naj namenijo 
namiznemu tenisu, trim kabinetu 
ali kakšni drugi dejavnosti. Tudi 
tako se da priti do denarja. In 
v vsakem primeru gre denar iz 
žepov davkoplačevalcev - največ
krat staršev. Vprašanje je le, za 
kaj bodo dali denar. Javnost, ki 
ji ne sme biti vseeno, mora tudi 
odgovoriti na vprašanje: zdravo, 
športno življenje ali zbiranje po 
lokalih? 

Ker je šola Frana Albrehta na
jemnik telovadnice in naši učenci 
preživijo tam dobršen del dneva 
(od 8.00 do 16.30), ne sme biti 
nikomur vseeno, kaj se v telova
dnici dogaja. 

V. d. ravnateljica šole 
Emilija Gregorčič 

Zaposlimo KV mizarja in priučenega delavca. Zaže
leno z znanjem lakiranja. 

Pogodbeno ali honorarno zaposlimo dve delavki v 
mizarstvu. Upar, Lahovče 31, 64207 Cerklje, tel.: 
(064)421-781. 

VABILO 
Vse ljubitelje košarke vabimo na 

ELITNO KOŠARKARSKO TEKMO 

v petek, 15. septembra, ob 19.00 
v ŠPORTNI HALI KAMNIK. 

Tekmo bosta odigrali ekipi: 
Slovenske moške smučarske reprezentance 
in 
košarkarske ekipe Zlatarstva Janez Banič Kamnik 
in Okrepčevalnice M 2000 Kamnik 

Bogat zabavni program! Srečelov! 
Izkupiček od prodaje kart je namenjen 
Onkološkemu inštitutu Ljubljana. 

Ob »odloku o ureditvi cestnega 
prometa na območju občine Kamnik« 

Pa ga imamo! Nov odlok o pro
metu v Kamniku! Končno! Koliko 
je bilo razburjenja, jeze,izgovorje
nih besed in prelitega črnila, ko
liko strankarskih igric in drugega 
pompa, da bi se uresničil tisti pre
govor: »Tresle so se gore, rodila se 
je miš«, Ali: »Psi lajajo, a karavana 
gre naprej.« Saj veste, humor je 
sol življenja, pa naj bo bel, črn ali 
brezbarven. 

11. avgusta letos je v 47. številki 
uradnega lista Republike Slove
nije izšel »ODLOK o ureditvi 
prometa na območju Občine Ka
mnik«, ki so ga občinski svetniki 
sprejeli na julijski seji. Kogar za
nima celotno besedilo, si ga lahko 
ogleda. Naj tu najprej omenim 
samo nekatere reči iz II. poglavja 
- UREDITEV PROMETA«, ne
kaj posebnih cvetk, ki lepo izpri
čujejo, da v sedanjem občinskem 
svetu ni nikogar iz zaščitenega 
dela starega mestnega jedra. 

Po tem odloku, »je promet z vo
zili prepovedan oziroma omejen 
na posebnih prometnih površinah, 
namenjenim pešcem, ki so pose
bej označene« (3. člen). Vozilo je 
tudi otroški voziček, pa kolo in 
še marsikaj drugega. Toda odlok 
ne predvideva parkirišč za taka in 
podobna vozila, ki pa ne bi bila 
potrebna samo zaradi odloka, am
pak tudi zaradi neravnega tlaka 
po sredi ulice imenovane Sutna. 

Do tega odloka je imel Ka
mnik de facto tri obvoznice, po 
tem odloku jih ima še dve: po 
levem bregu Kamniške Bistrice 
(uradna) in čez Trg svobode (ne
uradna, vendar zelo uporabna v 
smeri proti severu). V 8. členu na
mreč piše »izvedejo se fizične za
pore Šutne in Kolodvorske ulice«. 
Na Šutni (verjetno na glavni ulici 
skozi Šutno, to je na ulici. Šutna 
in ne na celi Šutni) in na Kolod
vorski ulici bodo verjetno nare
dili fizične zapore. To pomeni, da 
bo še več avtomobilov divjalo čez 
Trg svobode in po ozki Japljevi 
ulici, kar se vidi iz drugega od
stavka S. člena, ki med drugim 
pravi: »Ulice, po katerih je dovo
ljen lokalni promet: Šutna od ..., 
Parmova ulica,... Usnjarska ulica, 
...«. V socializmu je namreč bilo 
bojda pravilo, da je vse tisto, kar ni 
dovoljeno, prepovedano, danes pa 
menda nismo več v socializmu, saj 
v kazenskem zakoniku Republike 
Slovenije piše: »Ni kaznivega de
janja in kazni brez zakona.« Torej 
tranzitna vožnja (beri = divjanje) 

skozi, kakor pravijo nekateri, naj
starejši del mesta ni niti prepove
dana niti sankcionirana. 

Samostanska ulica je v Odloku 
zapisana kot enosmerna in to v 
smeri od št. 1 do št. 24 (7. člen). Je 
pa po Odloku tudi slepa v smeri 
Kolodvorske ulice (9. člen), torej 
proti jugu. Hiše na trgu pred bi
všo glasbeno šolo oziroma bivšo 
knjižnico so namreč že na Kolod
vorski ulici. Bo moral torej tisti, 
ki se bo od frančiškanske cerkve 
z avtom pripeljal npr. do proda
jalne moškega perila Mery, nato 
avto štuporamo nesti nazaj? Ali 
pa bo kršil odlok in se bo zape
ljal v prepovedani smeri, kot (so 
se {vozili) vozijo v prepovedani 
smeri tudi po Japljevi ulici in to 
tudi taki, od katerih se to ne bi 
pričakovalo. Morda pa je določilo 
v odloku o »slepoti« Samostanske 
ulice nepomembno, ker ta vseeno 
»gleda«. 

»Promet z vozili na posebnih 
prometnih površinah za pešce je 
dovoljen samo za stanovalce, ki 
imajo vhod v garažo oziroma dvo
rišče« (5. člen) in to verjetno cel 
dan, saj je samo »dovoz in odvoz 
blaga z motornimi vozili« (otroški 
vozički, ročni vozički, tricikli, ko
lesa, konjska vprega in podobna 
nemotorna, ekološko prijazna vo
zila ne spadajo sem in za njih to 
torej ne velja) »ter promet z vo
zili komunalnih služb na obmo
čju Šutne« (torej tudi po Kolod
vorski, Usnjarski, Parmovi in dru
gem prostoru Šutne), »Maistrove 
ulice, Medvedove ulice in Glav
nega trga dovoljen samo v času 
od 5. do 9. ure vse dneve v te
dnu, razen nedelje, državnih pra
znikov in dela prostih dni.« Torej 
to pomeni, da je promet z vozili 
na posebnih prometnih površinah 
za pešce dovoljen vsem Kamni-
čanom, pa tudi drugim, ki imajo 
»vhod v garažo oziroma dvori
šče«. Vprašanje je le, kako bodo 
morali to dokazati, če jim bo hotel 
pristojni organ odvzeti 3.000 SIT, 
ko jih bo zalotil, da se z motornim 
vozilom peljejo po inkriminiranih 
površinah. 

Iz III. poglavja PARKIRANJE 
IN USTAVLJANJE pa samo ena 
stvar. V12. členu med drugim piše: 
»Ustavljanje in parkiranje na jav
nih površinah (te so določene v 
2. členu) je prepovedano: - pred 
uvozom ali na dohodu v stavbo, 
garažo, dvorišče ali gradbišče...« 
(sedma alinea). Mar to pomeni, 

da pred lastno garažo niti usta
viti ne bom smel, da bi šel odpret 
vrata, kaj šele da bi parkiral? Ve
čina nas še nima garaž z avtomat
skimi vrati na daljinsko upravlja
nje. Zato ne moremo zapeljati vo
zila v garažo, ne da bi se prej usta
vili in odprli vrata. Garažnih vrat 
pa med našo odsotnostjo, pri seda
njem naraščanju kriminala, res ni 
pametno ne poceni puščati odpr
tih. Zato me bo torej vsak posta
nek pred lastno garažo, seveda, če 
me dobijo, stal 3.000 SIT, kot je 
zagroženo v 35. členu. 

Bomo Kamničani, naši gostje in 

obiskovalci morda ta odlok bolj 
spoštovali kot prejšnjega? Ali pa 
bo vse tako lažnivo, kot prome
tni znak na stiku Usnjarske in 
Parmove ulice, ki za Trg svobode 
označuje, da nima izhoda. To je 
res samo za 40 ali več tonske 
vlačilce, za manjše avtomobile pa 
sploh ni res, ne po Odloku ne v 
stvarnosti ne po uporabi. Čas in 
življenje bosta to pokazala, kot 
tudi že do sedaj pokazala (nesmi
selnost in (ne)življenjskost prej
šnjega Odloka. 

B. POLLAK 

UNIVERZA V LJUBLJANI 
BIOTEHNIŠKA FAKULTETA 
ODDELEK ZA ZOOTEHNIKO 
GROBLJE 3 
61230 DOMŽALE 
tel: 713 611 

ŠE PROSTA ŠTUDIJSKA MESTA 
Vse, ki ste ostali brez vpisnega mesta na Univerzi, 
pa vas veseli delo z naravo, z ljudmi, z domačimi 
živalmi in s tehniko ter želite ohranjati lepo 
slovensko pokrajino in poseljenost podeželja, 
ali pa vas mika delo v laboratorijih, v javnih 
službah, v svetovanju, v strokovnem šolstvu in 
drugje, vabimo, da se vpišete na visokošolski 
oz. višješolski studi] kmetijstvo-zootehnika na 
Oddelku za zootehniko Biotehniške fakultete, 
kjer Je še nekaj prostih študijskih mest 
Informacije o študiju dobite po našem telefonu 
061/713 611 
Kandidati se lahko prijavijo s tretjo prijavo 
neposredno na Biotehniško fakulteto, 
Jamnikarjeva 101, Ljubljana ali na gornji naslov. 

AVTOBUSMI PREVOZI 
Marjan Kotnik 
Šmarca, Kamniška c. 24, 
tel.: 811-246 

Opravljamo vse vrste avtobusnih prevozov po 
Sloveniji in v tujino (Gardaland.J 
Vsak četrtek in soboto peljemo na nakupovalne 
izlete na Madžarsko in v Italijo - Palmanova. 

Pisma, ntitenia, o - P i s m a , mi* i, o d m e v i - Pisma, mnenja, odmevi 
Razmišljanja k članku g. Simčiča 
»Borci ne bodo popuščali pritiskom« 

Že kar nekaj časa je v našem Kamniškem občanu in 
med občani prisotna polemika o omenjenem članku, ki 
je prišel izpod peresa g. Simčiča, ki je tokrat »udaril 
mimo«. Večina mladih občanov gleda na svet, v kate
rem živimo, drugače. Ne želim ponavljati zgodovine 2. 
svetovne vojne vam, g. Simčič, in vašim somišljenikom, 
ker je bila opisana že v članku g. Jerneja Steleta.Tudi 
jaz je nisem doživljal tako, da bi mi bila v spominu, 
kajti bil sem še otrok. Toda dobro se spominjam časov 
po tej kalvariji Slovencev. Vem, da so bili v tej vojni 
okupatorji, koloboracionisti in njihove sile, partizani, 
toda po 50. letih vsa ta generacija počasi, a vendarle 
umira. V celi zahodni in srednji Evropi dogodkom iz 2. 
svetovne vojne ne posvečajo nobene publicitete. Mnogi 
tovariši iz partizanskih let, ki se danes glasno trkajo 
po prsih in prejemajo borčevsko pokojnino, so bili le 
6 mesecev manj kot pol leta v NOB. Moj oče je za 
razliko od nekaterih aktivno sodeloval v NOV, pa je bil 
v znamenitih sodnih postopkih po vojni obsojen na 2,5 
leta prisilnega dela v Kočevskem Rogu samo zato, ker 
je imel ob dnevu objave Informbiroja zjutraj ob 5.30 še 
vedno izobešeno Stalinovo sliko in to v državni pisarni. 
Po prestani kazni pa je bil ob vse bonitete, ki jih vi še 
uživate. 

Toda naša družina je hote pozabila na ta nehuman 
postopek KNOJ-a in OZNE, še preden je bila obja
vljena misel o spravi med slovenskim narodom. Da
nes, ko se taki ali drugačni »borci« zopet oglašajo, se 
nam odpirajo nove rane, čeprav se nam zdi vse skupaj 
komično, smejali bi se, če ne bi bilo vse tako kruto. 
Gospodje ali tovariši, kar vam je ljubše, prosim vas, 
teme takih pogovorov načenjajte in do onemoglosti iz
črpavajte v svojem krogu, med sebi enakimi, pa čeprav 
ob vrčkih piva, ki si jih zaradi privilegiranih pokojnin 
lahko privoščite in za, Boga svetega, ne posiljujte nas 
več s svojimi idejami. Vaš čas je potekel, če vam je 
prav ali ne, kajti danes delujete le še kot radio, ki ga je 
prižgala vladajoča koalicija.Ta radio ima zaradi starosti 
pokvarjeno napravo za utišanje in slej kot prej mu bo 
zaradi prevelike napetosti pregorela kakšna varovalka. 

Meni in večini moje medvojne generacije je dosti 
tistega: »BILO JE 1941,42,43,44,45«. Nas, posebno 
pa še mlajše generacije, ta zgodovina ne zanima. Nas 
vse zanima, kaj bo jutri, kako bo z zaposlitvijo, kako 
bo s standardom, kako bo z našo mlado državo, ki ji 
tudi vi, veliki borci s KPJ na čelu, niste priborili tiste 
prave svobode, ki jo uživamo sedaj mi in z nami tudi 
vi, čeprav moramo plačevati posledice vaših modrih 
odločitev o najemu lociranih, še posebno pa alociranih 
kreditov in drugih makroekonomskih zmot. 

Lepo je, da ste borci NOB ponosni na svoje izboje
vane zmage, še lepeše bi bilo, če bi priznali tudi svoje 
zmote. Kristjani smo s sv. mašo zadušnico opravili vse 
za pozabo na krivice ter na mrtve. Na kaj Čakate vi? 
Morda na ugoden trenutek, da bi spet ubijal brat brata, 
Slovenca. Gledalka Impulza je v nedavni »torkovi 
vroči liniji«, edini kontaktni oddaji na CATV Impulzu, 
g. Kocijančiču v spodbudo, nam vsem pa v razmislek, 
jasno rekla, da ji je žal, da niso pobili še več tistih, ki 
niso bili z vami, borci NOV. Komentar na to izjavo 
bom raje zamolčal,ker želim biti dostojanstven, saj sem 
miroljuben in v prihodnost zroč Slovenec. 

JOŽE JELEN 

Polemika na polemiko 
odgovor g. Jerneju Steletu. 

Polemika o NOB in žrtvah, ki jih je zahtevala II. 
svetovna vojna, traja že kar predolgo in je zašla po
polnoma stran od bistva. Tragiko kamniških talcev, 
ustreljenih v Št. Vidu in pokopanih v Begunjah, ste vi, 
g. Štele, očitno izkoristili za splošen napad na vse, kar 
se je v času vojne uprlo naci-fašizmu. Nerazumljivo mi 
je, kako ste se lahko udeležili januarske slovesnosti, 
ko iz vašega članka (Kamniški občan, 20. julij) kar 
vre vaš osebni srd. Vaše pisne pripombe so že kar 
primerne za »simpozij« in ne mislim nanje odgovarjati, 
zlasti se ne želim spustiti na vaš nivo, ki že meji na... 
Povedati moram, da vaši argumenti, povzeti iz podat
kov medvojnih kolaboracionistov in iz pripovedovanj, 
stojijo na trhlih nogah. Res je, kar ste zapisali, kjer 

moč argumentov ni prepričljiva, tedaj se je najbolje 
poslužiti posploševanja, zmerjanja in žalitev, kar jasno 
izhaja iz vašega teksta. Zato morate take argumente 
uporabiti le za vašo osebno rabo. Tak način pisanja po 
mojem mnenju ni primeren za izobraženega človeka in 
ne vodi k kulturnemu dialogu različno mislečih. 

Če ste sledili mojim prispevkom, ste lahko opazili, 
da nisem nikoli trdil, da se med vojno in po njej niso 
dogajale krivice, na eni ali drugi strani. Moje stališče 
je, da je sedanjost dolžna te krivice popraviti, vendar 
obojestransko. 

Vaše pisanje že prehaja v neprikrito grožnjo borcem 
NOB, ki jih bodo občutili na svoji koži. Zaupam voliv
cem, da se bodo znali o teh in podobnih vprašanjih 
pravilno odločati, zlasti zato, da ne bodo netili še 
nadaljnjega razdora med slovenskim narodom. Če se 
prav spomnim, v svojem prispevku nisem govoril o 
volitvah, kakor ste to storili vi. Zato sem prepričan, da 
ste se v volilni boj spustili vi in vam je to le priložnost 
za podtikanja. 

Odgovarjal sem le na splošno, ker menim, da bralci 
Kamniškega občana zaslužijo še kakšno drugo temat
sko področje, ki je prav tako zanimivo in primernejše 
za ta čas in našo prihodnost. 

S tem svojim prispevkom tudi zaključujem pole
mično razmišljanje o teh zadevah, zato se na nivo takih 
vaših prispevkov ne bom več oglašal. 

Pa lep pozdrav, gospod Jernej Štele. 
STANE SIMŠIČ 

Eden od odgovorov na pisanje Jerneja 
Steleta v Kamniškem občanu 

V našem lokalnem časopisu že nekaj časa piše Jernej 
Štele take stvari, da moramo odgovoriti tudi preprosti 
Kamničani. 

Zavedni Kamničani niso nikoli klečeplazili pred 
Nemci in smo bili ves čas II. svetovne vojne na strani 
tistih Slovencev, ki so se borili proti okupatorju. Kar 
piše, je, kot pravi, prebral in ne doživel med vojno. 
Ni lepo, da je prav komemoracijo pred spomenikom 
pobitih Kamničanov v Šentvidu povezal z njegovim 
političnim prepričanjem. 

To, kar Štele piše čez Simšiča, bi bilo lahko osebno 
pismo, ne bi mu bilo treba pisati preko Kamniškega 
občana. 

Jernej Štele je bil takrat, ko so. pobili Kamničane, 
star komaj 14 let in ve več, kot mi, ki smo takrat kot 
odrasli doživljali strahoto nemškega pobijanja talcev. 
Dobro je, da je odkrit in piše, da je »ministriral nem
škemu duhovniku v Kamniku«! S tem je potrdil, na 
kateri strani je bil že kot otrok in tak je tudi danes. 
G. Štele, zakaj ne berete člankov g. nadškofa o spravi? 
Vojna je vojna - v tistem času je vse dovoljeno, pra
vijo Francozi! Pomembno je, kdo je začel II. svetovno 
vojno, ta je največji vojni zločinec. Kaj imajo postre
ljeni Kamničani opraviti z Djilasom, Tigri in Titom? 
Ponovno pa morate poslati članek, pa ne v Kamniški 
občan, ampak v kakšen katoliški časopis. 

Mislimo, da bi se ustreljeni Kamničani obrnili v 
grobu v Begunjah, če bi dobili Vaše članke iz Kamni
škega občana! 

HRIBAR FRANC-LOVKO 
MILA KLEMENČIC 
. JANEŽIČ SILVA 

IVANKA POLJANŠEK poročena FOJC 

Stroka pa taka - da si polomiš noge. 
Pogosto je v Kamniku slišati: stroka naj odloča. Ob 

tem so seveda mišljeni strokovnjaki, ne zavedamo pa 
se, da so ti lahko dorasli zadevi, ki naj bi jo rešili, ali pa 
tudi ne. S tem, z drugim primerom, imamo opraviti pri 
tlakovanju ulice Šutne. Gre za kvaliteto, raven rešitve. 

Pred nedavnim sem bil v starem delu več kot 2.000 
letnega Koelna, ki je peš cona z ostanki rimljanskih 
izkopanin in si mimogrede ogledoval tlak. Enak je 
kot tisti v nakupovalnem središču Duesseldorfa, kjer 
je dovoljen tudi omejen promet z osebnimi vozili in 
parkiranje (ne navijam za to varianto v Kamniku, ker 
ne gravitiram tja, niti ne stanujem v Streliški ulici). 

Pa ni potrebna ekskurzija v Nemčijo. Projektanti Šu
tne si tak tlak lahko ogledajo kar na Lapovem dvorišču 
na Šutni (cvetličarna). Pa še mnogo cenejši bi bil kot 
granitne kocke. 

IVO GAŠPERIČ 
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Slikarska razstava Dušana Sterleta 
v Lužarjevem hramu 
Dve Številki nazaj je Kamniški 

občan poročal o slikarski razstavi 
D. Sterleta. Prinesel je oceno stro
kovnjaka D. Lipovca, ki smo jo z 
zanimanjem brali in iz nje izvedeli 
o vrsti (tudi vsebini) razstavljenih 
Sterletovih slik: »figuralika, »mar
gina« itd. 

Jasno je, da oceni strokovnjaka, 
ki je pisal očitno korektno, ne ugo
varjam. Vendar ne morem mol
čati. Potrebno je namreč poleg 
tega, kar je g. Lipovec povedal, 
opozoriti kamniško publiko še na 
mnoge podrobnosti, ki jih opazi 
in nanje postane pozoren tenko-

Župan • maratonec 
Kamniški župan Tone Smolnikar seje na neda vnem mednaro

dnem promocijskem supermaratonu v zadnjem trenutku moral 
tudi sam vključiti v dirko. Namesto, da bi na Glavnem trgu 
sprejel in pozdravil tekmovalce ter jim predstavil naše mesto, 
je moral pohiteti za njimi, vendar jih je na Čemivcu dohitel 
in jim povedal, da so spregledali Kamnik. Zato bi mu morali 
organizatorji podeliti posebno diplomo. 

Naslednja (črpalka) kavarna v Nebotičniku 
V vročih avgustovskih dneh smo na oknih zaprte kamniške 

kavarne Veronika lahko prebrah, da se »na znanje daje« da je 
zaradi dopusta lokal zaprt in daje najbližja »dežurna« kavama v 
ljubljanskem Nebotičniku. 

Vsekakor koristno napotilo, ki smo ga na marsikateri zaprti 
gostilni poleti pogrešali. Ni pa nam znano, kako so napotek 
komentirali v nekaterih »zemeljskih« ljubljanskih kavarnah, de
nimo v Evropi... 

Mišolovka na Šutni? 
Če bo obveljala zamisel, da se bođo »zapornice« na obeh 

koncih Šutne, ki bodo odprte vsako jutro odpete ure dalje, ob 
deveti uri avtomatsko dvignile iz tal in »pločevini« preprečile 
vstop in seveda tudi izstop, potem bodo morali tisti, ki bodo v 
tem času z jeklenimi konjički na Šutni, zelo paziti, da se bodo 
pravočasno umaknili. Sicer pravijo, da bo take »primere« lahko 
rešila policija, seveda proti primerni »odškodnini«. Pravijo, da 
bo to povsem nekaj drugega, kot je bila nekdaj slavna veriga pri 
kavarni Veronika... 

<jc) 

d "nor 
Delavska univerza 
Domžale, d.o.o. 
Kolodvorska 6, 61230 Domžale 
tel.: 711-082, tel./fax.: 712-278 

RAZPISUJE program 
za šolsko leto 95/96 

* SREDNJE IN STROKOVNE ŠOLE: 
- ekonomsko komercialna šola (V. st.) 
- poslovodska šola (V. st.) 
- elektro (V. st.) nadaljevalni program 
- strojna (V. st.) nadaljevalni program 
- usposabljanje računovodij (V/1) verificiran 400-urni program 
- trgovska šola (IV. st.) 
- agroživllska šola: mesar (IV. st.) 
- agroživllska šola: slaščičar (IV. st.) 
- gostinska šola: kuhar (IV. st.) 
- gostinska šola: natakar (IV. st.) 

* PROGRAMI ZA DOPOLNILNO IZOBRAŽEVANJE IN 
USPOSABLJANJE 

TUJI JEZIKI: 
- angleščina 100-urni tečaji vseh stopenj 
- nemščina 100-urni tečaji vseh stopenj 
RAČUNALNIŠKI TEČAJI: 
- seminar DOS, WINDOWS, WORD FOR WINDOWS (25 ur) 
- seminar za urejanje preglednic (16 ur) 
- seminar za urejanje evidenc in baz podatkov (16 ur) 
- seminar: računovodstvo v malih podjetjih (začetni in 
nadaljevalni) 
- seminar: vodenje knjig za samostojne podjetnike (obrtnike) 
- tečaj strojepisja (pisalni stroj + računalnik) 
- tečaj za skladiščno poslovanje 
- tečaj za voznike viličarjev 
- tečaj za traktoriste - varno delo s traktorjem in traktorskimi 
priključki 
- tečaj strežbe v gostinskih obratih 
- EX seminar - protieksplozijska zaščita električnih naprav 
(osnovni in obnovitveni tečaj) 
- seminar: varstvo pri delu s požarnim varstvom 
- seminar: higienski minimum (osnovni in obnovitveni) 

* PROGRAMI ZA PROSTI ČAS 
- tečaj šivanja in krojenja 
- tečaj aranžiranja cvetja, ureditev izložbe in posebnih prostorov 
- kuharski tečaj 
OTROŠKI PROGRAMI 
- tečaji tujih jezikov: angleščina, nemščina 
- računalniški tečaji: računalništvo za prvošolce, logo (2.-5. 
razred OŠ), pascal (5.-8. razred OŠ), robotika (6.-8. razred) 
AVTO ŠOLA 
- tečaj cestnoprometnih predpisov 
- učenje vožnje 
Prijave sprejemamo na Delavski univerzi Domžale d.o.o. vsak dan od 7. do 15. ure, 
ob ponedeljkih In sredah od 7. do 16. ure ali na telefonski številki 711-082 In 712-27a 

čuten obiskovalec razstave, ki je 
brez vpliva teorij in propagiranih 
smeri. 

Prav neke podrobnosti so 
lahko vzgib občutku nepozabne 
lepote. 

Ni mogoče ne opaziti: 
npr. tistega s pol poteze upo

dobljenega zvonika naše malo-
grajske cerkve, nezmotljivo pre
poznavnega povsod, do koder je 
Kamničan priromal po svetu; 

ali tistih cigaretah ogorkov in 
drugih ostankov na naslikani mizi, 
ki povedo vse o grenkem vzdušju 
nekega kotička sobe in o ljudeh 
ki so pred tem tu sedeli in ka
dili, poved6 vso pusto in nervozno 
zgodbo tega večera; 

ali možaka (pijanca?) na levi 
steni hodnika z edinstveno zade
timi usti, nosom in brki, narisa
nimi s kratko potezo, ki ne bi mo
gla povedati ničesar in je vendar 
vse povedala o današnjem in vče
rajšnjem dnevu življenja tega be
dnega postaranega tipa odebelje-
nih rok. 

Ni mogoče ne opaziti tiste ču
dne figure na desni steni ho
dnika: ta človek je očitno doslej 
sedel med odurno družbo spdk 
iz ospredja slike, a ta družba ga 
je kruto zavrnila, morda odgnala, 
odklonila in zdaj odhaja brez rav
notežja in brez človeškega obraza 
skozi neki razsvetljen hodnik, pač 
ven, a kam? Tam ni zatočišča, tam 
je le čudno osvetljena odprtina, 
tam je ne-prostor, vanj mora iti v 
stiski in obupu. 

Na koncu hodnika te šokira 
slika postarane ženske pred ogle
dalom, ki ima zadnji del potrojen 
in ti se ustaviš, ker ne razumeš 
slikarskih sredstev te izredne slike 
in izredne fantazije. 

Ne boš prezrl v prvi sobi sku
pine treh razuzdanih (?) žensk 
zelo človeških, močnih barv in ko 
gledaš jasno narisane odnose med 
temi tremi različnimi značaji, boš 
strmel in ugotovil z menoj: pri tej 
slilki je slikar s čopičem napisal tri 
romane. Tako jasna so sporočila te 
slike. To je čista epika! 

Ta razstava bi izzvala senzacijo 
tudi v večjem slikarskem centru. 
Senzacija je seveda tudi za Ka
mnik. Omenil nisem številnih slik, 
a eno bi še omenil: na steni pod lič
nim balkonom v Lužarjevem dvo
rišču (balkon v stilu Romeo in Ju
lija) visi slika radožive in simpa
tične kadilke, značilne osebnosti, 
v oblakih cigaretnega dima. O tej 
sliki (pravkar jo je nekdo kupil 
in ne visi več tam,) vam povem 
anekdoto: Naneslo je, da je avtor 
Sterle na tem dvorišču zaradi po
sebnih pogovorov in okoliščin iz
javil, da se da ta sllika za druge na
mene ustrezno prenarediti. Tedaj 
sem začel na tej sliki iskati, kaj bi 
bilo mogoče spremeniti. Ničesar! 
Niti 2 cm oblačka dima ni mogoče 
zbrisati brez bistvene škode za 
vrednost umetniškega vtisa. Vse 
je uravnovešeno, nič ni odveč! 

Ta hip neham, da mi urednik ne 
bo članka skrajšal ali celo vrgel v 
koš. Nič čudnega ne bi bilo, saj je 
usoda res lepe umetnosti in geni
alnosti žal vedno zlš. 

CA. 

Vzemi za šalo, lahko pa tudi za res 

Ne samo poletne cvetke 
Cesta po sredi Šutne še vedno buri duhove. Jako glede prometne ureditve kakor tudi glede 

urejenosti. Koje med običajnimi da vkoplačevalcipotekala razpra va o tlakovanju s kockami, praktično 
ni bilo argumentov za njihovo uporaba Vendar seje med prisotnimi našel tudi nekdo ki je na osnovi 
do takrat položenih kock le rekel nekaj pozitivnega: »Imajo pa kocke na sredini Šutne tudi nekaj 
dobrega. Prej, kojih m bilo, je šla moja žena vedno z mano v mesto. Danes pa tega ne počne večin mi 
pravi, da naj tja kar sam hodim. Ona se že ne bo spotikala po tistem vegastem tlaku.« 

»Nič se ne sekiraj zaradi tega. Kakor se je svet, pa tudi mi, že na vadil na skrbsko pobijanje otrok, 
žena in starcev, tako se bo tudi tvoja žena na vegasti tlak sredi Šutne!« so mu odgovorili prisotni. 

So na to (da bi tudi omogočili možem, da hodijo v mesto brez »boljših« polovic) mislili projektanti, 
predvsem pa izvajalci? Uporaba izredno nekvalitetno obdelanih tonalitnih kock priča o njihovi 
daljnovidnosti oziroma moškem šovinizmu, kipa (tudi) tokrat (verjetno) ne bo uspešen. 

*** 
Županovo tarnanje nad izpostavo državne uprave v Kamniku (Delo, 25. julija), da mu je pustila 

predvsem nestrokovne uslužbence, ni povsem iz trte zvito, dokazuje tudi to, da nekateri na občini ne 
ločijo avtorskih pogodb (avtorskih pravic) od pogodb o delu. 

Tako so za tipično avtorsko delo (nekdo, ki napiše tekst za knjigo ali posname fotograGje in 
podobno, je avtor in mu po vseh merilih gredo avtorske pravice - naj bo tu dovoljena primerjava 
s Cankarjem, kije dobival po pogodbi z založnikom za svoja dela kar primerne vsote denarja, pa 
vendar to niso bila pogodbena dela, ampak je denar dobival za avtorstvo) napisali in vztrajali na tem, 
daje to delo po pogodbi in ne avtorsko delo. 

Ubogi občam kamniške občine, če bodo imehpovsod tako »strokovno« upravo! 
*** 

In ubogi kamniški turizem. Običajno naredimo izpit iz velikih reči, (Dan narodnih noš, mednarodno 
priznanje za turistični projekt in podobno), a na malih pademo, kot smo dolgi in široki. Ali pa je kaj 
drugega vmes? 

Po vsej logiki turizma so trgovci in gostinci tisti, ki naj bi od turizma največ potegnili. In verjetno 
so prav poletni meseci tisti, ko naj bi bilo tudi v Kamniku največ turistov. 

Za to si cnosta vno ni mogoče pametno razložiti tega, daje sredi gla vne poletne sezone zaprt osrednji 
gostinski lokal v Kamniku, daje zaprta trgovina s sadjem v HIP in še kaj, ker so si gospodje prav takrat 
uprizorili kolektivni dopust. 

Mar imajo preveč denarja, da si lahko privoščijo biti nekaj tednov brez prometa ? Bo tako tudi 
potem, ko bodo naši dacarji vzeli reči po pameti v svoje roke in pobirali davek ne samo po liniji 
najmanjšega odpora? 

*** 
Glavno evforijo preimenovanja ulic, trgov in podobnega je Kamnik prestal z veliko mero dosto

janstva in razuma. Zato naj bo tu predstavljen še en »poletni« predlog, ki se je tudi rodil v'manjši 
družbi. 

Podhod pod Šolsko ulico naj se imenuje »Jazbinškov podhod«. Ta gospod je bil takrat, ko se 
je gradila ulica, glavni zagovornik take rešitve, ki poskrbi, da se zaradi nepreglednosti kolesarji 
zaletavajo med seboj, ogrožajo pešce oziroma pešci ogrožajo kolesarje, da je ob večjih nevihtah 
najboljše iti skozi podhod s čolnom, z ribiškimi škornji ali pa vsaj na hoduljah in da je prehod čez 
cesto še vedno vabljivejši nad podhodom. In če bi se slučajno svetniki odločili ta podhod res tako 
poimenovati (stroški bi bili minimalni-samo tablici z napisom), bi imeli na zidu podhoda poleg raznih 
grafitov (TINA, TI SI MOJA EDINA; FULL MIJE VŠEČ TA BELA STENA - MEN TUD itd.), ki 
jih občasno veliko bolj uspešno odstranjujejo, kakor pa skrbijo za razsvetljavo, tudi en uradni (grafit) 
napis, ki bi lahko preživel verjetno še marsikatero menjavo oblasti. 

JAN 

Mednarodni promocijski kolesarski maraton 

Brez postanka v Kamniku 
Čeprav je občina Kamnik so

ustanovitelj turistične regijske 
skupnosti Alpski svet Karavank 
in Kamniško-Savinjskih Alp, ki je 
v soboto, 26. avgusta, organizirala 
mednarodni kolesarski superma-
raton na 200 km dolgi progi od 
Kranja prek Domžal, Kamnika, 
Mozirja in nazaj v Kranj, se ko
lesarji, kljub temu, da je bil po 
programu v Kamniku predviden 
postanek, tu niso ustavili. Tu naj 
bi jih pričakal in pozdravil tudi 
župan. 

Zupan Tone Smolnikar je ta 
dogodek takole komentiral: 

»Po daljšem dogovarjanju smo 
se odločili, da to dirko podpremo 
z nekaj denarja iz promocijskih 
sredstev. To smo šteli za neko vr
sto promocijske dejavnosti.« Me
nili smo, da bodo Kamničani to 
množično karavano lahko priča
kali. Kolesarji bi se morali na 
Glavnem trgu ustaviti ob 11. uri, 
vendar so pet minut prej odbr-

zeli skozi mesto, ne da bi se usta
vili. Mi smo jih potem dohiteli 
na vrhu Črnivca, kjer smo or
ganizatorjem povedali, da se v 
Kamniku takega sodelovanja ne 
bomo šli več. Zaradi prehitevanja 
programa tudi niso imeli urejene 
policijske zapore ceste. 

Gospodu Dežmanu iz Kokrice, 
ki je bil glavni organizator te 
dirke, sem povedal, da ne želim 
več takega sodelovanja z njim, 
ker so nas tako potegnili za nos. 
Ne mislim komentirati, kdo je v 
ozadju teh igric, pač pa se bom 
verjetno odločil, tudi zaradi tega, 

očitno namernega 'kiksa', pre
dlagati prekinitev sodelovanja 
kamniške občine v projektu Alp
skih cest. Od Dežmana pa bom 
zahteval, naj z naše strani naka
zani denar pošlje Kolesarskemu 
klubu Kamnik. Organizatorji oči
tno niso pred dirko pregledali 
celotne trase, kar bi pri orga
nizaciji pomembne mednarodne 
tekme morali storiti. Za kolesarje 
smo pripravili skromno pogosti
tev, vendar so ob vrnitvi spet pre
hiteli časovnico za eno uro. Takih 
projektov se ne bomo več lote
vali.« (Is) 

MePZ CAMTEMUS v pevski sezoni 
1995/96 vljudno vabi nove pevce. 

Pridite na vaje v kamniško GLASBENO ŠOLO, ki so 
vsak ponedeljek in sredo s priče t kom ob 19.30. 

Pričakujemo vas že od 4. septembra dalje. 

Kamnik, Usnjarska 9, 
te l : 817-203 

P O O B L A Š Č E N A P R O D A J A L N A 

VELIKA IZBIRA 
* GOSPODINJSKIH APARATOV, GLASBENIH 

STOLPOV IN TELEVIZORJEV 

Možnost nakupa na obroke: 1+5 obrokov brez obresti 
1+8 obrokov, 9% obresti na 6., 7. in 8 obrok 
Pri gotovinskem plačilu priznamo 10% popust. 

Možnost nakupa na 3 enake obroke s 5% popustom. 
Brezplačna dostava. 

OBIŠČITE NAS NA Usnjarski 9 v Kamniku 
od 9. do 12. in od 14. do 19. ure, ob sobotah 
od 9. do 13. ure. 

altera 
Hribar & Šteblaj d.n.o., Kamnik 
61240 KAMNIK, Kettejeva 23 

PODJETJE ZA IZOBRAŽEVANJE IN INTELEKTUALNE STORITVE 

V šolskem letu 1995/96 razpisujemo 
jezikovne tečaje za mladino in odrasle: 
• nemščina - začetni in nadaljevalni 
• angleščina - začetni in nadaljevalni 
• Italijanščina - začetni 
• latinščina - začetni (predvsem za učence 7. in 8. 

razreda) 
• računalništvo - samo za odrasle 
Tečaji bodo na osnovni šoli Frana Albrehta v 
Kamniku. 
Prijave: do 15 septembra / Tel. 831-117 ali 825-
312 (popoldne). Plačilo na 4 obroke, popusti! 
Za podjetja pripravimo tečaje ob koncu delovnega 
časa na sedežu podjetja in program prilagodimo 
potrebam. 
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Nekaj znamenitosti Kamniških Alp - XXXVIII 
Vodotočno jezero 

Jezerce pod Tolstim vrhom in 
Desko, nmv 1815 m. 

V primerjavi z Julijskimi Al
pami je v Kamniških zelo malo 
jezer. Pravzaprav obstaja eno 
samo in to je Vodotočno je
zero, imenovano tudi Vodotoč-
nik. Leži že povsem na štajerski 
strani in tako pravzaprav ne bi 
spadalo v tale pregled, vendar 
je zaradi svoje posebnosti in 
lahke dostopnosti tudi s kamni
ške strani prav, da ga omenimo. 

da pozimi zmrzne. Sredi jezerca 
je tudi majčken otoček, ki ga 
ustvarja večja skala, ki se je z 
vzhodnega pobočja zavalila v je
zero. Jezero ima vodo celo leto, 
vendar samo do določene višine. 
Na severovzhodni strani ima 
namreč odtok, razpoko, kamor se 
odteka odvečna voda. Jezero to
rej spušča, toči vodo, tako da je 
njegovo ime povsem v skladu s 
stvarnim stanjem. 

Jezerce služi tudi kot napajali-

Vodotočuo jezero 

Kotanja in plast nepropustne 
kamnine, verjetno dolomita, ki 
ga je v tem predelu precej, je 
povzročila, da se je začela na
birati voda, ki je nato tu tudi 
trajno ostala. Jezero je nepra
vilne oblike. Vzhodna stran je 
dolga več kot SO metrov. Se
verna obala je precej ravna, na 
zahodu pa je zaliv. Globina 
vode je kakšen meter tako 

šče za živino, ki se tu pase poleti. 
Te je bilo v prejšnjih časih mnogo 
več kot sedaj, ko se tu prepase 
manj kot 100 glav. Zato so na nje
govem bregu tudi postavili kočo, 
v kateri poleti prebiva pastir. Žal 
pa ima okolica manjšo »lepotno« 
napako. Za pastirja so namreč 
postavili stranišče tik ob zaho
dnem bregu, tako da se lahko 
odplake odcejajo naravnost v je

zero. K sreči je uporaba tega stra
nišča redka, tako da onesnaževa
nje le ni prehudo. Toda pastir ne 
zajema vode za pitje v jezeru, 
ampak hodi ponjo na izvir, ki je 
slabe četrt ure južneje. 

Po večjem dežju nastane sla
bih sto metrov južneje od Vo-
dotočnega jezera še eno je
zerce, pravzaprav večja luža, ki 
pa kmalu ponikne. 

Dalj časa, če je več dežja pa 
tudi celo leto, se obdrži jezerce 
na Starih Stalah.To lahko doseže 
velikost tudi 100 krat 100 me
trov. Planota med Vršiči (1980 
m), Koroškim vrhom (1990 m), 
Belim vrhom (1961 m), Tolstim 
vrhom (1986 m) in Desko (1970 
m) se počasi spušča proti do
lini Lučke Bele, dokler se na 
nadmorski višini približno 1650 
m strmo ne prevesi proti dolin
skemu dnu. Tu je nastal kamnit 
prag in na njegovi zgornji strani 
se je nabrala nepropustna plast. 
Ta zadržuje deževnico, ki se steka 
z višjih pobočij in tako nastane 
jezero. Njegova globina ni velika, 
oblika in velikost pa je odvisna 
od količine padavin. 

Dostop: S Koroške po ozna
čeni poti, ki vodi čez Presedljaj v 
Kamniško Bistrico, na Prag. Na
prej nekaj desetin metrov po tej 
poti, nato levo po slabo označeni 
poti navzdol. Po njej nekaj časa in 
ko se nam odpre pogled na Stare 
Stale, moramo paziti, da pravoča
sno zavijemo levo. Nato gremo 
nekaj časa vodoravno in spet na
vzgor med rušjem v smeri Deske. 
Še malo naprej do roba. Jezero 
zagledamo šele, ko stopimo čez 
rob. Od Kocbekovega doma na 
Koroški dobro uro. 

Do jezerca na Starih Stalah 
pridemo tako, da gremo najprej 

kot za Vodotočnik do mesta, od 
koder se nam odpre pogled na 
Stare Stale. Pot za Vodotočnik 
gre v levo spočetka skoraj vodo
ravno, za Stare Stale pa narav
nost navzdol po nekakšni grapi 
med rušjem. Tej sledimo vse do 
ravnega dna kotanje. Od Kocbe
kovega doma na koroški dobro 
uro. 

Pot ni zahtevna in je označena, 
čeprav slabo, vendar je zaradi 
množice raznih poti in živalskih 
stečin, posebej pa še v megli, zelo 
zahtevne orientacije. Prisotnost 
primernega vodnika (A), je pri
poročljiva. Če pa bi se hoteli spu
stiti do jezera na Starih Stalah 
in nato povzpeti naravnost do 
Vodotočnika, je bolje, če smo v 
spremstvu vodnika (B). To je še 
posebej priporočljivo, če bi se 
hoteli povzpeti še na Tolsti vrh ali 
Desko, ali pa če se pripodi megla. 

Do obeh jezerc lahko pridemo 
tudi z drugih strani. Če gremo s 
planine Podvežak, do katere se 
skoraj lahko pripeljemo z avto
mobilom iz Podvolovjeka, lahko 
obiščemo Vodotočno jezero mi
mogrede, ko gremo na Korošico. 
V tem primeru moramo iti po 
brezpotju oziroma opuščeni poti, 
ki četrt ure pred Inkretom zavije 
po vzhodnih pobočjih Deske v 
sedelce med Desko in Tolstim vr
hom. Nato sledi še spust do Vo-
dotočnega jezera. 

Do Starih Stal pa pridemo 
lahko tudi iz doline Lučke Bele 
čez Šibje. Vendar je dostop precej 
dolg in tudi orientacijsko zamo
tan, čeprav naj bi vodila tod 
označena pot. Zato je v obeh 
primerih ustrezen vodnik močno 
priporočljiv. 

aPOLLAK 

Planinska sezona 
Kratka planinska sezona se te 

dni že bliža zatonu. Planinci so 
izkoristili lepe dneve za hojo 
v gore, da se naužijejo zdra
vega zraka, se nagledajo enkra
tnih planinskih lepot z nepozab
nimi vrhovi in seveda, da preiz
kusijo telesne sposobnosti. 

Planinsko društvo Kamnik je 
v teh vročih pa tudi manj vročih 
dneh pripravilo vrsto zelo uspe
lih pohodov in tur. Mnogi na iz
branih vrhovih še sploh niso bili. 
Skoraj vse ture so bile zelo dobro 
obiskane. 

V teh poletnih mesecih so 
bili mnogi na Grintovcu, prvič so 
se povzpeli na Pristovški Storžič 
nad Jezerskim, že na strani sose
dnje Avstrije. Zahtevna je bila 
tura v Matkov kot in Mrzlo goro, 
da o turi Žmavcarji, Turska gora 
sploh ne govorimo. 

Posamezne skupine so prečile 
vrhove Kamniških Alp od Velike 
planine, Konja, Koroške, Ojstrice 
do Kamniškega sedla in nato da

lje na Tursko goro. Skuto, Dolgi 
hrbet, Grintovec do Kokrškega 
sedla. V nadaljevanju pa so pre
šli še Kalški greben, vrh Korena 
in Mokrice pa vse do Velikega 
zvoha, Krvavca in Kamniškega 
vrha. 

Poleg naštetih vrhov in planin
skih točk so kamniški planinci 
obiskali še neštete druge. Vsak 
dan opazujemo domače in tuje 
planince, obtežene z zajetnimi 
nahrbtniki, mlajše in starejše, ki 
si žele v višine, kjer jih ne bo mo
til mestni hrup in dušili izpušni 
plini. V načrtu so še zahtevnejše 
ture, ne samo Triglav, ampak tudi 
Škrlatica, Ratitovec, Olševa, Mo
krica, Nanos itd. 

Na teh pohodih se bodo pla
ninci srečali z neznanimi in zna
nimi planinci. Prijazen pozdrav je 
skoraj dolžnost. Dobre želje pa 
so stalne spremljevalke vsakega 
planinca na zahtevnih in manj 
zahtevnih turah. 

STANE SIMŠIČ 

W88nBBSRBBi 

ZLepenatke 

Kamniško sedlo -
Dan kamniških planin 

Po planinskem svetu 

Veterinarska postaja na 
Veliki planini Vsakoletni praznik kamniških 

planincev je postal že tradiciona
len in privlačen za mnoge ljubite
lje gora. Letošnji Dan planincev 
je bil 23. julija na Kamniškem se
dlu. Nestalno vreme in še slabša 
vremenska napoved ni dajala po
sebnega upanja, da se bo prire
ditev uspešno končala. Že v so
boto, 22. julija, dan pred planin
skim srečanjem je prišlo na Ka
mniško sedlo nekaj manj ljudi kot 
prejšnja leta. Tudi 23. julija so bili 
zjutraj vrhovi zaviti v gosto meglo, 
sem pa tja je padla tudi kakšna 
deževna kaplja. Ne dolgo zatem 

koči igral za razvedrilo, je spre
mljal Roka Lapa in Janeza Maj-
cenoviča, ko sta zapela več prisrč
nih pesmi. Vse nastopajoče so po
slušalci nagradili s ploskanjem in 
iskrenim odobravanjem. 

Predstavnik PD Kamnik je 
zbranim spregovoril o smislu vsa
koletnega srečevanja in na kratko 
orisal najpomembnejše naloge, ki 
jih bodo društvo in planinci reali
zirali v naslednjem obdobju. 

Planinci, ki so prišli na Sedlo že 
prejšnji večer, so na vrhu zakurili 
kres in ob tabornem ognju zapeli. 

Letošnje srečanje je minilo v 

Pevci Lire in Koledniki med kulturnim programom 

je veter razpihal meglo in poka
zalo se je sonce. Že zgodaj zju
traj so na Kamniško sedlo prispeli 
prvi obiskovalci, za njimi so se v 
dolgi koloni približevali planinci 
iz različnih smeri. Največ jih je 
prišlo iz Kamniške Bistrice, neka
teri tudi s Koroške, precej pa iz 
Logarske in preko Okrešlja. Ob 
11. uri se je pričel kulturni pro
gram. Nastopili so, tako kot vsako 
leto, pevci Lire iz Kamnika. Pod 
vodstvom Avgusta Ogrinca, naj
starejšega še aktivnega pevca v 
tem zboru, so zapeli več planin
skih in narodnih pesmi. Kamni
ški koledniki: citrar Tomaž Plahu-
tnik in pevca Janez Majcenovič 
in Rok Lap so številnim planin
skim poslušalcem predstavili več 
zanimivih skladb. Božo Matičič, 
ki je že na predvečer v planinski 

veselem razpoloženju. Udeležilo 
se ga je kar nekaj sto planincev. 
Ničesar ni manjkalo. Ža dobro 
počutje je poskrbela oskrbnica 
koče Francka in ponujala slastna 
jedila, Miheličevi fantje pa so za
gotavljali, da nihče ni bil žejen. 

Med obiskovalci Dneva Ka
mniških planin je bilo opaziti šte
vilne prijatelje iz drugih krajev, 
zlasti številna je bila skupina iz 
Mozirja, ki jo je pripeljal g. Au-
breht, nekateri so prišli celo iz 
Maribora in drugih krajev, največ 
pa je bilo seveda Kamničanov. 

Lepo vreme je vzdržalo. V po
poldanskih urah se je kolona pla
nincev obrnila. Vsi so bili zado
voljni in prišli bodo ponovno na
slednje leto, ko bo srečanje na Ko-
krškem sedlu. 

STANE SIMŠIČ 

Letos poleti so postavili v pa
stirskem naselju oziroma Veli
kem stanu na Veliki planini teme
lje za veterinarsko postajo in si
cer vzhodno od Vosranke na gre-
benčku, preden se nato cesta spu
sti proti Tihi dolini. Če bo šlo vse 
po sreči, bo koča zgrajena še 
letos, tako da bo drugo leto lahko 
služila svojemu namenu. Taka po
staja je v poletnem času na pla
nini resnično nujno potrebna, saj 
se tam pase čez 300 glav goveje 
živine, približno toliko pa še na 
Mali Gojški in Konjščici. 

Sploh je bilo letošnje poletje na 
Veliki planini zelo živahno. Ve
liko so kopali, prekrivali so tudi 
koče, toda žal niso nobenega šti-
rioglatega pastirskega stanu pre
uredili nazaj v ovalnega. Tako ta 
svetovna, edinstvena posebnost 
počasi izgineva, saj je stanov ori
ginalnih ovalnih oblik manj kot 
ducat, to je manj kot četrtina! 
Turistične poti na Veliki planini 

Z novim vodstvom se je pri 
družbi Velika planina, Zaklad na
rave, marsikaj spremenilo na bo
lje, čeprav se v tako kratkem času 
seveda še ni moglo odpraviti vseh 
grehov, starih že vrsto let. Prija
znejši sprevodniki, razumevanje 
tudi za drobne težave, skrb za 
normalno obratovanje, primerna 
predstavitev in podobno, so pri
nesli že prve rezultate. Vendar 

vodstvo še ni zadovoljno z do
seženim. Zato išče nove na
čine, kako izboljšati in pope
striti ponudbo, poleg tega pa 
tudi najti, predvsem pa ohraniti 
Veliki planini tisto mesto, ki 
ji gre in ki jo dela edinstveno 
v svetu. Razmišljajo o pobudi, 
da bi v poletnem času podalj
šali delovanje tako sedežnice 
kot tudi gondolske žičnice in 
še o marsičem drugem. Aktu
alen pa je postal že nekaj let 
star predlog o označitvi neka
terih stez po velikoplaninski 
planoti. Te bi tako še dodatno 
prispevale k planinsko-spreha-
jalni ponudbi, obenem pa tudi 
razbremenile same pašne po
vršine, saj bi pritegnile obi
skovalce tudi na območja, ki 
za pašo niso primerna. Zani
mivo je to, da so v tem pre
dlogu zajete poti, razen ene, ki 
se je za zanimivo izkazala po
zneje (naravne znamenitosti), 
že vključene tudi v PUP za Ve
liko planino. 

V predlogu je zajeto 7 poti. 
Te so: Po roben - ta pot naj 
bi vodila po robu celotne ve-
likoplaninske planote od Ši-
mnovca Za plečem na Poljan
ski rob in čez Debeli rob na 
Gojško planino naprej čez Uši-
vec in za ŠomaŠko gričo na 
Konjščico in naprej do Ši-

mnovca. Druga pot bi bila Po Vr-
heh in bi povezovala vse najpo
membnejše vrhove: Gradišče, Po
ljanski rob (Piramido), Bukovec, 
Malo, Dovjo in šomaško gričo, 
Konjščico in Koritni vrh. Tretja 
pot, z Male na Konjščico in nad 
Tiho nazaj, naj bi krožno pove
zala Malo planino s Konjščico po 
drugih stezah kot sedanja planin
ska pot. Četrta pot, Po gozdu in 
tratah, bi krožno vodila po osre
dnjem delu velikoplaninske pla
note od Male planine do Prapro-
tnih dolin. Peta pot, Od pastir
skega naselja do Ušivca in na
zaj, bi nudila dve možnosti po
vezave med Ušivcem, torej tudi 
med parkiriščem za Ušivcem in 
Velikim stanom. Šesta pot, Malo 
okoli naselja, bi bila namenjena 
počitnikarjem v turističnem nase
lju za krajši sprehod okoli naselja. 

In sedma pot, Naravne znameni
tosti, bi povezovala štiri naravne 
znamenitosti Velike planine: Lu
knjo, Kofco, jamo v Dovji griči in 
Vetrnice. 

Te poti bi bile v prvi fazi ozna
čene vsaka s svojo številko in 
posebno markacijo, ki simbolizira 
velikoplaninski stan. V drugi fazi 
pa bi določene točke opremili še s 
posebnimi žigi. Ker je svet, po ka
terih bi bile te poti speljane, prak
tično povsod prehoden, v začetku 
ne bi bilo kakšnih posebnih nade-
lav poti, saj bi se v največji meri 
poskusilo uporabiti že obstoječe 
steze in poti. Če bo šlo vse po 
načrtih, bi bila prva faza tega do
kaj obsežnega projekta končana 
do prihodnje poletne turistične 
sezone. 

BOJČ 

Temelji za veterinarsko postajo so zidani, tako da bo koča imela 
tudi primemo klet 

Kamnik, Kovinarska 4 
Na osnovi sklepa upravnega odbora o odpisu in 
odprodaji rabljenih osnovnih sredstev objavljamo 

LICITACIJO 
O PRODAJI NASLEDNJIH OSNOVNIH SREDSTEV 

Tek. 
št. 
01 
02 

03 

04 
05 
06 
07 
08 
09 
10 
11 
12 

13 

14 

15 

16 

Naziv osnovnega sredstva 

lesena miza 160x320 cm 
lesena miza s predalnikom 
290x170 cm 
šivalni stroj Necchi 885 
prešivni šiv 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Necchi 
šivalni stroj Pfaff 
cik cak 438 
šivalni stroj Pfaff 
cik cak 438 
šivalni stroj Union Speclal 
51300-verižni šiv 
elektromotor 976 obr/min. 
37 kW 
križno previjalni stroj 
Autoconer 

Inv. št. St. 
kom 

5670 

2553 

4293 
4582 
4297 
6065 
5773 
4295 
4583 
5376 
6064 

6702 

3298 

3291 

-
-

1 

1 

1 
1 
1 
1 
1 
1 
1 
1 
1 

1 

1 

1 

Izki. cena 

4.000 SIT 

4.000 SIT 

800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 
800 DEM 

800 DEM 

800 DEM 

400 DEM 

2 20.0I 

1 12.000 DEM 
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Vida Uršič 
svetovna prvakinja 

Vida Uršič na svetovnem, Ivan 
Urh, Tadej Trobevielc in Sandi 
Srdar na evropskem prvenstvu 
so glavni nastopi naših športni
kov na velikih tekmovanjih v tem 
poletju. Ponesli so ime Slovenije 
širom po Evropi. 

- Zmaga na šolskem prvenstvu, 
krajevnem tekmovanju, nato na
slov državnega prvaka, zmaga na 
mednarodnem tekmovanju... in 
nekje na koncu te lestvice je 
naslov Svetovni prvak - World 
Champion. Ta laskavi prestižni 
naslov si je drugič po letu 93 
prikolesarila Vida Uršič. Na sve
tovnem prvenstvu za veteranske 
kategorije v avstrijskem St. Jo-
hannu v njeni starostni kategoriji 
ni bilo boljše od nje. 

- Slovenija je alpska dežela, 
kjer smo skoraj vsi prebivalci 
doma pod hribi. Med ljubitelji 
zdravega načina življenja je zelo 
priljubljeno planinsko pohodni-
štvo. Gorski tek je tako samo hi
trejša oblika pohodništva, pri ka
terem ne rabimo pretirano drage 
opreme. Kdo bo prej na pla
nini, so se včasih skušali že pa
stirji in lovci. Njihovo tradicijo 
nadaljujejo gorski tekači. Na le
tošnjem evropskem prvenstvu je 
tekel tudi Ivan Urh iz Črne. Po 
vzponu v osrčje francoskih Alp 
je na cilj pritekel kot 29., kar 
je bila tudi najboljša slovenska 
uvrstitev. Zmagal je lanskoletni 
svetovni prvak avstrijec Helmut 
Smučk. Teden zatem pa se je s 
slovensko reprezentanco odzval 
vabilu organizatorjev iz britan
skega Walesa. Zvrstili so se na 21. 
mesto. Avgusta so hribovski te
kači tekli na državnem prvenstvu 
v disciplini gor+dol. Ivan Urh 
je osvojil S. mesto in bil tokrat 
hitrejši od brata Lada na osmem 
mestu, ki je branil lanskoletni na
slov najhitrejšega Slovenca v tej 
disciplini. Med mladinkami sta 
dve Andreji - Malijeva in Močni-
kova osvojili 3. in 5. mesto. Ivan 
Urh sije z dobrim tekom pritekel 
tudi mesto v slovenski ekipi za 
nastop na svetovnem prvenstvu, 
ki bo septembra na Škotskem. 

- Hitrost, spretnost, vzdržlji
vost so glavne značilnosti gor
skega kolesarstva. To privlači 
tako športnike, ki se ukvarjajo z 
njim, kot tudi gledalce na tekmo
vanjih. Poleg tega se dejavnost 
odvija v naravnem okolju, kar je 

v današnjih časih, ko vedno bolj 
cenimo zdravo življenje, lepa pre
dnost. Dokaz za vse to je letošnje 
evropsko prvenstvo pod Krko-
noši na Češkem. Člansko tekmo 
si je ogledalo 25.000 gledalcev (ni 
pomota). Na startu v mladinski in 
članski konkurenci se je zbralo 
po 200 najboljših evropskih ko
lesarjev - moutinebikerjev. Tadej 
Trobovšek je med mladimi Evro
pejci osvojil 52. mesto, Sandi Sr
dar pa je po velikih težavah s 
kolesom skozi cilj pripeljal kot 
107. Pred toliko navijači se pač ne 
odstopa.ludi doma smo imeli pe
stro tekmovalno poletje. Na naj
večji tekmi v krosu na slovenskih 
tleh v dolini Završnice pri Žirov
nici smo popravljali slab vtis z 
Ljubnega.Tadej Trobevšek je do
segel lepo zmago med mladinci in 
tako dokazal, da so gorsko kolo 
iznašli nalašč zanj, kupiti pa mu 
ga je pomagal Calcit. Med člani 
je slavil nemški pokalni zmago
valec Bernhard Kaiser, Sandi Sr
dar je bil uvrščen na 6., MM na 
10., Jure Kukovič pa na 19. mesto. 
Med Slovenci za slovenski pokal 
je to zadostovalo za 3., 5. in 10. 
mesto. Za točke slovenskega po
kala smo se potegovali tudi na 
Jezerskem, kjer je Sandi zasedel 
4. mesto, prav tako Tadej v svoji 
mlajši kategoriji, Jure Podbevšek 
pa 10. mesto pri mladincih. 

- Kolesarji, ki pa še vedno 
bolj ljubijo cesto in to asfaltno, 
pa so imeli kar dve tekmovanji 
na Kamniškem. Drugo nedeljo 
v avgustu se je na startu v Ka
mniku zbralo kar 180 ljubiteljev 
hitrega poganjanja pedal, da bi 
se zapodili proti prelazu Črni
vec. Ciljni šprint je odločil zma
govalca. Glavna nagrada - meri
lec srčnega utripa, ki je nepogre
šljiv pripomoček za trening- si je 
prislužil Ljubljančan Rok Cerne, 
kije za vzpon porabil manj kot 33 
minut. DomaČi favorit Sandi Sr
dar je kljub tretjemu mestu tek
movanje vzel le kot trening pred 
EP, od zmage pa ga je ločilo le to, 
daje nastopil z gorskim kolesom. 
Peto mesto je zasedel Matjaž Pe
tek s Križa, bivši član Roga in 
brat še vedno aktivnega Rajka 
Petka, ki vozi v majici kranjske 
Save. Na robu deseterice v abso
lutni konkurenci je prikolesaril 
organizator Martin Kemprle in 
osvojil tudi 2. mesto v kategoriji 

R2. Mesto za njim in prav tako 
2. mesto v najmlajši veteranski 
kategoriji je pri vozil Jože Lindič. 
Od kamniških tekmovalcev so se 
med deseterico najboljših v posa
meznih kategorijah uvrstili: Blaž 
Kveder 9. med Rl; Bine Hribar 
4., Boris Andrejka 6. in Anton 
Bobek 9. med R2; Rajko Petek 
6. in Boris Sedušak 7. med vete
rani B; Niko Urankar 6. in Miha 
Dodič 7. med veterani D; Jure 
Goručan 3. in Matej Anžin 5. med 
mladinci. 

Da je kolesarstvo v Kamniku v 
vzponu, dokazuje udeležba sko
raj štirideset kolesarjev z našega 
konca, večina jih je iz zelo uspe
šnega kluba Anžex team, pod 
vodstvom Martina Kemprla. Pri
reditev je bila kljub mnogim 
organizacijskim težavam, pred
vsem zaradi upravnih orga
nov, odlično izvedena. Oblastniki 
bodo pač morali malo razmisliti, 
kaj je za narodovo dobro - da 
podpirajo kolesarsko dirko ali 
vrtno veselico, na cesti seveda. 
Na zahodu, po katerem se tako 
radi zgledujemo, so te stvari že 
razčistili, v čigavo dobro, razmi
slite sami. 

- Andreja Mali, ki se vneto 
pripravlja na novo smučarsko se
zono, je nastopila na dveh rol-
karskih tekmovanjih v Nemčiji. 
Na prvem v Wenglingenu, kjer s 
povabilom tekmujejo samo sve
tovno znana imena smučarskega 
teka, organizira pa ga petkratni 
olimpijce Johann Behle, je An
dreja skupaj s češko kolegico v 
štafeti dvojic osvojila 10. mesto. 
V Miinchnu pa ji na šprintih na 
izpadanje žreb ni bil naklonjen, 
saj je za tekmici izbral dve vr
hunski ruski tekačici. Naslednji 
krog tekmovanja, v katerega sta 
se uvrstili dve najhitrejši, je izgu
bila le za nekaj centimetrov. Na 
prvem domačem tekmovanju s 
tekaškimi rolkami v Preddvoru je 
slavila v ženski konkurenci. 

- Vida Uršič je na cestnem dr
žavnem prvenstvu kot druga pri
peljala na cilj. Za doseženo mesto 
pa ni dobila težko prisluženega 
priznanja, ker so jo diskvalifici
rali, ker se po prihodu skozi cilj 
ni podpisala na ciljno listino. Na 
to novost je pač nihče ni opozoril. 
Žal se tudi to dogaja v športu, 
nima pa veliko povezave z njim. 

- Zelo aktivni člani Anžex te-
ama za 1. oktober pripravljajo 
gorski tek iz Kamnika na Stari 
grad. Vabljeni, še je čas tudi za 
trening. 

METOD MOČNIK 

Kamničan Miro Kregar osvojil 
bronasto kolajno na EP 

Gorski kronometer 
»Šmartno-Rakitovec '95« 

Kolesarsko društvo KIK Ka
mnik se tudi letos ni izneverilo 
tradiciji in je že tretjič pripra
vilo gorski kronometer »Šmar
tno-Rakitovec«. Tekmovanje je 
bilo 19. avgusta ob 15. uri v 
Šmartnem v Tuhinjski dolini, 
kjer je bil start te zahtevne pre
izkušnje. Dolžina proge je pribli
žno 7 kilometrov in po zahtev
nem vzponu se tekmovalci dvi
gnejo na 900 metrov nadmorske 
višine naRakitovecProgajena 
nekaterih odsekih zelo strma, saj 
je maksimalni vzpon 14 odstot
kov. 

Kljub ne preveč obetavni vre
menski napovedi so se pri bi-
stroju Kostel v Šmartnem že 
kmalu po 12. uri začeli zbirati 
prvi tekmovalci. Do tretje ure 
popoldan, ko je bil predviden 
start, je bilo prijavljenih 164 tek
movalcev, kar priča o zelo dobri 
organiziranosti tekmovanja, ki 
iz leta v leto pridobiva nove pri
vržence, hkrati pa tudi kakovost. 
Po lanskoletnem sončnem vre
menu pa je tokrat tekmovanje 
potekalo v zelo različnih tekmo
valnih pogojih. Že po približno 
polovici tekmovalcev je začelo 
deževati, najprej samo v zgornji 
polovici proge, kasneje pa po 
celi progi. Vendar pa tekmoval
cev to ni pretirano motilo, kajti 
dosegali so zelo dobre rezultate. 
Po premagani progi so se na cilju 
lahko okrepčali z vročim čajem 
ali pa z limonado in sadjem. 

Razglasitev rezultatov pa se 
je žal začela z rahlo zamudo, 
kajti tekmovanje se je zavleklo 
zaradi velikega števila tekmo
valcev. Prvi trije v vsaki kate
goriji so dobili lične pokale in 
bogate praktične nagrade, prvih 
10 v skupnem seštevku pa je 
poleg tega dobilo posebne na
grade. Vsak udeleženec tekmo
vanja pa je ob prijavi prejel 
spominsko majico. Nagrajeni so 
bili tudi najmlajši, najstarejši in 
najvztrajnejši tekmovalec. Naj
vztrajnejši je bil tekmovalec, ki 
je kmalu po startu strgal verigo 
in tako več kot tri četrtine proge 
prepešačil in tako nagrado po
šteno zaslužil. 

Kolesarsko društvo KIK Ka
mnik se zahvaljuje tekmoval
cem za množično udeležbo, 
časomerilcem in redarjem za 
varno izvedbo tekme, še posebej 
pa glavnemu pokrovitelju Trgo
vinskemu in gostinskemu podje
tju Gros. Zahvala gre tudi osta
lim sponzorjem, ki so omogočili 
izvedbo tekmovanja: Kam-Bus, 
Bistro Kostel Šmartno, Picerija 
Jurček, Proloco šport Kamnik, 
Mi Amigo, d.o.o., Mengeš, Agro-
emona, Titan Kamnik, Gostišče 
pri Olgi Moste, N. N., usnjena 
konfekcija Kamnik, Lesna Lju
bljana, posebej pa še KIK-u Ka
mnik in direktorju g. Petru Ku-
retu ter Radio klubu Kamnik za 
vzpostavljanje zvez. 

Rezultati: REKREATIVCI 

Rl: 1. Čeme Rok - Stopteam, 
18.39.2. Podrekar Gorazd - Pe-
temelj, 18.40, 3. Bogataj Janez 
- Peternelj, 18.55; REKREA
TIVCI R2: 1. Baje Darko - Jo-
viland, 19.25,2. Debenec Bojan 
- Uni, 19.41,3. Andrejka Boris -
Anžex, 20.04; ŽENSKE Rl: 1. 
Sajevec Marjeta - Krka, 24.46, 2. 
Velikanje Rosana - Sloga, 26.25, 
3. Kušar Jerneja - Dravlje, 28.49; 
ŽENSKE R2: l.Logonder Ma
rija - Proloco sport, 21.52,2. Ma-
renče Cilka - Strahovica, 29.50, 
3. Seršen Marta - Strahovica, 
31.45; DEČKI DO 14. LET: 1. 
Vičič Klemen - Bistre, 20.56, 2. 
Koncilja Miha - Suhadole, 21.36, 
3.Fajt Kristijan - Portorož,22.10; 
MLADINCI DO 18 LET: 1. 
Ukovič Alen - Portorož, 20.23, 
2. Anžin Matej - Anžex, 20.50, 
3. Škof Peter - Uni, 21.13; VE
TERANI A: 1. Zaje Silvo -
Hrast, 19.04, 2. Rogelj Jože -
Stopteam, 19.47, 3. Lindič Jože 
- Anžex, 20.33; VETERANI B: 
1. Oblak Lojze - Marmor, 20.11, 
2. Mihovilovič Ivan - Peternelj, 
20.57.3. Oslaj Vili - Rog Franek, 
22.41; VETARANI C: 1. Frelih 
Milan - Peternelj, 22.29,2. Gar-
tner Franc - Železniki, 22.34, 3. 
Hafner Jože - Rog Franek, 22.38; 
VETERANI D: Fabčič Alojz -
Ljubljana, 23.37,2. Rejec Marko 
- Puntar, 24.02, 3. Novak Vinko 
- Intersport, 24.26; VETERANI 
E: 1. Černjač Slavko - Rog Fra
nek, 27.00,2. Geč Blaž - Podutik, 
29.40,3. Černivec Lado - TK Lju
bljana, 35.42. 

za KD KIK KAMNIK 
JOŽE KLEMENC 

Na skrajnem severu Nemčije 
v pokrajini Jumme, je potekalo 
evropsko prvenstvo v dolgem -
Ironman triatlonu (3,8 km pla
vanju, 180 km kolesarjenja in 
42,2 km teka), ki se ga je ude
ležila tudi slovenska reprezen
tanca. Pod vodstvom Grege Jane-
žiča so jo sestavljali Nataša Na-
krst, Janez Avsec, Matjaž Kovač, 
Uroš Velepec, Igor Kogoj in Miro 
Kregar. 

Nataša Nakrst je v izre
dno močni konkurenci zasedla 
odlično 5. mesto. Kljub prejšnjim 
zmagam na tekmah evropskega 
pokala in poleg številnih drugih 
odličnih uvrstitev ga šteje za svoj 
največji uspeh. Ker so na tekmi 
vladale zelo ugodne razmere, je 
dosegla zavidanja vreden čas 9 
ur in 23 minut. Med 20 tekmo
valkami je zmagala Nemka Ines 
Estedt s časom 8;56. V moški 
konkurenci je med 80 nastopa
jočimi zmagal Nemec Mathias 
Klumpp s časom 8;06, odlično 8. 
mesto pa je zasedel Igor Kogoj; s 
časom 8;33 je še enkrat potrdil, 
da sodi v evropski in svetovni 
vrh ironman triatloncev. Novinec 
med jeklenimi možmi, sicer pa 
izkušen biatlonec, Uroš Velepec 
je s 14. mestom in časom 8;49 
dosegel nepričakovan zavidanja 
vreden rezultat. Zelo suvereno 
pa je s progo opravil tudi kamni
ški megatriatlonec Miro Kregar, 
ki je s časom 8.57 in 19. mestom 
kljub temu, da zaradi poškodbe 

mesec dni ni mogel trenirati, še 
enkrat dokazal svoje sposobnosti 
na mednarodnem prizorišču. 

Tako kot Igorja Kogoja so 
zaradi popite vode med plava-

Miro Kregar z bronasto ko
lajno z evropskega prvenstva v 
Ironman triatlonu. 

njem v umazani reki mučile že
lodčne težave tudi Matjaža Ko
vača. Kljub bruhanju in dehidra-
ciji je zasedel 23. mesto, Janez 
Avsec pa po težavah s hrbtom 47. 
mesto. 

Najbolj razveseljiva pa je bila 

novica, da je trojica jeklenih mož 
- Igor Kogoj, Uroš Velepec In 
Miro Kregar zasedla tretje me
sto med reprezentančnimi eki
pami in osvojila bronasto kolajno 
ter premagala triatlonske velesile 
kot so Nizozemska, Avstrija, Če
ška, Poljska itd. Zmagala je Nem
čija pred Veliko Britanijo in Slo
venijo. 

Takšnemu uspehu so prav 
gotovo botrovale tudi skupne 
14-dnevne reprezentančne pri
prave v Kamniku, ki jih je or
ganiziral predsednik Upravnega 
odbora Triatlonske zveze Slove
nije, g. Bogdan Jamšek. Iz Kole
sarskega društva Kamnik - Tria
tlonske sekcije sta se v reprezen
tanco uvrstila dva člana kluba in 
sicer Grega Hočevar v kratkem 
triatlonu, ki je bilo v švedskem 
Stockholmu, in Miro Kregar v 
dolgem triatlonu, ki se je odvijalo 
v nemškem Jummeju. Gregi Ho
čevarju se je nastop nekoliko po
nesrečil, saj je glede na njegove 
sposobnosti zasedel skromno 91. 
mesto, medtem ko je Miro Kre
gar dosegel osebni rekord in do
slej največji uspeh, na katerega 
ga bo spominjala bronasta ko
lajna. 

K medalji so Mirotu pripo
mogli: Telekom Slovenije, ENI
GMA Securitv, VTZ- Alarmni si
stemi in AFP Adidas. 

Vodja ekipe: 
GREGA JANEŽIČ 

Lokostrelstvo 

Novi državni mladinski 
in kadetski rekordi 

Člani LK Kamnik so kljub zaslu
ženim počitnicam intenzivno tre
nirali. Rezultati zato niso izostali. 
V mesecu avgustu so se udeležili 
kar dveh mednarodnih tekmovanj 

v disciplini FITA ter tekmovanja v 
disciplini 900 krogov. 

Prvo tekmovanje je bilo 6. av
gusta 199S na Dunaju v disciplini 
FITA. Na tem tekmovanju so po-

Kamniške lokostrelke se ne bojijo moške konkurence - prvi trjje 
s FITA turnirja v Gradcu 

Tri kola pred koncem Virtus tretji 
Balinarji dupliškega Virtusa 

po poletnem odmoru uspešno 
nadaljujejo tekmovanje v I. dr
žavni ligi. Najprej so v gosteh pre
magali ekipo Primskovega s 3:13, 
nato so na domačem igrišču do
bili tri točke v tekmi v Prestran-
kom (10:6). Na Jesenicah pa so 
morali s tesnim izidom 9:7 prepu
stiti zmago domačinom. Dupli-

čani so v dosedanjih kolih zbrali 
25 točk in so tri kola pred kon
cem letošnjega tekmovanja na 
tretjem mestu, za Sovičem (39) 
in Jadranom Pata (29). Doma jih 
čaka še srečanje s Planincem, v 
gosteh pa s Hujami in za konec v 
nedeljo, 1. oktobra, še s favoritom 
Sovičem iz Postojne. 

(b) 

leg najboljših avstrijskih tekmoval
cev sodelovali tudi tekmovalci iz 
Slovenije. Mitja Burja je v članski 
konkurenci s 1155 krogi dosegel 
odlično 3. mesto, Primož Flerin pa 
v isti konkurenci s 1096 krogi 8. 
mesto. V članski ženski konkurenci 
je Danijela Flerin s 1177 krogi do
segla 1. mesto, Špela Grkman pa s 
1056 krogi 2. mesto in izboljšala 
svoj osebni rekord kar za 26 kro
gov. 

13.08.1995 pa so tekmovalci od
potovali na tekmovanje v disciplini 
FITA v Gradec To tekmovanje bo 
vsekakor ostalo še dolgo v spo
minu ne samo tekmovalcem, pač 
pa celotnemu vodstvu LK Kamnik 
zaradi doseženih izjemnih rezulta
tov. Danijela Flerin je postavila 2 
državna rekorda, Špela Grkman pa 
kar 3. Tako je Danijela Flerin po
stavila nov državni rekord za mla
dinke v disciplini FITA s 1214 krogi 
(prejšnji rekordTeje Makoter je bil 
1213 krogov) ter nov državni re
kord za mladinke na razdalji 60 m s 
309 krogi in tako izboljšala rekord 
Teje Makoter kar za 14 krogov. 
Špela Grkman je s 1203 krogi po
stavila nov kadetski rekord (prej
šnji rekord Danijele Flerin je bil 
1195 krogov) ter nov kadetski in 
mladinski rekord na razdalji 50 m s 
304 krogi (prejšnji kadetski rekord 
Danijele Flerin je bil 290 krogov, 
prejšnji mladinski rekord Teje Ma
koter pa 289 krogov). Ostali tek
movalci so dosegli naslednja me
sta: Primož Flerin s 1170 krogi 6. 
mesto, Mitja Burja pa s 1169 krogi 
7. mesto v članski konkurenci. 

19.08.1995 so se udeležili loko
strelskega tekmovanja v disciplini 
900 krogov. Tudi v tej disciplini so 
tekmovalke dosegle 3 državne re
korde. Danijela Flerin je z rezulta
tom 801 krog postavila nov članski 
državni rekord (prejšnji državni 
rekord Ksenje Podržaj je bil 791 
krogov) ter izboljšala mladinski re
kord, ki je kar za 48 krogov boljši 
od starega rekorda Teje Makoter 
(753 krogov). Špela Grkman pa je 
z rezultatom 781 krogov kar za 28 
krogov izboljšala prejšnji kadetski 
rekord Teje Makoter (753 krogov). 
Polona Lanišek je z rezultatom 635 
krogov dosegla 2. mesto med ka-
detinjami. Primož Flerin je z 835 
krogi med kadeti dosegel 1. mesto. 
S tem rezultatom bi bil 1. tudi 
v članski konkurenci. Mitja Burja 
je z doseženimi 814 krogi dosegel 
2. mesto, Jure Končan pa z doseže
nimi 754 krogi 3. mesto med kadeti, 
Gregor Končan pa je v kategoriji 
mladincev zmagal s 781 krogi. 

Upajmo, da bomo lahko tudi 
z naslednje lokostrelske preizku
šnje, ki bo 3. 09. 1995 v Gradcu, 
poročali o dobrih rezultatih loko-
strclcev LK Kamnik. 

TJAŠA 
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Jožko in Saša Lindič na 
kolesarskem dopustu 

Mednarodni 
šahovski dvoboj 

Ljudje različno izkoristijo čas, 
namenjen letnemu oddihu. Tako 
sta se zakonca Jožko in Saša Lin
dič iz Kamnika odločila za dopu-
stovanje s kolesi. Oba sta tudi si
cer vneta kolesarja, ki ju je moč 
srečati na različnih krajih. 

V sedmih dneh sta prevozila 
več kot 1000 km in obiskala 
vse pomembnejSe kraje Slove
nije. Tudi Vršič je bil njun cilj, 
ki sta ga uspešno premagala. Pe
ljala sta se po trentarski dolini 
pa vse do morja, kjer sta se celo 
namakala. Skozi Notranjsko ju 
je pot vodila na Dolenjsko, Za
savje in na Štajersko vse do Mur
ske Sobote. Obkrožila sta Len-

jih imata nekaj nad 40, saj sta že 
prekaljena kolesarja. To velja še 
zlasti za Jožka, ki se redno ude
ležuje mnogih amaterskih kole
sarskih tekmovanj, s katerih se 
vrača s pokali. Prav v teh dneh je 
osvojil I. mesto na tekmovanju v 
Predmeji na Primorskem. Prejel 
je lep pokal. 

Potovanje s kolesi na tako 
dolgi progi mora mora biti pravo 
doživetje in verjetno to ni bila 
njuna zadnja tura na takem po
čitniškem potovanju. Med potjo 
sta vtisnila več žigov v knjižico 
kolesarske transverzale. Še se 
bosta preizkušala v kolesarskih 
spretnostih in prepričani smo, da 

V domačem okolju po vrnitvi s 1000 km dolge poti 
davo, Maribor in pristala v Vele
nju. Domov sta se vrnila čila in 
živahna ter polna prijetnih vtisov. 
Povsod sta bila prijazno sprejeta 
in sama pravita, da je bilo tako 
dopustovanje enkratni užitek. Pri 
vožnji ju niso motila leta, čeprav 

bosta našla posnemovalce. Na 
taki in ali podobni poti ju bomo 
v prihodnje gotovo še srečali in 
ju bomo tudi z zanimanjem spre
mljali 

STANE SIMŠIČ 

KONFET, d.o.o., KAMNIK 
TEL./FAX: 061/813-934 

TRGOVINA AJDA 
(NASPROTI tovarne STOL) tel.: 813-892 
STE BILI NA DOPUSTU, STE ZAPRAVILI VEČ, KOT BI SMELI? SEDAJ 

VAS PESTIJO FINANČNI PROBLEMI, PRED VAMI PA SO MESECI 
NAKUPOV OZIMNICE, KURJAVE, ŠOLSKIH POTREBŠČIN... 

DELOMA VAM LAHKO PRISKOČIMO NA POMOČ V NAŠI TRGOVINI. 
KAKO? 

TAKO, DA IMAMO REDNE PRODAJNE CENE VSEH PREHRAMBENIH 
IZDELKOV, KOZMETIKE, ČISTIL IN PRAŠKOV ZNIŽANE ZA 

5 DO 15% 
PRI PLAČILU S ČEKI VAM NUDIMO ZAMIK PLAČILA 

NAKUP NAD sit 
2.500,00 
3.500,00 
4.500,00 
5.500.00 
6.500,00 
8.000,00 

ZAMIK PLAČILA DNI 
15 dni 
16 dni 
17 dni 
18 dni 
19 dni 
20 dni 

KMETIJSKA TRGOVINA 
jd.o.o., Stritarjeva 2, VIR, Domžale 
|(iz smeri Kamnika za papirnico Količevo desno) 
tel./fax: 713-536 

AGRARD 

vam nudi. 

- VRTNE IN NARAMNE KOSILNICE 
- MOTOKULTIVATORJE IN MOTORNE ŽAGE 
- STISKALNICE, MLINE IN KADI ZA SADJE 
- KMETIJSKO IN VRTNO ORODJE 
- TULIPANE, NARCISE IN OSTALE ČEBULNICE 

SEMENA 
- ZEMLJO ZA PRESAJANJE, GNOJILA, ŠOTO... 
- REZERVNE DELE ZA KOSILNICE, TRAKTORJE IN 

OSTALE STROJE 

IN 

BCS 
Obiščite nas, veseli bomo vašega obiska! 

Po enajstih letih je bil v Ko
mendi spet odigran mednaro
dni Šahovski dvoboj med eki
pama NORRESUNDBY SKA-
KKLUB iz Danske in Šahovskim 
klubom Komenda. Leta 1984 je 
gostujoča ekipa zmagala z rezul
tatom 8,5 proti 1,5. Ekipa NO-
RRESUNDBY SKAKKLUB je 
v ponedeljek, 3. julija 1995, odi
grala dvoboj z ekipo Šahovskega 
društva Napredek Domžale v 
Domžalah in zmagala z rezul
tatom 6,5 proti 3,5. V četrtek, 
6. julija 1995, je Danska ekipa 
odigrala dvoboj z ekipo Šaho
vskega društva Dr. Milan Vid
mar in izgubila z rezultatom 
4,5 proti 5,5. V petek, 7. ju
lija 1995 se je ob 17. uri v 
prostorih Osnovne šole Komen-
da-Moste okrepljena ekipa Ša
hovskega kluba Komenda pome
rila z ekipo Norresundbjr skak-
kluba. Povprečni rating gostujo
čih igralcev je bil približno 2192, 
povprečni rating domačinov pa 
približno 2038. Po moči igralcev 
smo bili precej slabši, saj smo za
ostajali za 154 točk, vendar to ni 
motilo naših igralcev. Boji so bili 
ves čas izenačeni in dolgo časa ni 
kazalo na bistveno prednost ene 
ali druge ekipe. Po dveh urah in 
pol je prvo partijo končala Pavla 
Košir, ki je zmagala in povedla 
domačo ekipo v vodstvo. Nato 
so se končale štiri partije z re
mijem. Po štirih urah igranja je 
Petra Ipavec v boljši poziciji in 
v časovni stiski spregledala kva
liteto ter izgubila. Rezultat je bil 
izenačen. V nadaljevanju je imel 
smolo Tone Trebušak, ki mu v 
očitno remi pozicijo ni uspelo re-
mizirati. Lepo zmago je po odlič
nem napadu dosegel Ciril Križelj. 
Dvoboj se je končal po skoraj 
petih urah igranja z rezultatom 
6 proti 4 za ekipo iz Danske. 
Doslegli smo velik uspeh, končni 
rezultat je bil zelo zadovoljiv in 
vse igralce je potrebno pohva
liti za dobro igro. Rezultati posa
meznih dvobojev so bili sledeči: 
Andresen Per (2344) - Marjan 
Karnar (2230) remi; Eric Bent-
zen (2330) - Igor Kragelj (2184) 
remi; Jorgen Jorgensen (2284) -
Tone Trebušak (2146) 1:0; Svend 
Pedersen (2289) - Bojan Hribar 
(2005) remi; Eddi Poulsen (2126) 
- Petra Ipavec (2076) 1:0; Bent 
Chrisrensen (2180) - Robert Ber-
gant (2000) 1:0; Poul Eric Norga-
ard - Srečo Sitar (2000) 1:0; Je-
sper Bojsen (2050) -Ciril Križelj 
(1852) 0:1; Lars Jensen (2010) -
Marjan Kern (1849) remi; Helle 
Pedersen (1504) - Pavla Košir 
(2017) 0:1. Za uspešno izvedbo 
tekmovanja se moramo pose
bej zahvaliti sponzorjem: KE-
MOSTIK Kamnik in Krajevni 
skupnosti Komenda za finančna 

sredstva; lončarstvu Franc Krem-
žar za lepa spominska darila in 
Osnovni šoli Komenda-Moste za 
prostor. 

IX. Odprto prvenstvo 
Komende 

V času od 3. do 6. julija 1995 
je bilo v prostorih Šahovskega 
kluba Komenda izvedeno že tra
dicionalno tekmovanje mladih. 
Nastopilo je 10 igralcev, ki so 
odigrali 9 kol po Bergerjevem 
sistemu, tempo igranja 1 ura na 
igralca. Zmagovalec turnirja je 
postal Robert Bergant (ŠK Ko
menda) 8,5 točk. Sledijo: Anže 
Marn (o. š. Venclja Perka Dom
žale) 7 točk, Lucija Rovtar (o. š. 
Venclja Perka Domžale) 6 točk, 
Sandi Spruk (Stranje) 6 točk, Ta
dej Smole (SK Komenda) 5,5 
točk, Mark Agovič (o. š. Stranje) 
5,5 točk itd. 

VI. Mednarodni šahovski 
turnir mesta Ljubljane 

Tekmovanje je bilo odigrano 
v Ljubljani od 17. do 25. junija 
1995. V konkurenci 130 igral
cev so uspešno nastopili igralci iz 
naše občine, zlasti Bojan Hribar 
(ŠK Komenda), ki se je ves čas 
turnirja boril z najboljšimi igralci 
in bil v samem vrhu. Osvojil je 6 
točk, zasedel 18. mesto in osvojil 
naslov mojstrskega kandidata ter 
izpolnil pogoje za osvajanje ELO 
ratinga. Nastopili so še: Igor Kra
gelj (LŠK Iskra Ljubljana) osvo
jil 5 točk, Tomislav Spilak (ŠK 
Komenda) 4 točke, Matej Seli-
škar (ŠK Komenda) 2,5 točk. 

Slovenski rating 

S 1. julijem 1995 je pri
čela veljati nova rating lista. 
Mladi šahisti so v prvi polo
vici leta 1995 bistveno popra
vili svoje rating točke. Tako 
imajo nekateri igralci nove ra
ting točke za počasni in aktivni 
šah: Bojan Hribar 2005/2094, 
Robert Bergant 2000/2065, To
mislav Špilak 1866/1838, Ma
tej Seliškar 1739/1757, Uroš Je-
rovšek 1695/1837, Tjaša Ipa
vec 1669/1691, Tadej Smole je 
osvojil II. kategorijo 1667/1935, 
Mark Agovič 1662/1889, Ma
rija Pavlic je osvojila II. kate
gorijo 1640/1842, Primož Pod-
belšek je osvojil II. katego
rijo 1625/1714, Tina Vogrinec 
1581/1548, Danijela Jurgec je 
osvojila III. kategorijo 1574/1657, 
Andreja Peterlin 1517/1544, 
Sandi Spruk 1515/1751, Simona 
Zupane 1500/1683 itd. 

FRANC POGLAJEN 

l 
l 

i 
l 

i 
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Molkova pot 5, Kamnik 
tel.: (061) 832-201, fax.: (061) 832-219 

Nudimo: 
prozorna gladka stekla (od 
2 mm do 10 mm) 
obarvana gladka stekla 
refleksna stekla 
omamentna stekla 
profilno steklo - kopilit 
izolacijsko steklo - termopan 
lastne proizvodnje 
zasteklitev balkonov 

Možnost plačila na več obrokov. 
Delovni čas: od ponedeljka do petka od 7. do 
15. ure, v nujnih primerih pa nas lahko pokličete 
od ponedeljka do sobote od 6. do 18. ure. 

EStomnu 
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V juliju so se poročili: 
ZABRET Matjaž, pom. transp. delavec izTopol pri Mengšu, 
in KERN Breda, upravni tehnik iz Nasovč 
VRANKAR Robert, delavec pri obdelavi lesa iz Lok v Tuhinju, 
in PIKL Breda, odtiskovalka iz Motnika 
VALENTINČIČ Zoran, vodja tkalnice iz Kamnika, 
in KRAŠOVEC Darja, dipl. pravnik iz Kamnika 
VRANKAR Roman, prodajalec iz Kamnika, 
in VODLAN Zdenka, šivilja usnj. galanterije iz Podgorja 
URANKAR Jurij, komercialist iz Godiča, 
in LIČEN Andreja, absolventka agronomije iz Oševka 
ŠPRUK Simon, elektrotehnik iz Kamnika, 
in VRHOVNIK Irena, ekonomski tehnik iz Kamnika 

V juliju so umrli: 

- ŠTUPAR Ivana, upokojenka iz Tučne št. 5, stara 94 let 
- BRAČIČ Izidor, upokojenec iz Kamnika, Ul.Toma Brejca 9, 
star 67 let 

- SUŠNIK Valentin, km. delavec iz Tučne 1, star 74 let 
- KOCJAN Franica, os. upokojenka iz Kamnika, 
Župančičeva 3, stara 72 let 

- KRIŽELJ Ciril, upokojenec z Mlake št. 38, star 67 let 
- TONIN Frančišek, upokojenec z Vrhpolja pri Kamniku 17, 
star 63 let 

- STAROVASNIK Srečko, varnostnik s Podstudenca št. 5, 
star 45 let 

- PESTOTNIK Pavel, upokojenec iz Golic št. 17, star 89 let 

Srečanje 
strelcev veteranov 

Občinska Strelska zveza Ka
mnik je v nedeljo, 27. avgusta 
1995, pripravila srečanje strelk in 
strelcev veteranov. Tekmovanje z 
zračno puško je bilo na strelišču 
v Kamniku. 

Srečanje se je udeležilo 25 
strelk in strelcev, ki so se pome
rili med seboj. Doseženi so bili 
kar dobri rezultati. Vsak strelec 
je imel na voljo 10 strelov -100 
možnih krogov. 

Med strelkami so se najbolje 
uvrstile: 

1. Pavla Košir, 66 krogov, 2. 
Ivanka Repič, 50 krogov, in 3. 
Julka Flerin, 47 krogov. 

Med strelci pa so bili najboljši: 
1. Avgust Iskra, 78 krogov, 2. 

Franjo Rihtar, 78 krogov, in 3. 
Franc Zadrgal, 76 krogov. 

Vsi navzoči so tekmovali še za 
Spominsko tarčo z enim strelom. 
To spominsko tarčo so name
nili dolgoletnemu predsedniku 
in organizatorju Strelske družine 
Ivanu Podgorniku, ki je trenutno 
v bolnici in se tekmovanja ni mo
gel udeležiti . 

Najboljši je bil Peter Plevel, ki 
je zadel čisto desetko. Med tek
movanjem so strelci preizkušali 

svoje sposobnosti še v streljanju 
na tarčo s tremi streli za prak
tične nagrade. 

Najboljši je bil Janez Podgor
šek, ki je zadel 29 od 30 možnih 
krogov. 

Tak način druženja strelcev je 
primeren za utrjevanje prijatelj
stva in nadaljevanje tradicije. Or
ganizatorji so tekmovanje pripra
vili zelo dobro, zato je potekalo 
brezhibno. Prav zaradi tega se 
vsakoletnega tekmovanja strelci 
z veseljem udeležujejo. Sicer ima 
strelstvo na kamniškem zelo do
bro osnovo in odlično preteklost. 

Za prigrizek in žejo je tudi bilo 
preskrbljeno, vse po zmernih ce
nah. Dišeče vonjave so kar vabile 
k pokušini Podgorškovih specia-
litet. 

Tekmovanje je bilo zaključeno 
kmalu po 12. uri, ko so se udele
ženci vračali domov, del članov 
strelske družine Kamnik pa je ta
koj odšel na drugo prijateljsko 
srečanje s sosednjo strelsko dru
žino, kjer so tudi zmagali. 

STANE SIMŠIČ 

Peter Plevel, (prvi z desne) najboljši strelec v spominsko ploščo 
Avgust Iskra, (drugi z desne) najbolje uvrščeni strelec v tarčo z 10 
streli 

PRODAJA, SERVIS, MONTAŽA OGREVALNE 
TEHNIKE 

TERMOTEHNIKA 
- AVGUŠTIN 

* oljni gorilniki 
* oljne garniture 
*pečiSIME,ITP 
* rezervni deli 
* cisterne za olje 

STARET0VA 2,61234 MENGEŠ, TEL: (061) 739-426 

DELOVNI CAS 
od ponedeljka do sobote 8.00 do 19.30 
nedelja 8.00 do 12. ure 



7. SEPTEMBRA 1995 to in ono KAMNIŠKI OBČAN 13 
Gobe in mi 

V mesecu juniju se začnejo 
na tržnicah pulti šibiti pod 
borovnicami, pa pod lisičkami 
in kasneje jurčki... Gobe sicer 
lahko kupimo, še raje pa zdru
žimo prijetno s koristnim in po
poldne ali ob koncu tedna zavi
jemo v osvežilen hlad gozdov. 
Oddahnemo se in sprostimo 
ter pri tem naberemo košarico 
gob. 

Povprečen nedeljski gobar 
dobro pozna in nabira dve do 
tri vrste gob. Nekje je morda 
slišal, da so gobe koristne, pa je 

4 JL ' 
( 

pozabil, za kaj pravzaprav gre. 
Ce gob ne pozna, jo za vsak 
slučaj brcne, če pri roki nima 
košare, gobe natlači v vrečko! 
Morda malce pretiravamo, za 
vsak slučaj pa vam bomo v 
tem prispevku predstavili ne
kaj zanimivosti in nasvetov iz 
gobjega sveta. 

Najzgodnejši fosilni ostanki 
gob so iz srednjega devona, 
stari torej več kot 300 milijonov 
let. Gobe so jedli faraoni v sta
rem Egiptu, zelo so jih častili 
Rimljani in stari Grki. Danes je 
po vsem svetu znanih že okrog 
100000 vrst gliv (ne le gozdnih,) 
v Sloveniji jih imamo popisanih 
preko 2000 vrst. 

Razjasnimo še pojma goba 
in gliva, ki ju večkrat zame
njamo. Goba je plod glive, 
je le njen vidni del. Skrito 
očem, pod zemljo, pa se ra
zrašča belo vlaknasto podgo-
bje. Večina gliv je okolju kori
stnih. Saprofitne glive predelu
jejo ostanke odmrlih organiz
mov, mnoge druge vrste gliv 
pa živijo v sožitju z rastlinami, 
predvsem z drevesi. Te se pre
pletajo s koreninami dreves in 
iz njih srkajo hranilne snovi, 
obenem pa pomagajo razkra
jati humus in tako oskrbujejo 
drevesa z rudninskimi snovmi. 
So nepogrešljiv, pomemben del 
gozdnega ekosistema. 

Žal pa so gobe zaradi pre

obremenjenosti okolja, še bolj 
pa zaradi množičnega preti
ranega nabiranja, vedno bolj 
ogrožene. Da bi jih zaščitili, je 
bila v Sloveniji v 1.1994 izdana 
Uredba o zavarovanju samoni
klih gliv. Ta prepoveduje nabi
ranje 70 vrst gob, večinoma uži
tnih, pa tudi neužitnih in stru
penih. Od najbolj znanih uži
tnih se najdejo na seznamu kar-
želj, velika livka, čebular, vse 
vrste gomoljik, pa tudi luskati 
različek navadne lisičke (klo
buk je posut z drobnimi vijoli
často rdečimi pegami in je vi
deti luskast). 

V osrednjih območjih naro
dnih in regijskih parkov ter 
v naravnih in gozdnih rezer
vatih je prepovedano nabirati 
vse vrste gob. V ostalih gozdo
vih lahko posameznik v enem 
dnevu nabere le do 2 kg gob. 
Gobe je treba že v gozdu grobo 
očistiti prsti ter listja in iglic, 
domov pa jih moramo odnesti 
v trdni embalaži. Kdor se tega 
ne bo držal oz. bo celo namerno 
uničeval gobe in podgobje, bo 
lahko že na kraju samem za 
kazen odštel 10.000 SIT. Še po
sebej strogo sta z uredbo opre
deljena odkup ter iznos gob in 
gobjih izdelkov preko državne 
meje. 

Ne glede na uredbo naj vam 
ponudimo še nekaj nasvetov: 

• Ne poberimo vseh gob 
na istem rastišču! Pustimo pre
zrele, črvive, da se bodo iz tro-
sov lahko razvile druge! Pu
stimo mlade, nezrele, ker se jih 
včasih težko loči od strupenih! 

• Gobe nabirajmo le, če smo 
prepričani, da jih poznamo in 
da bo užitne! 

• V gozd peljimo tudi 
otroke! Pojasnimo jim, kako 
gobe rastejo, naučimo jih obču
dovati, ne le nabirati. Vendar 
pa bodimo zelo previdni pri 
ponujanju gobjih jedi! Že zelo 
majhen grižljaj strupene gobe 
je zaradi majhne telesne teže 
otrokom zelo nevaren! 

• Gobe naj veljajo predvsem 
za začimbo in ne za glavno jed! 

Vsemu napisanemu nav
kljub ali pa prav zaradi tega 
vam želimo veliko užitka pri 
pohajanju po gozdu in dober 
tek! 

Marijana Tavčar 
Zavod za gozdove Slovenije 

Območna enota Ljubljana 

ŠPORTNA TRGOVINA 
"Sport SERVIS ŠPORTNE OPREME 

' PerOVO 27, Kamnik (ob kamniški obvoznici) 
tel.: 812-936 

Nudimo vam: 
• OPREMO ZA POHODNIŠTVO IN PLANINSTVO - NAHRBTNIKI, ČEVLJI... 
• TRENIRKE, ANORAKE, VETROVKE IN OSTALA ŠPORTNA OBLAČILA 
• VSE ZA TENIS 
• GORSKA KOLESA IN DODATNO OPREMO 

V SERVISU ŠPORTNE OPREME VAM NAPNEMO TENIŠKI LOPAR S 
KVALITETNIMI STRUNAMI. 

VABUENI! 

- Ariel 2,4 kg 649 SIT 
- olja - razna 175 SIT 
- kava barcaffe 150 SIT 
- kis (11) 110 SIT 
- sladkor V1 120 SIT 
- belo vino smederevka 150 SIT 
- pivo Union, Laško 85 SIT 

Odprto od & do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 17. ure, 
ob nedeljah od 8. do 12. ura 

STEKLARSTVO 
DOMŽALE 

Delovni cas: 
pori., tor., čet. 
in pet. o d 7h do 15h 

sreda od 7h do 17h 

Telefon: 715-717 in 713-821 

V MENGŠU -
OB CESTI LJUBLJANA BRNIK 

PRODAJAMO POSLOVNE PROSTORE 
V TREH ETAŽAH, VSAKA PO 520 m2 

• MOŽNOST DELITVE NA MANJŠE ENOTE 

NEPREMIČNINE 

Delovni čas od 8. do 18., sobota od 9. do 13. ure. 

Dalmatinova 10, Ljubljana 
tel.: 061 133 31 38, Faks: 133 62 15 

Srednja šola Rudolfa 
Maistra Kamnik za 
določen čas išče na 
širšem področju Ka
mnika enosobno sta
novanje ali garsonjero 
za svojega sodelavca iz 
Velike Britanije. 

Vselitev septembra. 

Mali oglasi 
Kmetijo cca 4 ha za konjerejo, 
v ravninskem delu, kupimo. Tel.: 
328-270. 
Instruiram matematiko, fiziko in 
kemijo za osnovne In srednje 
šole. Tel.: 739-412. 
V Vranji Peči prodam trav
nik 10.000 m2 (nezazidljiv). Inf.: 
831-645, Joža, od 10. do 12. ure. 
Samska iSčem sobo z uporabo 
kopalnice na območju Kamnika 
in okolice. Naslov v uredništvu. 
Prijaznim ljudem podarimo 
mlade mucke. Tel.: 815-463 ali 
osebno na Slatnarjevi 13, Ka
mnik. 

Pohvalno 
Ttidi letošnje leto sta brezplačno okrasila s cvetjem grob pe

snika Antona Medveda ljubezniva zakonca Fleretova, vrtnarska 
mojstra iz Kamnika. Pohvala in zahvala. 

Za urejanje samega groba bo v bodoče skrbel g Janez Zupane, 
oskrbnik stavbe Društva upokojencev. 

Znameniti Kamničan iz 18. st. 
Amaterski kipar g. Miha Kač razstavlja v izložbenem oknu 

drogerije Kana na Glavnem trgu v Kamniku soho znamenitega 
kamniškega rojaka, profesorja medicine, dekana medicinske fa
kultete in rektorja univerze vFreiburgu dr. Jurija Karola Staro-
vasnika. Kipec je namenjen zbirki medicinske fakultete, Instituta 
zgodovine medicine v Ljubljani. Skromen avtorski honorar so 
prispe vala kamniška podjetja in ustanove. S. Prt 

J e z i k o v n a Šola Kamnik 
+*&»*, Medvedova 6 

L I ? T L E ,e'""x:832"865 

ENGLAND 
CLUB 

VAS TUDI LETOS PR1ĆAKUJE S SVEŽIMI IDEJAMI, 
NAJNOVEJŠIMI UČNIMI PRISTOPI, PEDAGOŠKO IN 
STROKOVNO USPOSOBLJENIMI UČITELJI IN 
IZVIRNIM UČNIM GRADIVOM. 

MALČKE, ŠOLARJE IN ODRASLE VABIMO, DA SE 
VKLJUČIJO V NAŠE TEČAJE ANGLEŠKEGA, 
NEMŠKEGA IN ITALIJANSKEGA JEZIKA. 

VPISUJEMO DO 15. SEPTEMBRA NA MEDVEDOVI 6 V 
KAMNIKU MED 16. IN 19. URO 

INFORMACIJE: TEL 832-865 ali 14-08-216 

Trg svobode 6, Kamnik 
(v prostorih AMD Kamnik) 

Tel.: 81 13 42, 81 71 34, 81 71 44 
- TELEFONSKI APARATI 
- TELEFONSKE HIŠNE CENTRALE 
- TELEFAXI 
- SIGNALNE VARNOSTNE NAPRAVE 

Delovni čas: vsak dan, razen sobote, 
od 8. do 12. in od 14. do 17. ure. 

Se priporočamo! 

SPELA MARKET 
Volčji potok 24 (ob gostilni Mini bar) 
tel.: 812-636 

AKCIJA! 
- prešana šunka (1 kg) ' 850 SIT 
- sir gauda (1 kg) 770 SIT 
- sir edamec (1 kg) 750 SIT 
- namizno belo vino (1 I) 180 SIT 
- prašek Persil (3,6 kg) 1.099 SIT 
- sok fruppi jabolko (1 I) 99 SIT 
- čokolada lešnik, mlečna (100 g) 86 SIT 

in še veliko drugih artiklov po ugodnih cenah. 

Razne narezke pripravimo po vaši želji! 

Odprto: pon.-petek: 7h-19h 

sobota: 7h-15h 

nedelja: 8h-12" 

AV SERVIS RTV 
in TRGOVINA 
KONCILIA 
Vrhpolje 41, Kamnik 
(v gasilskem domu) 
tel.:831-383 

Odprto od 8. do 12. 
in od 15. do 18. ure, 
ob sobotah 
od 10. do 12. ure. 

d. o. o. 

Suhadole 13, Komenda 

varstvo 
pri delu. 

Video snemanja 
Tel. 711-875. 

^ ^ M H J ^ K E T ^ ^ Trdinova 7/a, m manam tel.: 814-680 

AKCIJA! 

Franc Ravnikar 

Kapelica Županjih Njiv 
Prijetni kraj nas vabi, 
Županje Njive vas, 
lepo je v naravi, 
pomirja pesem nas. 

Čez potok, most, dolini 
se križajo poti, 
v kapelici Marija, 
ves dan v noč bedi. 

Nevidna moč doline 
je zdra vo sevanje. 
Se je pomlad vrnila, 
ki daje upanje. 

Narava radodarna, 
ko noč sprosti moči, 
je vredna spoštovanja, 
le kdaj prisluhni ji. 

Občutek sreče doživim, 
ko blizu sem Marije, 
duševno vedno se sprostim, 
mi sonce spet posije. 

Lepota večna, dar mođ, 
so skromne moje želje, 
pogled Marije oživi, 
v srcu je veselje. 
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k ena 
UGODNO V SEPTEMBRU! 

PE ELEKTROŠPORT (831-436) IN TITAN - MERKUR (831-428) 
* električni radiatorji DE LONGHI že od 18.690 SIT dalje 
* termoakumulacijske peči, peči na petrolej in kaloriferji 
* bela tehnika 
Možnost plačila na odloženo plačilo (4 čeke), pri gotovinskem plačilu vam 
nudimo popust! 

PE ŽELEZNINA (831-444) 
VSE ZA KOPALNICO: 
* keramične ploščice domačih in tujih proizvajalcev 
* sanitarna keramika iz uvoza 
* izplakovalniki vseh vrst 
* WC pokrovi švedskega podjetja KAN za 4.820 SIT 
Ponovno na tržišču po ugodnih cenah: mešalne baterije UNITAS 

PE KNJIGARNA (815-295) 
vam ponuja: 

* šolske potrebščine in knjige za osnovno in srednjo šolo po ugodnih cenah 
in z možnostjo odloženega plačila! 

* bogata izbira KASET 
* čas je za prednaročilo KOLEDARJEV in POSLOVNIH DARIL za novo leto! 

PE MODNA HIŠA (831-404) 
UGODNE CENE! 

* otroške bunde od 3.260 SIT dalje 
* ženske bunde od 5.852 SIT dalje 
* moške bunde od 6.776 SIT dalje 
SADNA DRVESNICA KOČNE d.d. vabi pridne delavce k obiranju sadja, ki se 
bo pričelo okrog 20. septembra. Informacije in prijave na Ekslerjevi 6 pri 
g. Francu Tiču (831-352), 
DNEVI NARODNIH NOŠ - a do 10. 9.: 
naše prodajalne TIP-TOP, MODNA HIŠA in METKA bodo odprte v soboto, 
9. 9., do 19. ure in v nedeljo, 10. 9., do 11. ure. 
DEŽURSTVA V SEPTEMBRU: ob sobotah od 7. do 19 ure METKA (831 
424), ŠMARCA (816-087) in MERCATOR (814-726), ob nedeljah pa od 8. do 
11. ure METKA in MERCATOR. 

VSE NAŠE PRODAJALNE OD 1. SEPTEMBRA ZAPIRAMO OB 19. URI! 

SLEDITE MARKACIJI - OBIŠČITE KOČNO! 

Trgovka, M zna svetovati 

Kamnik, Fužine 9 
Tel.: 832-711, 

831-011 
int 340 

VSE, KAR VRT IN DOM 
POTREBUJETA JESENI 

- izjemna izbira jesenskih čebulic » 
- vse za ureditev grobov 
- mehanska in kemična sredstva za uničevanje škodljivih insektov in glodalcev 
- jesensko znižanje cen Flymo kosilnic 
- kompletna ponudba sredstev za nego in prehrano malih živali 

PRI IZBIRI SVETUJE DIPLOMIRANI AGRONOM 
VSAK PRVI TOREK V MESECU OD 14.-16. URE 
SVETUJE VETERINAR JOŽE 

SLAVKO ZGONEC svetuje: 
v četrtek, 21. septembra, od 12. do 14. ure 

GRUNT v Kamniku, Fužine 9 (stara smodnišnica) 
Odprto od 8. do 19. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure. 

JANEZ VRECEK 
Zgornji Brnik 143, tel. (064) 421-015 

Izdelujem In popravljam peči 
za centralno ogrevanje na trda 
in tekoča goriva. 

Izdelujem cisterne za olje, peči 
na olje in plin. 
Na zalogi kombinirani bojlerji. 

SVETOVANJE 
ZA MALE ŽIVALI 

ZAJC RADOVAN 
DR. VET. MED. 

TEL: 728-753 
HOMEC, VII. ULICA ŠT. 17 

Redno zaposlimo ra-
znašalca časopisov 
na območju Ka
mnika. 
Pisne ponudbe pošljite na 
naslov: Močnik Milan s.p., 
Matija Blejca 1, Kamnik. 

V naSih srcih Ti naprej živiš, 
zato pot nas vodi tja, kjer v tišini spiš. 
Tam lučka ljubezni ti vedno gori 
in Tvoj nasmeh med nami tivi. 

V SPOMIN 

3. septembra je minilo leto 
žalosti in bolečine, odkar je od 

nas odšel nas najdražji mož, 
očka, dedi, brat in stric 

JANEZ GOSTIČ 
z Vrhpolja pri Kamniku 

Žalost in praznina ostajata. Vsem, ki se ga spominjate, 
prižigate svečke in postojite ob njegovem grobu, iskrena 

hvala. 

Vsi njegovi 

Kamnik, 3. september 1995 

Trgovina s tehničnim, lesnim 
in gradbenim materialom 

Groblje 3A, Rodica, 61230 Domžale 
tel./fax: (061) 711-655, 723-554 

VISTRA 

ZAHVALA 

Ob smrti nase mame 

NADE 
DOBROVOLJC 

roj. Hudobilnik 

se zahvaljujemo vsem, ki ste počastili njen spomin ter jo z 
molitvijo in pesmijo pospremili k večnemu počitku. Hvala 

za izraze sožalja, za darovane svete maše in sveče. 

Žalujoči: sinova Lado in Roman ter sestra Mara 
z družinami * 

Vrhpolje, Kamnik, avgust I995 

Vam nudi: 
- ogrevalno tehniko 
- stavbeno pohištvo 
- gradbeni material 
Ugodnosti, ki vam jih nudimo: 
- 5% popust pri gotovinskem plačilu nad 10.000 SIT 
- prodaja na 3 čeke - brezobrestno 
- pri nakupu nad 30.000 SIT brezplačen prevoz do 30 km 

NOVO 
ODPRT SALON KERAMIKE IN OPREME NA 
200 m2 * 

Pričakujemo vaš obisk - se priporočamo! 
Delovni čas: delavnik od 7. do 19. ure 
sobota od 7. do 13. ure 

TALNE 
OBLOGE 
* TEPIHI 
* TOPLI PODI 
* TAPISOMI 
* ITISONI 
* TEKAČI 

DEKORATIVNI IZDELKI 
* PRTI * PREGRINJALA * ODEJE - znižane do 

70% do 15. septembra 

Ugodno! 
- posteljnina - komplet 
- prešite odeje 2 kom 
- vzglavne blazine 2 kom 
- flanela srajce 
- prehodne jakne in bunde 

2.800 SIT 
8.400 SIT 
3.358 SIT 
1.468 SIT 

od 4.785 SITdalje 

PVC POSODE IN RAZNE ŠČETKE 
Odprto od 9. do 19. ure, ob sobotah od 9. do 13. ure. 

Večsobno stanovanje, po 

možnosti v pritličju, z atri

jem ali stanovanjsko hišo 

v Kamniku ali okolici ku

pim. 

Tel: (064) 681-627. 
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Še spomin je svež, boleč, 
Čeprav že leto dni Te ni 
in vedno čakamo, misleč, 
da vrneš z dolge se poti. 

V SPOMIN 

5. septembra je minilo žalostno 
leto, od kar je za vedno odšla od 

nas draga žena, mami, stara 
mama, sestra in teta 

ANGELCA URH 
Iskrena hvala vsem, ki se je spominjate, obiskujete njen 
zadnji dom, ji prinašate cvetje in prižigate svečke spomina. 

Njeni: mož Vinko in hčerka Tat jana z družino 

Kamnik, september 1995 

ZAHVALA 

Nenadoma nas je zapustil naš 
brat, stric in svak 

VALENTIN 
SUŠNIK 
p.d. Anžičev Tine 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za vsestransko pomoć, izrečena 
sožalja, darovano cvetje, sveče in za sv. mase ter spremstvo 
na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi gospodu 
župniku za opravljen pogrebni obred, nevelikim cerkve
nim pevcem za zapete pesmi, trobentaču za zaigrano Tišino 

in Društvu invalidov Kamnik. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Tučna, julij 1995 

Življenje nase je kol knjiga, 
za listom list, 
za dnevom dan... 
Nihče ne ve, kdaj bo roman, 
kdaj bo končana zadnja stran. 

ZAHVALA 

V 74. letu starosti je odšla od nas 
naša draga žena, skrbna mamica, 

stara mama, sestra in teta 

SLAVKA ROMSAK 
iz Laniš 

zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za 
izraze sožalja, podarjeno cvetje in sveče, darove za sv. maše in 
številno spremstvo do njenega zadnjega počivališča. Posebna 
zahvala velja sosedom, pevcem, Valentinu Zobavniku za besede 
slovesa ter gospodu župniku za lepo opravljen pogrebni obred. 

Vsem še enkrat naša iskrena zahvala. 

Žalujoči: mož Janko, sin Jani , hčerki Meti in Evi, 
vnuka Miranda in Gašper, zeta Francelj in Stane, brata 

Jože in Rudi z družinama ter drugo sorodstvo. 

LaniSc, Jarše, Tunjicc, Kamnik, avgust 1995 

ZAHVALA 

O b izgubi naše drage mame, 
stare mame in sestre 

FANI KOCJAN 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in spremstvo 
na njeni zadnji poti. Posebej hvala osebju Doma upoko
jencev za pomoč in nego v njenih najtežjih trenutkih in 

gospodu župniku za tiho opravljen pogrebni obred. 

Vsi njeni 

Kamnik, julij 1995 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi našega dragega 

FRANCIJA POZNIKA 
iz Ljubljane 

se iskreno zahvaljujemo vsem prijateljem, sosedom, sorod
nikom in znancem za vsa izražena sožalja, podarjeno cvetje in 
sveče. Hvala za številno spremstvo na njegovi zadnji poti 

10. avgusta 1995 na kamniške Zale. 

Njegovi: žena Olivera, sinova Zlatko in Darko z 
družinama in sestra Milica 

Ljubljana, Zagreb, Kamnik, avgust 1995 

OdSla si tiho brez slovesa, 
mirno spiš in čakaš nas. 
Imela težko"si življenje, 
nikoli več ne čaka te trpljenje. 

ZAHVALA 

Prezgodaj je zaprla trudne oči 
naša draga žena, mami, babica, 

sestra in teta 

ANGELA RIBIČ 
iz Kamnika 

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sveče ter za spremstvo na 
njeni zadnji poti. Posebej hvala gospodu župniku Francu Šuštarju 
za lep pogrebni obred, predstavniku društva upokojencev za 
poslovilne besede in g. Mitju za izvajano Tišino. 

Žalujoči: mož Henrik, sin Bruno in hči Poldi z družinama, 
sestre in brat z družinami ter drugo sorodstvo 

Kamnik, Godič, Maribor, Dolsko, Celje, julij 1995 

Kdor ni trpel, ne ve ničesar. 
Ne pozna niti dobrega niti zlega, 
ne pozna ljudi, 
ne pozna niti samega sebe. 

Z A H V A L A 

V mesecu juliju smo na zadnjo 
pot pospremili našo drago 

ANO ŽAGAR 
rojeno Perne 

iz Krivčevega 5 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, pri
jateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno 
cvetje, sveče in za maše ter spremstvo na njeni zadnji 
poti. Še posebno se zahvaljujemo Domu upokojencev 
Kamnik za dolgoletno oskrbo in nego. Iskrena hvala tudi 
gospodu župniku za lep pogrebni obred, pevcem iz 

Stranj in t robentaču za zaigrano Tišino. 

Žalujoči: vsi njeni 

Krivčevo, Brezje, julij 1995 

ZAHVALA 

Ob izgubi drage sestre, svakinje 
in tete 

MARIJE KROPIVSEK 
se prisrčno zahvaljujemo vsem sorodnikom in sosedom za 
izrečeno sožalje, poklonjeno cvetje, sveče, darove za sv. maše 
in številno spremstvo na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se 
pevcem, g. župniku za lep obred in g. Ivanki Cene za ganljive 
besede slovesa. Posebna zahvala za nesebično pomoč patro-
nažnima sestrama Lojzki Lipovšck in Majdi Keršič. Vsem 

iskrena hvala. 

Vsi njeni 

Zg. Motnik, Šmartno ob Dreti, Motnik, julij 1995 

Življenje nase Je kot knjiga, 
za listom list, 
za dnevom dan... 
Niliče ne ve, kdaj ho roman, 
kdaj bo končana zadnja stran. 

ZAHVALA 

V 75. letu življenja nas je za vedno 
zapustila dobra in skrbna mama, 

sestra in teta 

CECILIJA KERN 
roj. Strehovec, s Klanca pri Komendi 

Iskrena hvala vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, 
nam izrazili sožalje, darovali cvetje in sveče in jo tako v velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti! Hvala dr. Scdlaku, dr. Dopliharju tri 
medicinski sestri Zdenki, hvala pa tudi gospodu dekanu Nikolaju 
Pavlicu in gospodu Mihu Žnidarju za lep pogrebni obred. Moškem 
zboru Komenda in Cerkvenemu zboru Komenda za ganljivo zapete 

pesmi ter GD Komenda in DU Komenda. 

Vsi njeni! 

Klanec, Komenda, Oševck, Vancouver, Psata, Cerklje na Gorenjskem 

Z A H V A L A 

O b izgubi našega dragega moža, 
očeta, dedka in pradedka 

PAVLETA 
PORAVNE 

roj. 5. L 1906 
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in za sv. 
maše, ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala tudi g. 
župniku za lepo opravljen obred, pevcem za ganljivo 
petje, predstavniku društva upokojencev ter kolektivu 

tovarne Stol. 

Žalujoči vsi njegovi 

Šmarca, avgust 1995 

ZAHVALA 

Ob izgubi dragega moža, očeta in 
* starega očeta, brata in strica 

ROMANA GRCARJA 
se toplo zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sose
dom in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in 
sveče ter tako številno spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Posebej hvala dr. Sedlaku za dolgoletno zdravniško nego, g. 
župniku za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem iz Stranj 
za občuteno zapele pesmi in g. Janezu Krtu za prelepo 

zaigrano žalostinko na trobento. 

Žalujoči vsi njegovi 

Kamnik, Dednik, avgust 1995 

Val je umirjen, voda zajezena; 
zdaj vsa ozvezdja, v jezeru utopljena, 
zro utrip in si; valov, novo živi jen je. 

(Goethe) 

ZAHVALA 

Po dolgi bolezni je tiho odšel od 
nas naš dragi mož, brat, oče, 

stari oče 

CIRIL KRIZELJ 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, pri
jateljem in znancem, ki ste mu poklonili cvetje in ga pospremili 
na zadnji poli. Najlepša hvala vsem, ki ste nam izrazili sožalje 
in vsem, ki sle nam kakorkoli pomagali v. teh žalostnih 
trenutkih. Še posebno se zahvaljujemo dr. Ivanetiču za 
dolgoletno skrb za bolnika, dr. Štafetu in med. sestri Jani, ki 
sta mu stala ob strani v zadnjih urah. gospodu dekanu Nikolaju 

Pavlicu, pevcem in izvajalcu »Tišine«. HVALA! 

Vsi njegovi 

Mlaka. 24. julij 1495 
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Va Z£ATE KARTICE tam h <k 15. Mplmtm 

TUDI V KAMNIKU 
SE BOSTE LAHKO V MIRU 
POSVETILI VEČERNIM 
POROČILOM IN NATO 
ŠE NAKUPOVANJU 

DO 21. URE ZVEČER 
TRGOVINA NAKUP PRILAGAJA 
DELOVNI ČAS SVOJIM KUPCEM: 
OD PONEDELJKA DO PETKA:7.00-21.00 

SO80TA:7.OO-19.GO 
NEDELJA: 7.00-11.30 

Prijazna 

Ekonomična 

Tfrgovina 

ŽmAHJE n ^/Up-OUIH ZfATIH KARTIC 
29. »eplmlm 

TRGOVINA Z OPREMO ZA 
ŠPORT, REKREACIJt 
IN PROSTI ČAS 
PTC - Perovo 28, 
Kamnik 
(PTC ob Kamniški obvoznici) 

V Kamniku smo odprti novo Športno trgovino z Izdelki 
priznanih svetovnih proizvajalcev športne opreme (obutev, 
konfekcija) 
Obiščete nas lahko: < * * * * ! : 9-19 

sobote: 8-13 

In se prepričate o kvaliteti in ugodnih cenah. Izbirali 
boste lahko med pestro ponudba „ „ „__ 

f - vatrovke, anoraki, V 
,,— ^ %Jakna, bunde (od navadnih d o / 

f - velika ponudba ' \ "" * ° * nepremoajMh)^--^ 
\tportnlh copat (NIKE, REEBOK, 

~ ~ ™ , , ^ ^ f • puloverji, majice, hlače, % 
j*"' - velika ponudba """v "- trenirke. „ J ^ 

C nahrbtnikov za solo J ^~~ „ . — - " 
--.„(NIKE, RUSSEU ATJfl_>.--' 

Možnost plačila na več Čekov In s plačilnimi karticami (LB, EU, VISA)! 

Trgovina 
Odprto: 9.—19. ure 
sobota:«.—13. ure 

Moste 80/H 
Komenda 
tel.:841-524 

, m o r f h oblaeil i n , * * ti , 
* ' pestra ubira ženskega per/fe " 

Tomaž Plahutnik, znani kamniški citrar in član Kamniških koiednikor, 
ima tako rad svoje citre, da jih vzame tudi s seboj v gore. Tokrat ga 
vidimo s harmonikarjem Božom Matičičem na srečanju planincev na 
Kamniškem sedlu. V začetku avgusta je v kapelici na Kredarici, kjer 
so ob njeni posvetitvi leta 1992 ob zvokih njegovih citer zazveneli 
Slovenski zvonovi, stopil v zakonski stan. Tomaž in Mojca, čestitamo! 

Na idlični planini Konjščica so letos Boltezovi iz Stranj pasli 14 krav. Po 
paši so se s pastirji, tokrat sta pasla Milena in Janez, najraje zbrale ob 
lokvi sredi planine, da so se pošteno odžejale. 

J — T — ' - I 

Nedavno je podjetje Velika planina, Zaklad narave, uvedlo nepreki
njeno varovanje avtomobilov na parkiriščih pri spodnji postaji nihalke. 
»ljudje so sedaj brez skrbi «pravi čuvaj Franc Osolin. 

(je) 

Zlatarna 
Dragulj 
Glavni trg 7, 
Kamnik 
tel.: 817-035 

JAMB d.o.0. 
trgovinsko podjetje 
Kamnik 
Vegova 6a 

Od 5. do 15. septembra 
akcijski nakup 
zlatih verižic že od 2.990 SIT dalje in zapestnic 
Ugoden nakup 
drugega zlatega in srebrnega nakita ter ročnih ur. 

- možnost plačila kar na 5 čekov brez 
obresti 

- plačilo s kartico LB, Activa 

Veselimo se vašega obiska! 

Ob Dnevih narodnih noš obiščite našo stojnico. 
Vabimo vas tudi na otroško modno revijo v soboto, 
9. septembra, ob 10.30 na vrtu kavarne Veronika 
med otroško prireditvijo Ringaraja, kjer bomo 
predstavili modele za jesen in zimo. 

NAPREDEK 

MOŠKA BUNDA 

6.900 SIT 
BLAGOVNICA VELE 

DOMŽALE. 

NAPREDEK 

MOŠKE HLAČE 

4.900 SIT 
BLAGOVNICA VELE 

DOMŽALE 

NAPREDEK 

ŽENSKI ČEVLJI 

1.900 SIT 
BLAGOVNICA VELE 

DOMŽALE 

NAPREDEK 

ŽENSKI ČEVLJI 

3.900 SIT 
BLAGOVNICA VELE 

, DOMŽALE---'' 

NAPREDEK 

ŽENSKA KRILA 

6.900 SIT 
BLAGOVNICA VELE 

DOMŽALE 

file:///tportnlh

